
Terme Snovik prijazne 
obiskovalcem in okolju

Pet let uspešnega neprekinjenega delovanja Term Snovik (25. 
januarja 2002 so namreč odprli pokrit bazenski kompleks, ki 
obiskovalcem vsak dan v letu nudi rekreacijo in sprostitev) so 
zaposleni z direktorjem Ivanom Hribarjem letos praznovali tudi 
s prejemom dveh pomembnih priznanj. Prav na 5. rojstni dan, 
25. januarja 2007, so bila njihova prizadevanja ohranjanja ze
lenega, čistega in zdravega okolja, v katerem domujejo Terme 
Snovik, nagrajena s prejemom certifikata sistema kakovosti ISO 
14001:2004, že konec minulega leta pa z odločbo Ministrstva za 
zdravje, da je voda v Snoviku voda z zdravilnim učinkom.

Več na 7. strani.

Certifikat sistema kakovosti ISO 14001:2004, ki zavezuje k ozavešče
nemu in odgovornemu odnosu ravnanja z okoljem, je direktorju Term 
Snovik Ivanu Hribarju izročil mag. Marko Starman, državni sekretar 
Ministrstva za okolje.

ZLATI CEPIN PONOVNO
V KAMNIKU!
Prezlju in Lorenčiču svetovno alpinistično 
priznanje

Najboljši slo
venski alpinist 
leta 2006 Mar
ko Prezelj iz 
Kamnika in Bo
ris Lorenčič (na 
sliki) sta dobit
nika letošnjega 
zlatega cepina 
(Piolet d'Or), 
enega najvi
šjih svetovnih 
alpinističnih 
priznanj, ki ga 
podeljujejo 
od leta 1991. 
Na tradicio
nalni podelitvi 
v francoskem 
Grenoblu sta v 
petek, 26. janu
arja, prejela to 
eminentno na
grado za pre-

Folo: gore-Ijudje.net pleZBOO OOVO

smer v stebru Čomolharija v Himalaji. Da je priznanje slovenskemu 
alpinizmu še večje, je občinstvo kot najboljšega alpinista izbralo 
Pavla Kozjeka za solo vzpon v jugovzhodni steni Čo Ojuja.

Več na 2. strani.

70 malčkov že v prvem zasebnem 
vrtcu Peter Pan

Prvi koncesijski zasebno-javni vrtec v kamniški občini Peter Pan na Cankarjevi cesti, kije prvega februarja sprejel 
prvih sedemdeset otrok, še en oddelek tridesetih otrok prve starostne skupine pa bo sprejel v marcu, predstavlja po
memben korak k reševanju pomanjkanja prostora v kamniških vrtcih. Kot je ob podpisu koncesijske pogodbe za ob
dobje desetih let poudaril župan Anton Tone Smolnikar, bo občina Kamnik z zasebno-javnim vrtcem na Cankarjevi in 
z novo zgrajenim javnim vrtcem na Perovem, ki bo med 130 in 150 otrok sprejeljeseni, bistveno omilila problematiko 
pomanjkanja prostih mest v vrtcih.

Več na 7. strani.

OBČINSKI OTROŠKI 
PARLAMENT O DEVETLETKI

Okrog petdeset mladih iz kamniških osnovnih šol in OŠ Komenda-Moste se je 1. 
februarja zbralo v sejni sobi Občine Kamnik na že tradicionalnem občinskem otroškem 
parlamentu. Tokrat so razpravljali o šoli - devetletki, srečanje pa so popestrili z upri
zoritvijo igric in skečev, ki so nasmejali tako učence kot njihove mentorje in goste. 
Mlade je pozdravil podžupan občine Kamnik Brane Golubovič, ki spremlja družbene 
dejavnosti občine. Kot je povedala Helena Sterle, ki vodi projekt pod okriljem Zveze 
prijateljev mladine Slovenije, so otroci o različnih aktualnih temah že razpravljali v 
okviru razrednih in nato šolskih otroških parlamentov, ki so ga zdaj nadgradili z ob
činskim, sledi še regionalni otroški parlament, kjer bo kamniške osnovnošolce za
stopala ekipe OŠ Frana Albrehta. Razprave mladih pa bo zaokrožil nacionalni otroški 
parlament - in to nikjer drugje kot v dvorani državnega zbora v Ljubljani.

Projekt otroških parlamentov je kot program vzgoje otrok in mladostnikov za demo
kracijo postal že kar nepogrešljiva oblika medsebojnega izražanja in sporazumevanja 
z učitelji, starši in tudi z izvoljenimi predstavniki države.
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Naslednja številka Kamniškega občana izide 22. februarja.
Članke in oglase oddajte do petka, 16. februarja, do 12. ure; zahvale in oglase pa do ponedeljka, 19. 

februarja, v uredništvo v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med občino in sodiščem, 1. nadstropje) v času 
uradnih ur ob ponedeljkih med 8. in 15. uro, ob sredah med 8. in 12. ter med 13. in 17. uro in ob petkih 
med 8. in 12. uro, tel: 01/83 91 311, 041/662-450, e.naslov: sasa.meiac@siol.net

NOV TURISTIČNI NAČRT 
MESTA KAMNIK

Agencija za razvoj 
turizma in podjetni
štva občine Kamnik 
je v sodelovanju z Ob
močno obrtno zborni
co Kamnik izdala nov 
turistični načrt mesta 
Kamnik v dveh troje- 
zičnih izdajah (sloven- 
sko-angleško-nemško 
in italijansko-špansko- 
francosko) kot nov 
prispevek k turistični 
ponudbi. Načrt služi 
obiskovalcem našega 
mesta kot turistična 
magistrala z označeni
mi in opisanimi glav
nimi znamenitostmi s 
poudarkom na bogati 
kulturni dediščini.

Več na 8. strani.

Informativni dan 
je pred vrati

Učenci in dijaki, ki v letošnjem šolskem letu za
ključujejo šolanje, pa tudi njihovi starši, so pred 
težko, življenjsko pomembno odločitvijo o izbiri 
nadaljnjega šolanja oziroma študija in s tem tudi 
izbire poklicne poti. Tudi drugi, ki so »opravili« s 
šolo že pred leti, se odločajo za nadaljevanju štu
dija ob delu na visokih strokovnih šolah in univer
zah ali vsaj dokončanje srednje šole za pridobitev 
ustrezne izobrazbe. Znanje je postalo edino pravo 
gibalo razvoja, uspeha, omogoča pot do željene 
službe, uspešne kariere, zadovoljstva v poklicnem 
in zasebnem življenju...

Za lažjo odločitev, informacije o programih, do
datnih dejavnostih, vpisnih pogojih... srednje šole 
in fakultete pripravljajo tudi letos informativne 
dneve v petek, 9. februarja, večinoma ob 9- 
in 15. uri, ter v soboto, 10. februarja, ob 9- uri. 
Informacije pa najdete tudi na naši strani 9-
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KAMNIK

KOLEDAR PRIREDITEV na strani 2 

OB PRAZNIKU KULTURE na strani 4 in 5
Naš pogovor z znanim prešernoslovcem prof. Francem Drol
cem, motniškim rojakom
Razstava grafik Mihe Maleša in recital županov v Prešernovi 
rojstni hiši v Vrbi
Anketa: Kultura in Kamničani, Kamničani in kultura ...

MED MLADIMI na strani 10 

ZANIMIVOSTI na strani 12
Avtokros v Tunjicah dobiva nove razsežnosti 
Kje policijski nadzori v februarju?

ŠPORT na strani 13
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ZLATI CEPIN 
PONOVNOV 
KAMNIKU!
Prezlju in Lorenčiču svetovno alpinistično 
priznanje

V prejšnji številki Občana smo Piola, Piolet, Francoz Christian
v članku o uspehu kamniškega 
alpinizma, ki je prinesel laskavi 
naziv najboljšega slovenskega 
alpinista v letu 2006 Marku Pre
zlju in naziv najbolj perspektiv
nega mladega alpinista Mateju 
Kladniku, zapisali, da so med 
nominiranci za najvišje sveto
vno alpinistično priznanje, »Zla
ti cepin«, ki ga podeljuje GHM 
(Groupe d’Haute Montagne) 
in francoska planinska revija 
Montagnes, kar trije slovenski 
alpinisti: naveza Marko Prezelj 
in Boris Lorenčič ter Pavel Koz
jek. Poleg njih so bili za to pri
znanje nominirani tudi Britan
ca lan Parnell in Tim Emmett 
za novo smer v jugovzhodnem 
stebru Kedarnath Doma v Indiji, 
Ukrajinci Igor Čaplinski, Andrey 
Rodioncev in Orest Verbicki za 
severni greben Singu Čarpe 
(Great Tower) v Pakistanu ter 
Kazahstanci Denis Urubko in 
Sergej Samoilov za novo smer v 
Manasluju.

Mednarodna žirija, v kateri so 
bili poleg urednikov revije Mon
tagnes tudi Italijan Vinicio, Kore
jec Im Duck Yong, Švicar Michel

Trommsdorff, Rus Juri Košelen- 
ko in Američana Vince Ander
son and Steve, je kot najboljši, 
najpomembnejši dosežek 
oziroma navezo izbrala Bo
risa Lorenčiča iz Maribora in 
Marka Prezlja iz Kamnika za 
njun prvenstveni vzpon (in 
tudi sestop!) po SZ stebru 
Čomolharija (Čomo Lhari) 
v Himalaji. Da bi bilo prizna
nje slovenskemu alpinizmu še 
večje, je občinstvo izbralo 
kot najboljšega alpinista 
Pavla Kozjeka iz Ljubljane za 
njegov prvenstveni vzpon v 
alpskem stilu čez JV steno Čo 
Ouja. Podelitev Zlatega cepina 
je bila 26. januarja v Grenoblu.

To priznanje potrjuje, da sodi 
slovenski alpinizem, predvsem 
njegov najtežji del - vzponi v 
velikih stenah visokih vrhov, 
nedvomno v svetovni vrh. Do 
sedaj je bil Zlati cepin podeljen 
16-krat. Poleg Slovencev so ga 
dobili še Američani, Avstralci, 
Britanci, Francozi, Nemci, No
vozelandci, Rusi, Švicarji. Pri 
tem je zanimivo to, da sta Zlati 
cepin, ko je bi podeljen pr-

Na podelitvi Zlatega cepina v Grenoblu (z leve): Pavle Kozjek - AO 
Ljubljana Matica, Marko Prezelj - AO Kamnik, Boris Lorenčič - AO 
Kozjak iz Maribora. (Foto: gore-ljudje.net)
vič, dobila Slovenca Marko 
Prezelj iz Kamnika in An
drej Štremfelj iz Kranja za 
prvenstven vzpon v Južnem 
stebru Kangčendženge leta 
1991. Drugič je Zlati cepin do
bil Vanja Furlan iz Novega me
sta in Tomaž Humar iz Kamnika 
leta 1996 za prvenstven vzpon 
v vzhodni steni Arna Dablama. 
Poleg tega je bil Tomaž Humar 
še dvakrat (Daulagiri in Aconca-

gua) nominiran za to priznanje, 
Aleš Koželj (Aconcagua) in Mar
ko Prezelj (Denali - Hunter) pa 
po enkrat. Marko Prezelj je po
leg Rusa Valerija Babanova edi
ni, ki mu je to visoko priznanje 
uspelo dobiti dvakrat, Kamnik 
pa je edino mesto na svetu, v ka
terega je to najvišje alpinistično 
priznanje prišlo trikrat!

BOJAN POLLAK

OBČINA KAMNIK NOSILKA MEDNARODNEGA PROJEKTA

»Ekokmetije z zdravo prehrano v vsak 
dom in vsako šolo«

Trajnostno kmetijstvo je ena izmed primernejših oblik kmetova
nja v občini Kamnik. V zadnjih letih se vse več kmetij preusmerja 
v bioekološko kmetovanje. To se ohranja in povečuje. Številne 
kmetije imajo možnosti za preusmeritev v ekološko kmetovanje, 
vendar se vse za tako kmetovanje ne odločajo, saj zdaj ni dovolj 
velikega tržišča za prodajo pridelkov. Z večjim povpraševanjem 
po biohrani se bo povečalo število ekoloških kmetij v občini. Po
manjkljivosti se kažejo v ozaveščanju in izobraževanju prebivalcev 
o možnostih uporabe ekološko pridelane hrane.

Občina Kamnik je s tem namenom lapi uspešno kandidirala na 
razpisu INTERREG III B projekta DVNALP s projektom »Ekokmetije 
z zdravo prehrano v vsak dom in vsako šolo«.

Glavni namen projekta je seznaniti ljudi z ekološkimi kmetijami 
v občini in jim ustrezno predstaviti njihovo ponudbo. Predvidena 
je tudi povezava ekoloških kmetij z dvema osnovnima šolama in 
z lokalnimi društvi, ki se že ukvarjajo s pridelavo in predelavo do
mačih prehrambnih izdelkov. S tem se prebivalcem občine Kamnik 
ponuja dodatna izbira kakovostne hrane, s katero do zdaj niso 
bili zadostno seznanjeni.

Projekt v skupni vrednosti 23.201 EUR se izvaja s finančno pod
poro omrežja občin »Povezanost v Alpah«. Višina nepovratnih

Prva letošnja krvodajalska akciia

Tudi vaša kri lahko 
rešuje ljudi

Da je čas res dragocen za vse nas, tudi za krvodajalce, se je več 
kot očitno pokazalo. Odkar so krvodajalske akcije v Kamniku, se je 
število krvodajalcev strmo dvignilo, kot zanimivost naj navedemo, 
da je v letu 2002 darovalo kri 844 krvodajalcev, v letu 2006 pa kar 
1.400 krvodajalcev. Napredek smo povezali z dejstvom, da v za
dnjih dveh letih občanom na odvzem ni več potrebno v Ljubljano, 
temveč to lahko opravijo kar v Kamniku.

Tudi v letošnjem letu bomo skupaj z Zavodom za transfuzijsko 
medicino organizirali tri krvodajalske akcije: v mesecu februarju, 
juniju in oktobru.

Prva krvodajalska akcija bo potekala 13. februarja med 7. in 15. 
uro v Domu Kulture Kamnik.

Krvodajalec je lahko vsak, ki je dobrega zdravja, star od 18 do 
65 let, tehta 50 kilogramov ali več, ki zadnje 3 mesece ni imel 
večje operacije, v zadnjih 6 mesecih ni dobil transfuzije in vsaj 12 
do 24 ur ni jemal določenih zdravil (o tem se posvetujte z zdrav
nikom). Moški lahko darujejo kri na vsake 3 mesece, ženske pa 
na 4 mesece, ženska tudi ne sme biti noseča, od poroda pa mora 
miniti eno leto.

Krvi ne morejo dati ljudje, ki so kadarkoli imeli bolezni srca, 
maligne bolezni, AIDS, sladkorno bolezen, ki je uravnavana z in- 
sulinom, revmatoidni artritis, psoriazo.

Krvodajalec mora pred odvzemom zaužiti lahek obrok - čaj, 
črno kavo, kruh, marmelado, sadje ali podobno, ne sme pa zaužiti 
nič mastnega, tudi mleka in mlečne kave ne. Po odvzemu krvi si 
mora vzeti čas za krajši počitek in med tem časom zaužiti malico 
in čaj, ki jo pripravlja Zavod za transfuzijsko medicino.

Vabljeni ste vsi krvodajalci in tudi tisti, ki bi to želeli postati!
OZ RK Kamnik

sredstev je 10.000 EUR. Časovni okvir projekta je od januarja 2007 
do junija 2008. Realizacija projekta bo potekala po naslednjih 
vsebinskih sklopih:

• februar - prva delavnica s seznanitvijo projekta;
• februar-marec - delo na terenu z zunanjimi sodelavci;
• april - nabor prehrambnih izdelkov in druga delavnica;
• maj - sodelovanje s šolami;
• junij - odprtje ekotržnice in začetek izdelave 

kataloga kmetij;
• september - izpeljava projekta z OŠ;
• oktober - promocija kataloga ekokmetij in delavnica;
• oktober 2007-junij 2008 - spremljanje poteka projekta 

ter analiza in zaključno poročilo.

Z aktivnim vključenjem vseh udeležencev, ki so potrebni za 
uspešno izvedbo projekta, tako kmetov, kmetijskih svetovalcev, 
društev, šol in občine, bomo na tem območju dosegli večjo pre
poznavnost ekoloških kmetij, obenem pa poskrbeli tudi za njihov 
razvoj.

Koordinator projekta 
Irena Studen

OBČINA KAMNIK
KOT NOSILKA MEDNARODNEGA PROJEKTA 
»Ekokmetije z zdravo prehrano v vsak dom in 

vsako šolo«
VABI NA 1. DELAVNICO: TRŽENJE 

EKOLOŠKIH PRIDELKOV

Vabljeni vsi bioekološki pridelovalci, društva in kmetje, ki se 
nameravajo preusmeriti v bioekološko kmetovanje.
Delavnica bo v četrtek, 15. 2. 2007 od 10, do 12. ure v 
zgornji sejni sobi Občine Kamnik.
Predstavili vam bomo:
• projekt »Ekokmetije z zdravo prehrano v vsak dom in 

vsako šolo«,
• analizo trženja ekoloških pridelkov pri združenju kmetov 

»ZDRAVO ŽIVLJENJE«,
• združenje kmetov »ZDRAVO ŽIVLJENJE« in njihove 

izkušnje,
• dva primera dobrih praks pri projektu »Prihodnost v 

Alpah«.
Izvajalci:
- Irena Studen, koordinatorica projekta,
- Marta Kos, KSS Kamnik,
- Janez Ocepek, predsednik društva 

»ZDRAVO ŽIVLJENJE«,
- Dušan Prašnikar, CIPRA Slovenija.

Vabljeni!

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center
Glavni trg 2 
1241 Kamnik 
tel: +386 1 831 82 50 
fax: +386 1 831 81 92 
e-mail: tic@kamnik-tourism.si 
www.kamnik-tourism.si

KOLEDAR PRIREDITEV
JAVNI SKLAD REPUBLIKE SLOVENIJE ZA KULTURNE
DEJAVNOSTI
izpostava KAMNIK
Japljeva 2, Kamnik
tel.: 01/831 98 30
oi.kamnik@iskd.si

Sreda. 7. februarja, ob 19. uri
Galerija Veronika, Kamnik
Recital: SEM DOLGO UPAL IN SE BAL...
Zgodbe Prešernovega življenja in njegove pesmi
Izvedba: dijakinje in dijaki ŠC Rudolfa Maistra, Kamnik 
Mentorica: prof. Iva Ciglar. Vstop prost.
Četrtek. 8. februarja 2007. ob 19. uri 
DOM KULTURE KAMNIK,
(pozor, sprememba: ne ŠCRM,
kot je bilo objavljeno v prejšnjem napovedniku)
Tradicionalna območna
REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV
OBČIN KAMNIK IN KOMENDA
v počastitev slovenskega kulturnega praznika
Na tokratni, že 28. prireditvi, bo nastopilo enajst odraslih pevskih
zborov. Vstop prost.

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK
Ljubljanska 1, Kamnik, tel.: 831 12 17
E-mail: mkk@kam.sik.si maja rajh , breda.podbreznik@kam.sik.si
http://www.kam.sik.si
sreda. 14. 2. 2007. ob 19.30
Potopisno predavanje Študentskega kluba Kamnik
Gregor FODRANSPERG - FEDR: S KOLESOM PO AFRIKI - od Rta 
dobrega upanja do Kilimandžara
oetek. 16. 2. 2007. ob 19h
Predstavitev stripovskih izdaj za odrasle na temo druge svetovne 
vojne in vojne na Balkanu: Art Spiegelman: Maus in Joe Sacco: 
Varovano območje Goražde. Sledi predavanje o stripu. Predava Igor 
Prassel, direktor festivala animiranega filma Animateka.
sreda. 21. 2. 2007. ob 19h
Večer pravljic in humorja s pisateljico Mateo Reba. Za veselo 
vzdušje bo poskrbela Cvetka Kocjan z monodramo Jezična Zofi, ki 
je nastala iz pisateljičinih humoresk.

fbp

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK 
GALERIJA MIHA MALEŠ
Glavni trg 2, 1241 Kamnik 
info@muzei-kamnik-on.net 
www.muzei-kamnik-on.net 
marko.kumer@aeuest.arnes.si

GALERIJA MIHA MALEŠ 
Glavni trg 2, 1241 Kamnik
Razstava Sedem slovenskih slikark v obdobju 1918-1945 
(Henrika Šantel, Avgusta Santel ml., Helena Vurnik, Anica Zupanec 
Sodnik, Elda Piščanec, Mira Pregelj in Bara Remec)
Lahko si jo ogledate še do vključno 17. februarja 2007. 
Petek. 16. februar 2007, ob 18. uri:
Javno vodstvo po razstavi. O razstavi in posebej o Heleni Vurnik 
Vam bo predavala ena od avtoric dr. Nadja Zgonik.

<b®

DOM KULTURE KAMNIK
Fužine 10, Kamnik 
www. domkulture. org 
info@domkulture org 
041/360-399
01/839-76-06 (uradne ure med 9.00 in 14.00 uro) 
sreda. 7. februar, ob 8.15 uri
OS Frana Albrehta
NARAVOSLOVNI DAN - zaključena prireditev
četrtek. 8. februar, ob 19.00 uri
JSKD Ol Kamnik
OBMOČNA REVIJA PEVSKIH ZBOROV
Koncert, za izven
četrtek. 15. februar, ob 17.00 uri 
Trio Kučma
GLAS - glasbeni performans za otroke
za abonma Kanrfnček in izven 
vstopnina: 3,75 EUR / 899 SIT
petek. 16. februar, ob 20.00 uri
Gledališka skupina Rudolfi «
HODNIK-drama
za izven
torek. 20. febuar. ob 17.00 uri
Občina Kamnik
PODELITEV PRIZNANJ NAJBOLJŠIM ŠPORTNIKOM
zaključena prireditev
oetek. 23. februar, ob 20.00 uri 
Darko Spasov
EMIGRANTA - socialna drama
za izven
nedelja. 25. februar ob 19.00
Figaro
SEVILJSKI BRIVEC - opera
za izven

MLADINSKI CENTER - KLUB STARŠEV 
KAMNIK
Šutna 38, 1240 Kamnik 
Tel.: 041 957 609
Sobota. 10. februar, od 10. 00 do 12.00 ure 
Pustni bolšjak
Sobota. 17. februar, od 10. 00 do 12.00 ure 
Pustni bolšjak
Torek. 20. februar, ob 16.00 uri z Glavnega traa v Kamniku 
Pustni sprevod s pustnim rajanjem v športni dvorani Kamnik 
do 18.00 ure
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Srečanje županov in 
podžupanov v Železni Kapli

Župan Občine Železna Kapla dr. Dietfried Haller je bil na 
sončni torek, 20. januarja, gostitelj občin Jezersko, Preddvor, 
Solčava, Luče, Ljubno, Črna na Koroškem in Kamnik. S po
nosom smo v slovenskem jeziku ugotovili, da imamo v regiji 
mnogo skupnih interesov. To vzpodbujajo tudi evropski pro
grami, zato je smiselno sodelovanje okrepiti.

Srečanja se je iz kamniške občine udeležil podžupan Ob
čine Kamnik Rudolf Pfajfar. Obiskali smo tudi zdravilišče v

mestu, ki je znano predvsem po blatnih kopelih in terapijah 
v komorah pri temperaturah -10, -40, -110 stopinj C. Te naj
bolj priporočajo tistim, ki imajo težave z migreno in kožni
mi boleznimi. Srečanje se je končalo v želji, da sodelovanje 
okrepimo in presežemo obstoječe meje, ki so nas desetletja 
ločevale.

RUDOLF PFAJFAR, 
podžupan

Posvet predsednikov svetov krajevnih skupnosti v občini Kamnik

Razvojni programi KS naj zajamejo 
celovit razvoj

Z namenom, da bi pri načrtova
nju razvojnih programov, občin
skega proračuna in drugih aktov 
v čim večji meri upoštevalo tudi 
predloge, pobude in mnenja na 
posameznih območij občine, si 
je novo občinsko vodstvo v svoj 
operativni program zapisalo tudi 
pogostejše posvete s predsedniki 
svetov KS.

Zato so se dosedanji in novi 
predsedniki svetov KS polno
številno odzvali povabilu župana 
Toneta Smolnikarja na prvi posvet 
v letošnjem letu v sredo, 24. ja
nuarja.

Kot je uvodoma dejal župan 
Smolnikar, morajo biti bodoči 
razvojni programi KS in s tem tudi 
občine zasnovani na trdnejših te
meljih, saj jih bo le tako mogoče 
v celoti uresničiti. Poudaril je tudi 
pomen dobrega sodelovanja in 
aktivnosti vodstev KS za uspešno 
delovanje krajevnih skupnosti. Z 
namenom, da bi občina uspešneje 
sodelovala pri pridobivanju sred
stev evropskih skladov, bodo v 
občini ustanovili posebno službo, 
ki bo v tem smislu pomagala tudi 
krajevnim skupnostim. Glede na

(izvajanje javnih naročil, namenska 
poraba sredstev, ureditev delova
nja in poslovanja vaških vodovo
dov, vaških pokopališč itd)

Po mnenju Bojana Klemena, 
tehničnega direktorja Komunal
nega podjetja Kamnik, priprave 
za prenos upravljanja vaških vo
dovodov na skupnega upravljavca 
Komunalno podjetje Kamnik, ki ga 
je določil občinski svet, potekajo 
prepočasi. Tudi nekateri predsed
niki svetov KS so menili, da bi bilo 
treba ta prenos v skladu s predpisi 
pospešiti, saj neurejenost na tem 
področju povzroča več težav, na 
primer ogrožanje zdravja ljudi, 
pridobivanje soglasij za gradbena 
dovoljenja itd.

Sicer pa je bila večina udeležen
cev posveta mnenja, da bi morali 
biti programi KS, kar je poudaril 
tudi podžupan Branislav Go
lubovič, zasnovani ne samo na 
področju obnove cest in druge ko
munalne infrastrukture, pač pa bi 
morali zajeti tudi celovito prostor
sko strategijo, razvoj podjetništva, 
kmetijstva, turizma in drugih de
javnosti na posameznih območjih 
občine, saj, kot je poudaril podžu

Dosedanji in novi predsedniki svetov krajevnih skupnosti so na posvetu 
v sejni dvorani občine Kamnik dali vrsto koristnih pobud in predlogov 
za razvoj KS.
zahtevnost predpisanih postopkov 
(javna naročila) pri uresničevanju 
programov KS namerava občina 
organizirati tudi enodnevni semi
nar za predsednike svetov KS.

Župan se je dosedanjim pred
sednikom svetov KS toplo zahvalil 
za njihova prizadevanja, novim pa 
zaželel čimveč uspehov na podro
čju razvoja krajevne samouprave.

Jože Tomelj, novi interni re
vizor občine, je opozoril na po
trebo po večjem spoštovanju pred
pisov pri realizaciji programov KS

pan Rudi Pfajfar, ki je zadolžen 
tudi za krajevno samoupravo, od 
razvojnih programov vsi veliko pri
čakujemo. Izrazil je tudi pripravlje
nost obiskati posamezne krajevne 
skupnosti in se podrobneje sezna
niti z najpomembnejšimi problemi 
razvoja posameznega območja.

Župan Tone Smolnikar je pred
stavil tudi problematiko v zvezi s 
Calcitom ter njegovim vplivom 
na okolje. Pomemben del je tudi 
koncesijska pogodba za izrabo na
ravnih dobrin in realno plačevanje

dajatev, ki bodo odslej samo pri
hodek občine. Opozoril je tudi na 
težave in probleme, ki jih povzroča 
težek tovorni promet, ne samo na 
območju KS Kamniška Bistrica, 
pač pa tudi na območju Tuhinjske 
doline in na južnem delu občine. 
Ker ponekod ob teh cestah še ni 
pločnikov, je ogrožena varna pot v 
šolo. Zato bo treba temu vprašanju

V četrtek, 16. novembra 2006, 
smo se v prostorih PGD Kamnika 
prvič zbrali novoizvoljeni člani 
sveta KS Perovo in s prejšnjo se
stavo KS opravili predajo poslov. 
Seznanili smo se s potekom dela 
KS, z našimi dolžnostmi, pravi
cami, razpoložljivimi finančnimi 
sredstvi in tekočo problematiko. 
Nato smo potrdili novo sestavo 
KS. Andrej Perčič (predsednik), 
Viktorija Pinterič (podpredsed
nica), Katja Trotošek (tajnica), 
Vesna Janc, Ivica Rostan, Dušan 
Urankar in Neža Zver.

Prvo redno sejo smo opravi
li 17.1.2007, na njej pa smo se 
strinjali, da je naša dolžnost vas, 
prebivalce KS Perovo, o našem 
delu obveščati. Vi ste nas izvolili 
in nam zaupali 4-letni mandat za
stopanja, zato imate pravico, da 
ste o našem delu in dogajanju 
v KS obveščeni. Poleg tega nas 
boste lahko tudi sami seznanili z 
vašim mnenjem, predlogi, nasve
ti. Posebej pomembno se nam zdi 
vaše sodelovanje z nami, ker člani 
nismo prebivalci vseh ulic KS, ki 
jih obsegamo. Prav vi nam lahko 
problematiko vašega (našega) 
področja še bolj približate.

V področje KS Perovo sodijo: 
Bakovnik (hišni št. 1 in 2), Ziko- 
va in Livarska ulica, Steletova 
in Kovinarska cesta. Tkalska in 
Kajuhova pot, Ljubljanska cesta 
(hišne št. 2,3,11,12,13), Pot 27. 
julija in Podlimbarskega pot. Za 
dobro obveščenost vas bomo o 
našem delu sproti obveščali na 
straneh Kamniškega občana, 
ustvarili bomo svojo spletno 
stran, e-mail naslov, dobili tele
fon. Trudimo se pridobiti tudi 
ustrezne prostore za delovanje 
KS, s tem pa bodo mogoče tudi 
uradne ure za krajane.

, Trenutna problema, na katera 
smo opozorili Občino Kamnik in 
zahtevali ureditev, sta parkiranje 
avtomobilov na nedovoljenih 
mestih na Zikovi ulici in ožje, 
skrajšane, bolj strme in zato ne
varne stopnice na poti do avto
busne postaje pri Mercatorju in 
pri SKG Kamniku (po preureditvi 
Ljubljanske ceste jih niso povrnili

v bodoče posvetiti še več pozorno
sti. Med drugim bo občina pristoj
ne organe opozorila na problem 
tovornega prometa na območju 
občine ter Ministrstvu za promet 
in zveze posredovala zahtevo za 
njegovo zmanjšanje, ki jo bodo s 
svojimi podpisi podprli tudi pred
sedniki svetov KS.

v prvotno stanje).
Po ureditvi Steletove ceste se 

bomo zavzeli za umiritev prome
ta na tej cesti.

Sprejeli smo tudi finančni plan 
za leto 2007.

Aktualna zadeva je vsekakor 
gradnja garažne hiše med Mer
catorjem in asfaltiranimi parki
rišči Zikove ulice. Zbirali bomo 
predprijave za nakup garaž 
(samo kot informacija za nadalj
nji postopek), zato v prihodnjih 
dneh lastniki stanovanj Zikove 
in Livarske ulice pričakujte ob
vestila o garažni hiši na oglasnih 
deskah vaših stanovanjskih blo
kov in dopise z anketo v vaših 
poštnih nabiralnikih. Prosimo, da 
se na prejeto odzovete, saj nas 
boste s tem usmerili na pravo pot 
izvajanja postopka. Do gradnje 
garažnega kompleksa namreč ne 
bo prišlo, če za nakup ne bo do
volj zainteresiranih.

Idejno zasnovo garažne hiše je 
pripravil biro Cubus image, od
govorni projektant pa je g. Ivan
ko, univ.dipl.inž.arh. Garažna 
hiša naj bi obsegala 200 zaprtih 
garažnih prostorov za osebna vo
zila, nekaj manjših prostorov, na
menjenih za shranjevanje koles 
in motociklov, 119 pokritih par
kirnih mest, namenjenih dnev
nim obiskovalcem Mercatorja in 
okoliških dejavnosti ter parkirno 
ploščad s 70 parkirnimi mesti. 
Poskrbljeno bo za potrebe inva
lidov. Predvideni so še objekti, 
namenjeni storitvenim dejavno
stim (banka, lekarna), poslovnim 
prostorom, prostorom KS Perovo 
in prostorom za družabne dejav
nosti. Zgrajeno bo tudi otroško 
igrišče. Ostale površine pa bodo 
ustrezno ozelenjene! Uredil se 
bo tudi problem lastništva za
klonišč (odškodnina lastnikom, 
popust pri nakupu garaž).

Člani sveta KS Perovo obljub
ljamo, da se bomo prizadevali 
vse zastavljene načrte izvesti, 
korektno sodelovati z Občino 
Kamnik in vami, prebivalci KS 
Perovo.

Tajnica KS Perovo 
Katja Trotošek

Vi sprašujete,
župan
odgovarja

Mojca M. je v zadnji šte
vilki Kamniškega občana 
prebrala zapis o zanemar
jeni skakalnici v Streliški 
ulici. Sprašuje, ali je bilo 
zemljišče na tem območju 
res vrnjeno denacionaliza
cijskim upravičencem?

Vpreteklosti so Kamničani s 
prostovoljnim in udarniškim 
delom na področju športa na
redili zelo veliko. Tako je bila 
večina športnih objektov, med 
katere sodijo tudi skakalnica, 
strelišče in trim steza, zgraje
na pred letom 1970 in sicer 
predvsem s prostovoljnimi 
prispevki v obliki materiala 
in denarja ter z delom rok 
privržencev športa. Ti športni 
objekti so bili v večini zgra
jeni na zemljiščih, ki so jih 
velikodušno odstopili takrat
ni lastniki. Seveda je na tem 
področju svoje dodala tudi 
druga svetovna vojna in neka
tere posledice, ki so izvirale iz 
pravne ureditve nove države 
Jugoslavije in v novejšem času 
tudi Slovenije.

Tako se je leta 1931 na kon
cu Streliške ulice v Kamniku 
začela izgradnja smučarske 
skakalnice. Svečana otvori
tev je bila v začetku januarja 
1932. V začetku letošnjega 
leta bi, če bi le-ta še obstajala, 
praznovala spoštljivih 75 let. 
To je dolga doba, v kateri so 
bili vzponi in padci, tako smu- 
čarsko-skakalnega športa, kot 
tudi same skakalnice. Svoje pa 
je k temu dodala tudi muhasta 
narava, ki v zadnjih dvajsetih 
letih ni najbolj radodarna s 
snežnimi padavinami.

Danes je podoba nekaterih 
objektov, to je same skakalni
ce, strelišča in tudi trim steze, 
res žalostna - vse je zaraščeno 
in zanemarjeno. Skakalni
co so vzdrževali privrženci 
smučarskih skokov, ki so se 
združevali v skakalni sekciji 
Smučarskega kluba Kamnik. 
Sredi osemdesetih let so pred
vsem zaradi pomanjkanja fi
nančnih sredstev prenehali s

svojim aktivnim delovanjem, 
del zemljišča, kjer je iztek in 
doskočišče skakalnice, je bilo 
na podlagi denacionalizacij
ske odločbe v letu 1993 vr
njeno v naravi (4.673 m2), 
leseno ogrodje skakalnice je 
zaradi dežja in občasnih van
dalskih izgredov začelo pro
padati. Kamnik je tako ostal 
brez skakalnice, snega je iz 
leta v leto manj, nove - mla
jše generacije kamniških ska
kalcev pa odhajajo v sosednjo 
občino, kjer nekaj zadnjih let 
zelo uspešno deluje Smučar
sko skakalni klub Mengeš.

Če gremo malo naprej 
po isti dolini stoji strelišče 
s strelskim jarkom. Tudi ta 
propada. Objekt je zastarel 
in dotrajan, potrebna bi bila 
celovita rekonstrukcija, da bi 
lahko služil svojemu name
nu. Toda, zemljišče, kjer stoji, 
je v privatni lasti. Do objekta 
ni javne poti. Lastnik zemlji
šča je imel v preteklosti kar 
nekaj idej, ki pa jih ni uspel 
realizirati.

Severozahodno nad to doli
no od gradu Zaprice do Mile
ga vrha je bila pred mnogimi 
leti zgrajena trim steza. Ta je 
bila v začetku devetdesetih 
let prejšnjega stoletja obnov
ljena, za vadbo nameščena 
nova orodja in označbe. Trim 
steza poteka po zemljišču, ki 
gaje upravljalo Gozdno go
spodarstvo Kamnik. Danes 
celotna trasa trim steze po
teka po zemljiščih, za katere 
je potrebno urediti pravni sta
tus z lastniki in izvesti sanaci
jo celotne trase trim steze, kar 
je ena izmed nalog občinske 
uprave v letu 2007.

ANTON TONE 
SMOLNIKAR, 

župan

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
ponovno vabi na

TEČAJ ZA TURISTIČNE 
VODNIKE
po Kamniku in občinah Podjetne regije

Pričetek tečaja bo v soboto, 17. februarja 2007, v 
prostorih Turistično informacijskega centra Kamnik. 
Cena tečaja je 146,05 eur (35.000,00 SIT).

Prijave zbiramo s predhodnim vplačilom v TIC 
Kamnik do srede, 14. februarja.

Dodatne informacije: Turistično informacijski center 
Kamnik, Glavni trg 2,

Tel: 831 82 50 ali tic@kamnik-tourism.si

DVIG PROJEKTNE 
DOKUMENTACIJE

Upravna enota Kamnik poziva stranke - lastnike 
individualnih stanovanjskih hiš oziroma njihove 
pravne naslednike, ki so svoje objekte gradili v 
času od leta 1965 do vključno leta 1989, da v 
arhivu upravne enote v Komendi dvignejo pro
jektno dokumentacijo.

Na podlagi Enotnega načrta klasifikacijskih znakov z 
roki hrambe za upravne enote v Republiki Sloveniji je 
predpisan rok hrambe za projektno dokumentacijo 
10 (deset) let, zato smo se zaradi prostorske stiske 
in glede na navedeno odločili za prevzem oziroma 
oddajo dokumentacije.

Rok za dvig dokumentacije je 30. 6. 2007. Po
tem roku bodo projekti oddani v uničenje.

Stranke dvignejo projekte v času uradnih ur v arhivu 
Upravne enote Kamnik v Komendi, Glavarjeva 
cesta 104.

Zaželjeno je predhodno naročilo na tel. št. 8345- 
410 (ga. Globočnik).

Kamniški OBČAN-Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode in
formativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.800 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva 
občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino in 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne ure uredništva: ponedeljek od 8. do 12. ure, 
sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. ure. Nenaročenih člankov in fotografij ne 
honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Set d.d., 7. 2. 2007.

F. SVETELJ

Posvet predsednikov svetov KS so vodili župan Tone Smolnikar ter 
podžupana Rudi Pfajfar in Branislav Golubovič.

KS PEROVO V POLNEM ZAGONU
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Motniški rojak prof. Franc Drolc

ČETRT STOLETJA GOVORNIK 
OB PREŠERNOVEM GROBU

Znani prešernoslovec prof. Franc Drolc se je rodil v Motniku, 
diplomiral na Filozofski fakulteti Univerze v Ljubljani, službo
val v Kranju, kjer živi še danes, a se vedno znova rad vrača v 
domači kraj. Izhaja iz zavedne slovenske družine, ki ji je kul
tura veliko pomenila. Mama je pela v cerkvenem zboru, oče 
je bil organist, odličen amaterski igralec in režiser predstav 
domačega prosvetnega društva; igral je tudi brat, v zboru poje 
sestra... V Motniku so od nekdaj službovali dobri osnovnošol
ski učitelji. Vse to je gotovo botrovalo njegovi odločitvi za štu
dij slovenskega jezika, pozneje pa se je posvetil strokovnemu 
raziskovanju del in življenja največjega slovenskega pesnika 
dr. Franceta Prešerna. Ob letošnjem kulturnem prazniku sem 
mu zastavila nekaj vprašanj.

Profesor Franc Drolc v Študijski knjižnici v Kranju, (foto: Mirko Kunšič)

Povejte nam kaj o sebi. 
Kdaj ste se rodili in kakšni 
so Vaši spomini na otro
štvo? Ste tudi sami kdaj peli 
ali igrali?

Rojen sem bil leta 1939 v 
Motniku še v stari mežnariji, 
ki je danes nenaseljena, otro
štvo pa je bila ena sama trpka 
čarobnost. Nepozabna so obre
dna doživetja v župnijski cer
kvi, pred oltarjem in na koru, 
prav tako tudi v stari prosvetni 
dvorani, ki je danes ni več, na 
pobočju nad staro občino.

Da, pel sem in igral, rad in 
veliko.

Zagotovo ni naključje, 
da ste izbrali študij na Fi
lozofski fakulteti. Vaša di
plomska naloga nosi naslov 
»Slovenska radijska igra 
1949-1961«. Vas je k izbiri 
teme ‘nagovorilo’ očetovo 
odrsko udejstvovanje?

Za študij slavistike je prav
zaprav kriva prof. Ranerjeva z 
nižje gimnazije na Vranskem. 
Zaradi nje se mi ni bilo treba 
- niti na fakulteti - nikoli več 
učiti slovenske slovnice. Pot 
na želeni študij glasbe mi je 
bila zaprta, ker na Vranskem ni 
bilo glasbene šole in v gimnazi
ji v Kamniku sem prvo stopnjo 
prerasel, zato sem pristal na 
slavistiki. Študentje, ki pridejo 
s podeželja in ki svoja študijska 
leta preživljajo po internatih, 
so prikrajšani za vrsto oblik 
kulturnega življenja v primer
javi z mestnimi, zato je bil moj 
medij radio, prek katerega sem 
se seznanjal z glasbo in nemš
čino, tako da je bila odločitev 
za slovensko radijsko igro pri 
seminarski nalogi res najbolj 
preprosta. Odrsko udejstvova

nje pa mi je bilo blizu tako v 
kamniški Solidarnosti kot pri 
Prosvetnem društvu Poštar in 
Šentjakobskem gledališču v 
času ljubljanskega študija.

Dolga leta ste bili zapo
sleni v Študijski knjižnici 
v Kranju. Je bilo življenje 
v Prešernovem mestu prav
zaprav vzrok, da ste začeli 
poglobljeno raziskovati in 
proučevati dela pesnika dr. 
Franceta Prešerna?

V Kranj sem prišel po dveh 
letih redne zaposlitve na jagi- 
ellonski univerzi v Krakovu in 
treh letih dela na slovenskem 
lektoratu na filozofski fakulteti 
v Zagrebu. Krakov mi je prine
sel najbogatejša leta v intelek
tualnem smislu, v Zagrebu pa 
sem preživel najlepša leta svo
jega življenja. V Kranju je bilo 
prosto delovno mesto vodje 
Studijske knjižnice, hkrati pa 
se je odpirala možnost, da grem 
v Pariz na slovenski lektorat, a 
sem se odločil za Kranj, ker ni
sem mogel biti več kot dve uri 
vožnje oddaljen od motniških 
struktur. Res je, da sem vmes 
enkrat tedensko tri leta hodil 
na univerzo v Trstu in potem 
skoraj trideset let na univerzo 
v Celovcu, a v Kranju sem imel 
redno zaposlitev, kjer sem delal 
v izjemnih delovnih pogojih in 
z izjemnim kolektivom. Redne 
delovne obveznosti so me nav
dajale z zadovoljstvom, hkrati 
pa sem bil v veliki biblioteki, 
kjer je šla vsaka nova knjiga 
skozi moje roke, ob tem pa sem 
sedel ob eni najkompletnejših 
zbirk Prešernovih del in del o 
njem. Vse v zvezi s Prešernom 
sem vedno jemal kot svojo red
no delovno obveznost.

Vabilo k sodelovanju
Ob občinskem prazniku leta 2008 bo izšla 
nova knjiga Kamniškega zbornika. V njem 
objavljamo prispevke, vezane na kamniško 
občino, na njeno sedanjost in zgodovino, na 
ljudi in naravne značilnosti.

Prispevke je treba oddati do 1. decembra 
2007. Vabimo vse, ki bi želeli sodelovati, 
da se do 20. marca prijavijo glavni urednici 
Marjeti Humar na naslov: Žale 4 a, 1240 
Kamnik, telefon: 831 77 39 (doma), 470 
62 31 (v službi) ali na elektronski naslov: 
marjeta.humar@guest.arnes.si.

Uredniški odbor

Že petindvajset let zapo
red (od leta 1982 dalje) ste 
vsako leto na predvečer slo
venskega kulturnega praz
nika govornik na tradicio
nalni spominski svečanosti 
»Trenutek tišine« ob pesni
kovem grobu v Prešerno
vem gaju. Povejte, prosim, 
kaj Vam pomeni spomin na 
velikega pesnika.

Intimna slovesnost ob Pre
šernovem nagrobniku se je od 
skromnih začetkov še iz časa 
prof. Črtomirja Zorca skozi 
ta leta razvila v prireditev, ki 
ji ni para na Slovenskem. Po
svečenost lokacije in pričako
vanje prireditev pod oknom 
Prešernove hiše vsako leto 
privabi več ljubiteljev Prešer
na, moj skromen delež pa je v 
tem, da nikoli ne uporabljam 
starih rokopisov in da včasih 
mimogrede spomnim tudi na 
Jenkov grob, ki leži nekaj ko
rakov stran.

Skupaj s Francetom Piber
nikom ste urednik zbirke 
»Prešernova pot v svet«, to 
so dvojezične izdaje izbra
nih pesmi dr. Franceta Pre
šerna, ki so doslej izšle ob 
slovenščini še v nemščini, 
italijanščini, francoščini, 
angleščini, ruščini, hrvašč
ini, slovaščini in španščini. 
Je res prišla pobuda za na
slednja zvezka v kitajščini 
in arabščini?

Bil sem zraven, ko so plani
rali, kako naj se v Kranju za
znamujejo Prešernovi jubileji 
leta 1999 in 2000. Odločili 
smo se, da 200-letnico rojstva 
prepustimo Ljubljani in da se v 
Kranju, kjer je pesnik preživel 
zadnja leta svojega življenja in 
kjer je njegov grob, posvetimo 
150-letnici pesnikove smrti. 
Osrednji dogodek proslav je 
bil mednarodni simpozij »Pre
šernovi dnevi v Kranju«, po 
katerem je izšel tudi obsežen 
zbornik, dolgoročni projekt 
pa je bila knjižna zbirka »Pre
šernova pot v svet«. Po osmih 
zvezkih v zbirki, od katerih so 
nekateri izšli že v več izdajah, 
zdaj slišim, da je zelo blizu tudi 
dvojezična izdaja Prešerna v 
arabščini.

Za uspešno udejstvovanje 
na področju kulture, še po
sebej pri projektih, pove

Profesor Franc Drolc z motniškimi rojaki na izletu v Berlinu maja 2006.

zanih s Prešernom, Vam je 
ob 200-letnici pesnikovega 
rojstva leta 2000 Mestna ob
čina Kranj podelila Veliko 
Prešernovo plaketo. Kaj Vas 
pri Prešernu najbolj navdu
šuje? Vas je kakšna njegova 
pesem ali pesnitev še po
sebej nagovorila, se Vas na 
poseben način dotaknila?

Ponavljam, zraven sem bil 
po službeni dolžnosti. Posebej 
cenim pesnitev Neiztrohnjeno 
srce, ki je dolgo nisem mogel 
brati in jo šele zdaj počasi do
umevam.

Vam ob množici strokov
nega dela ostane še kaj časa 
za druge stvari, na primer 
za hojo v hribe, za petje v 
zboru? Ste tudi sami kdaj 
napisali kakšno pesem?

V hribe ne hodim, pojem pa 
pri cerkvenem zboru na Zlatem 
polju v Kranju. Pesmi sem obja
vil v Tribuni, Mladem Kamniča
nu in Kamniškem zborniku. Že 
desetletja oblikujem pesemski 
ciklus Evridika, ki ni za objavo 
in ki zadeva moje usodne žen
ske: vsaka pesem je napisana 
v enem izvodu, odposlana in 
sprejeta, kot se spodobi.

Radi se vračate v Motnik, 
v rojstno hišo pri Purgarju, 
kjer s sestrama obujate spo
mine na mladost. Sama se 
spomnim, da so se Vaši so
sedje tudi pisali Prešeren, 
v bližini Vašega doma pa je 
ohranjen vhod v nekdanji 
rudnik z napisom Prešernov 
rov. Ste mogoče kdaj razis
kovali, če so bili sosedje tudi 
pesnikovega rodu?

Motnik, kjer zdaj po upo
kojitvi preživljam polovico 
tedna, ni samo dom, domačija, 
domačnost in domačijskost. 
Ko pomislim na grad Gospo
dov Motniških, na ambientalni 
dragulj grajske kapele sv. Ma
rije Magdalene, na obubožani 
premogovnik, ker so se po 
nekajkratnih poskusih pred
lagateljem izmuznili in sfižili 
zaradi odrezanosti od sveta 
odrešilni načrti o gradnji že
lezniške povezave med Polzelo 
in Kamnikom, ali na pritlika
vega nosoroga iz Motnika, na 
sramotilni steber in Gašperja 
Križnika, sem blizu mitologi
je, ki oplaja, zakaj Motnik je 
tudi sistem čustvovanja, torej 
struktura - samo poglejte, kako 
se govori od Vranskega do Špi

taliča onkraj Belskega grabna, 
od Trojan do zaselkov v Zgor
njem Motniku, ki tendirajo na 
gornjegrajsko plat. V Motniku 
smo tako rekoč nekaj poseb
nega. Zato me ni sram, kadar 
nisem v Kranju, da hodim na
okoli neobrit, v obledelih kav
bojkah in ponošenih čevljih, tu 
sem pač doma.

Hvala za pogovor, prosim 
Vas še za misel, ki bi jo že
leli ob slovenskem kultur
nem prazniku deliti z bralci 
Kamniškega občana.

Nazadnje še, prijatlji, kozarce 
zase vzdignimo / ker smo zato 
se zbratli / ker dobro v srcu 
mislimo.

Tekst: MARINKA MOŠNIK 
foto: arhiv FRANC DROLC 

in M.M.

Novosti iz Foto kluba Kamnik
Letos je Foto klub Kamnik že pošteno zakorakal v novo leto. 

Že v prvem tednu januarja smo v sodelovanju s FK Ljubljana 
postavili klubsko predstavitveno razstavo v Uradu RS za inte
lektualno lastnino na Kotnikovi 7 v Ljubljani. Razstava bo 9. 
februarja prestavljena v preddverje Občine Kamnik.

Dolgo pričakovana spletna stran je dobila svojo končno podo
bo in veselo čaka nove obiskovalce na www.fotoklub-kamnik. 
si. Poleg oblike je stran bogatejša za uporabniški forum, pre
novljene galerije, časovnico in še marsikaj. V prihodnjem mesecu 
bomo ponovno izvedli tečaj fotografije, zato spremljajte novosti 
na naši spletni strani. Tudi letos ne bomo razočarali ljubitelje 
razstav, saj bomo Kamniku podarili kar dva večja projekta, med 
njima tudi vsem znano razstavo na prostem - Oko Kamnika.

Naj še opomnim, da je temnica za izdelavo črnobelih foto
grafij odprta, zato nikar ne odlašajte, da bi se oglasili.

Za Foto klub Kamnik 
Bojan Težak

PREŠERNOVA PROSLAVA V VRBI
Razstava grafik Mihe Maleša in recital županov

V nedeljo, 4. februarja, je Go- »Sonetni venec Mihe Maleša«, bidermajerski noši ter konču- 
renjski muzej iz Kranja’v Pre- v okviru Prešernove proslave 
šernovi rojstni hiši v Vrbi od- pa je potekal recital Prešerno- 
prl razstavo grafik z naslovom vih Poezij v izvedbi županov

_______ slovenskih občin

Svetnica Marinka Mošnik v Vrbi recitira Pre
šernovo pesem Neiztrohnjeno srce (foto: Mirko 
Kunšič)

oz. njihovih pred
stavnikov.

Avtorica raz
stave, muzejska 
svetovalka Beba 
Jenčič je zapisala: 
»Akademski slikar 
in grafik Miha Ma- 
leš, čigar 20-letnice 
smrti se spominja
mo letos, je že leta 
1926 prvič ilu
striral Prešernove 
pesmi. Leta 1937, 
torej pred 70. leti, 
je izdal Prešernov 
in svoj Sonetni ve
nec v 180 numeri- 
ranih izvodih. Vsak 
Prešernov sonet je 
Maleš dopolnil z 
dvema ilustraci
jama v črnobeli 
tehniki linoreza, 
le Magistrale ima 
eno samo. Začenja 
s podobo Julije v

je z linijo nosu in poudarjeni
mi Julijinimi očmi, h katerim 
se pesnikova misel v Vencu 
tolikokrat vrača, kar izraža 
tudi pesnikov up, da bo vsaj 
videla njegove pesmi. Prav z 
Vencem je Maleš ustvaril ena
kovredno likovno govorico, 
ki se je združila s pesnikovo 
v ubrano celoto. Leta 1959 je 
pri Založbi Lipa izšel v redni 
izdaji Sonetni venec, kjer je 
Miha Maleš svoje črnobele 
linoreze dopolnil z barvo fa- 
uvizma, barvno simboličnem 
smislu, in jo tako še bolj zdru
žil s pesnikovo vsebino.«

Ob tej priložnosti so orga
nizatorji proslave v goste 
povabili župane slovenskih 
občin, z željo, da bi recitirali 
(po lastnem izboru) eno od 
Prešernovih pesmi. Kamniški 
župan Anton Tone Smolnikar 
se zaradi poti v tujino sloves
nosti ni mogel udeležiti, ga je 
pa po njegovem pooblastilu 
zastopala svetnica Marinka 
Mošnik, ki je navzočim pre
nesla njegovo opravičilo in 
recitirala Prešernovo pesem

Neiztrohnjeno srce. V imenu 
župana je povedala, da smo, 
tako župan kot občani Obči
ne Kamnik, ponosni na rojaka 
Miha Maleša, avtorja linorezov 
razstave. Prav tako pa smo po
nosni, da naš župan izhaja iz 
Prešernove rodovine (peto ko
leno). Slovesnosti sta se udele
žili tudi njegova mama Ivanka 
Smolnikar, leta 1922 rojena v 
Prešernovi hiši, in sestra Maru
ška. Gospa Ivanka je obiskoval
cem z veseljem pripovedovala 
o življenju v Prešernovi in nje
ni rojstni hiši, kako so kurili 
in kuhali v črni kuhinji, kako 
so se kot otroci gugali na tra
mu v »hiši«, ki je bil namenjen 
sušenju koruze, da je zibka še 
original iz Prešernovih časov, 
in še in še...

Skupaj s tistimi župani, ki so 
se odzvali vabilu, prisoten je 
bil tudi predsednik Državne
ga sveta, smo se v lepem zim
skem, sončnem popoldnevu 
prepustili žametnim besedam 
Prešernove romantične lirike 
in tako dostojno počastili spo
min velikega pesnika.

M.M.
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Anketa oh prazniku kulture

Kultura in Kamničani, 
Kamničani in kultura...

Vsak človek se v svojem življenju srečuje s kulturo. Začne se 
že v otroštvu, z gledanjem slikanic in poslušanjem otroških 
pesmic, pozneje z lutkovnimi predstavami, morda obiskom 
glasbene šole, petjem v pevskem zboru, prvimi spogledovanji 
s slikarskim platnom, morda fotografskim aparatom.

V puberteti se zanimanje za kulturo vztrajno zmanjšuje. Kaj 
je za večino srednješolcev hujšega kot ogled gledališke pred
stave in branje debelih romanov? Kdo še hodi na revije pevskih 
zborov? Zakaj si morajo ogledati tisto grozno dolgočasno raz
stavo v galeriji?

Vsa ta vprašanja z leti zbledijo in ponovno se vzpostavi za
nimanje za kulturo.

V vsej raznolikosti kulturnih dejavnosti vsak človek gotovo 
najde zase tisto, kar mu najbolj ustreza. Pa naj bodo to gleda
liške predstave, zborovsko petje, slikarstvo, fotografiranje, 
klasična glasba, opera, balet, literatura in še veliko več...

Ker je pred nami slovenski kulturni praznik, se bo odvijalo 
večje število kulturnih prireditev. Kaj nam kultura sploh pome
ni? Smo v dneh okoli praznika kaj bolj kulturno razpoloženi?

Za mnenje smo povprašali obe strani - »ponudnike« in »pov- 
praševalce«.

Na Javnem skladu RS za kul
turne dejavnosti, območna iz
postava Kamnik, pripravljajo 
veliko število raznolikih kul
turnih prireditev. Nekaj več 
nam je povedal gospod Tone 
Ptičar:

»Zgodovina bogate in pomen
ljive dejavnosti kulturnih društev 
na Kamniškem od dobe sloven
skega narodnega prebujanja 
skozi različna obdobja do danes 
je brez dvoma pomembno izho
dišče, za živost današnjega kul
turnega organizma pa so seveda 
odločilnega pomena tako sama 
stremljenja kot tudi možnosti, ki 
smo jih za te namene pripravljeni 
zagotavljati. Nadejam se, da javno
sti niso neznani rezultati več kot 
tridesetih tod delujočih kulturnih 
društev, ki ne samo da oblikujejo 
kulturni kolorit svojih okolij v 
različnih krajih občine, pač pa 
dosegajo tudi odlične rezultate 
tako v domači kot mednarodni 
primerljivosti. Najbolje in največ 
pevski zbori, ki so tradicionalno 
najvidneje zastopani in tudi naj
bolj uspešni. Svoje mesto v tem 
spektru ohranja instrumentalna 
glasba, kjer je v zadnjem času opa
zen porast dejavnosti komornih 
zasedb in solističnih projektov. 
Gledališče se od tradicionalnih 
igrokazov usmerja k sodobnejšim 
odrskim izraznostim, uveljavljajo 
se sodobnejše večpredstavne zvr
sti. Folklorna dejavnost in skrb 
za ohranjanje dediščine ljudskih 
izročil kljub nenaklonjenim oko
liščinam nista zanemarljivi, ne
redke možnosti so odprte tudi 
artikulaciji literarnih snovanj. 
Pri poudarkih seveda ne gre za
nemariti za kamniški prostor pre
poznavne likovne ustvarjalnosti, 
ob klasičnih slikarskih tehnikah 
izražene tudi v fotografiji in teh
nološko sodobnejših pristopih.

Ker v tem skopem odmerku 
žal ni možnosti za konkretizacijo 
posameznih »domačih izvajal
cev« in njihovih dosežkov (z re
levantnimi navedki o odzivnosti 
publike vred), naj bo pogled na 
aktualno kamniško kulturo in

kulturo v Kamniku dopolnjen 
vsaj še z omembo dveh dejstev: 
da se namreč v občini ob doma
či »produkciji« iz leta v leto veča 
delež gostujočih (zvrstno razno
likih) prireditev in da se tudi na 
tem področju vse bolj uveljavljajo 
zakonitosti trga. Čas je tak: kultu
ra (z narekovaji ali brez) se od 
umetnosti nezadržno širi k raz
vedrilu, zabavi in sproščenemu 
kratkočasju.

Res je stvar izbire, čemu in 
komu kot posamezniki in dru
žba namenjamo posluh, za kakš
ne vrednote smo se pripravljeni 
angažirati in nam zanje ni odveč 
prispevati svojega osebnega in 
skupnostnega deleža. Ne vem pa, 
če je (bo) zmeraj tudi vseeno.«

Za mnenje smo prosili tudi ku
stosinjo Barbaro Savenc z Me
dobčinskega muzeja Kamnik, 
pod njegovim okriljem delujeta 
Galerija Miha Maleš in muzej na 
gradu Zaprice.

»Medtem, ko Kamničane 
pritegnejo predvsem pripovedi 
in razstave o lastni zgodovini ter 
poletni dogodki, kot so Poletna 
muzejska noč, glasbeni večeri v 
salonu, posebej pa na dvorišču 
gradu Zaprice, pritegnejo občin
stvo od drugod (na primer iz Lju
bljane) zlasti likovne razstave, kot 
je trenutna razstava, ki odkriva 
manj znana ali sploh neznana 
imena slovenskih ustvarjalk. Na 
tem mestu naj omenimo, da pri
pravljamo vodstva in predavanja 
ob kulturnem prazniku! Precej pa 
je tudi mladih obiskovalcev, seve
da v okviru šolskih učnih ur ali 
izletov, tematskih dni. Zvesta in 
izjemno razgledana ter zelo zain
teresirana pa je naša »starejša« 
populacija (Univerza za tretje 
življenjsko obdobje, upokojen
ci), ki se redno udeležuje tako 
odprtja razstav kot tudi vodstev 
in predavanj. Družine pa priteg
nejo naše ustvarjalne delavnice in 
topli sončni dnevi na gradu.*

Kulturno društvo Priden 
Možic v Domu kulture Kam
nik skrbi predvsem za gledališke 
predstave (in seveda raznoliko

ostalo kulturno »ponudbo«). Pred
stavnica za odnose z javnostmi 
Ana Stanovnik Perčič nam je o 
odnosu Kamničanov do kulture 
povedala naslednje:

»KD Priden možic že četrto leto 
zapored upravljamo Dom kulture 
Kamnik. V njem lahko obiskoval
ci spremljajo različne prireditve 
z vseh področij kulture. Kot ste 
omenili, pripravljamo tudi gleda
liške abonmaje. Maistrov abonma 
je gledališki abonma, ki je name
njen nekoliko zahtevnejši publiki, 
saj v njem poleg odličnih komedij 
lahko vidite tudi gledališko pro
dukcijo drugih žanrov. Otrokom 
namenjamo abonma Kam’nček, 
v katerem je šest otroških pred
stav, od Pike Nogavičke, do glas
benega performansa za otroke 
z naslovom Glas. V sodelovanju 
s Šolskim centrom Rudolfa Mai
stra pa pripravljamo tudi abonma 
Rudolf, ki pa je namenjen sred
nješolcem.

V letošnji sezoni smo bili nad 
prodajo abonmajev navdušeni, 
saj se je povečala kar za sto od
stotkov. Zaradi tega smo zelo ve
seli - za to smo se in se bomo še 
naprej trudili z raznovrstnim in 
pestrim programom.

V Dom kulture prihajajo ljud
je vseh generacij, saj so pri nas 
poleg gledaliških predstav tudi 
revije pevskih zborov, zaključne 
šolske prireditve, slavnostne 
seje in proslave, plesne in glas
bene predstave, prav zdaj pa na 
velikem odru poteka delavnica 
sodobnega plesa.

Kamničani se šele v zadnjem 
času začenjajo zavedati pestre 
kulturne ponudbe v Kamniku. 
Zelo dobro so obiskane klasične 
gledališke predstave in predsta
ve za otroke, predstava, kot je na 
primer pesniški večer z naslovom 
Lovljenje ritma, pa je bila s strani 
Kamničanov skorajda prezrta. 
Opazili smo obiskovalce iz Do
mžal in Ljubljane, Kamničanov pa 
skorajda ne. Vendar prav s takimi 
prireditvami, delavnicami in pro
dukcijami skušamo spodbuditi 
kamniške ustvarjalce.

Sicer pa se odnos spreminja, 
kaže se, da je bila nekdaj na tem 
področju velika praznina. To 
kaže tako povečan obisk v Domu 
kulture, največji glasnik teh spre
memb pa je festival Kamfest, ki 
ga KD Priden možic pripravlja 
poleti. Uspeh letošnjega festivala 
in vse izrečene pohvale in spod
bude nam dajejo le še večji zagon 
za naprej in pa tudi zavedanje, da
gremo v pravo smer.«

V Kamniku se za večje za
nimanje mladih za kulturo 
vztrajno trudita Študentski 
klub Kamnik in Mladinski 
center Kotlovnica.

Andreja Peterlin iz MC Ko
tlovnica nam je na vprašanje o 
zanimanju mladih za kulturo po
vedala:

»Sklepamo lahko, da mladi v

Kotlovnici iščejo predvsem spro
stitev, pa naj gre za koncerte in 
klubske večere, malce manj za
nimanja je za razstave, literarne 
večere in izobraževalne delavni
ce. Število obiskovalcev niha, na 
to vplivajo tudi drugi dejavniki 
(npr. šolske počitnice) in ne sama 
vsebina programa v Mladinskem 
centru.«

Metod Palčič, organizator 
dela na ŠKK in kulturnik, je
svoje mnenje o odnosu mladih 
do kulture strnil takole:

»ŠKK v svojem osnovnem po
slanstvu skrbi za obštudijske de
javnosti študentov in dijakov in 
jim s tem tudi malce lajšamo »te
žko izobraževalno obdobje«. Se
veda se trudimo, da bi pri svojem 
delovanju dosegli čim večjo po
pulacijo ter tudi ostalim Kamni
čanom ponudili prireditve, med 
katerimi so tudi kulturne. Zagoto
vo drži, da se največ mladih udele
žuje pop in rock koncertov. Tako 
največ mladih pritegne kakšna 
trenutno popularna skupina. Ko 
pa govorimo o resni glasbi, sku
šamo s ciklom Študent&Muzika 
tudi vzgajati poslušanje. Zaenkrat 
pa nam nihče v Kamniku ne po
maga preveč, zato smo skupaj z 
Medobčinskim muzejem edini, ki 
se še ukvarjamo s tovrstnimi kon
certi. Če h kulturnim prireditvam 
štejemo potopisna predavanja, ki 
jih dvakrat mesečno prirejamo v 
Matični knjižnici, lahko rečem, da 
je zanimanje zanje veliko. Zagoto
vo je popularna fotografija, kjer 
poleg tečaja prirejamo tudi nate
čaj in najboljša dela nagradimo in 
jih v svojih prostorih razstavimo. 
Manj zanimanja je za literarne 
prireditve, za gledališke predsta
ve (izjema so turbo komedije). Da 
bi govorili o zanimanju mladih za 
opere ali pa simfonične koncerte, 
je pa to nesmisel.

Kako bi povečali zanimanje 
mladih za kulturo je vprašanje, ki 
zahteva tehten razmislek. Mislim, 
da je v prvi vrsti problem doma, 
v družini, kjer se najde čas za vse 
prej kot za obisk kake kulturne 
prireditve. Sam izobraževalni si
stem tudi preveč ne pomaga pri 
tem. Če pa gledamo bolj lokalno, 
bolj konkretno, lahko za Kamnik 
rečem, da je premalo prireditev, 
predvsem izobraževalne narave, 
ki bi pomagale pri vzgoji mladih, 
ki bi nekoč lahko postali stalna 
publika raznih prireditev. Torej 
recept za povečanje zanimanja 
mladih je več prireditev, več iz
obraževalnih ekskurzij kulturne 
narave za dijake, morda kak dan 
odprtih vrat. Je pa v Kamniku 
problem infrastruktura. Zatorej 
bi najprej potrebovali kulturno 
dvorano, ki bi bila dovolj aku
stična, velika in s poštenim kla
virjem, da bi lahko zadovoljili 
Kamničane, ki so najbolj lačni 
koncertov resne glasbe.«

S svojimi dejavnostmi h kul
turnem preživljanju prostega 
časa pripomore tudi Foto klub 
Kamnik. Kakšno je zanimanje za 
takšno zvrst kulture, smo vpraša
li podpredsednika Foto kluba 
Kamnik, Bojana Težaka.

»Ob razcvetu digitalne fotogra
fije in padcu cen fotoaparatov se 
je zanimanje za fotografijo mo
čno povečalo, tako med mladimi

Kaj pa o kulturi menijo Kamničani?
Povprašali smo jih na ulici...

Matic in Mitja:
»Obiskujemo 

osnovno šolo Frana 
Albrehta. Pred slo
venskim kulturnim 
praznikom imamo 
v šolski telovadnici 
proslavo, na kateri 
učenci citiramo pes
mi, pojemo, igramo 
na inštrumente.«
in še Klemen in Miha: »S šolo smo si pred kratkim 
mjuzikl Martin Krpan v Kulturnem domu Mengeš, 
gledališče ne hodiva, gremo pa večkrat v kino.«

Vsi štirje so se na vprašanje, kaj jim pomeni kulturr 
prej sramežljivo nasmehnili, nato pa povedali: »Zaen
krat nam je najbolj všeč to, da smo pouka prosti.«

Martin:
»Kultura je vizualen prikaz avtorjevega razmišlja

nja. Pomeni način razmišljanja, gibanja, življenja.
Sam za kulturno udejstvovanje na žalost nimam 
časa. Če že, si ga vzamem za ogled kakšnega do
brega filma.«

Janina:
»8. februarja, ko praznujemo slovenski kulturni 

praznik, je umrl pesnik France Prešeren. V gledali
šče ne hodim pogosto, le včasih si ogledam kakšno 
predstavo v Domu kulture. Ker je sestra slikarka, 
grem včasih na njene razstave, proslave v šoli pa so 
tako ali tako obvezne za vse.«

g. Durakovič in g
»Kultura nama veli

ko pomeni, a na žalost 
nimava dovolj časa.
Všeč nama je opera, 
ki jo spremljava po 
televiziji. Hodiva tudi 
v knjižnico, manj po 
razstavah in gledali
šču. Bova pa zagotovo 
spremljala televizijski 
prenos prireditve ob 
slovenskem kultur
nem prazniku.«

Pogovarjala se je MIRTA KADIVEC

. Ličina:

kot tudi med uporabniki klasi
čne fotografije. Posledično so 
se odprla nova vprašanja in želja 
po znanju. Tako so trenutno med 
najbolj obiskanimi aktivnostmi 
v Foto klubu Kamnik tečaji digi
talne fotografije in delavnice za 
»digitalno temnico«. Kljub dokaj 
velikemu številu razstav, ki jih 
letno organiziramo, so še vedno

najbolj obiskane spletne galeri
je. Kljub temu skušamo člane in 
obiskovalce razstav prepričati v 
drugačen pogled na fotografijo 
in zmanjšati poudarke na raz
likah med tehniko. Nenazadnje 
je v umdtniški fotografiji veliko 
prostora za domišljijo in ustvar
jalnost ni omejena z izbiro me
dija.«

Proslave ob dnevu 
kulture (spet) ne bo!

Pa se je vendarle zgodilo. Po štirih letih poizkusov se je prejšnji 
vikend končno nabralo dovolj udeležencev prve prave plesne 
delavnice. Tako smo v sodelovanju z MC Kotlovnico začeli za
polnjevati veliko (in nikakor ne edino) vrzel v lokalni produkciji 
- sodobni ples. Preden mi zagovorniki MTV-jevskega miganja 
z oblinami začnete groziti po telefonu, vam priporočam, da si 
ogledate predstave Fičo Baleta, En-Knapa ali Fourklora. Da ne 
zgubljamo časa z definicijami, kaj je sodobni ples in kje je nje
govo mesto v slovenski kulturni produkciji. Udeleženci plesne 
delavnice so bili nad njo tako navdušeni, da smo jo podaljšali 
do konca marca. Program je odprtega značaja, mentor Brane 
Potočan pa človek, kot se šika, zato vabljeni tudi ostali.

Uspeh delavnice pomeni tudi, da nas v naslednjih letih čaka 
še veliko dela. Če hočemo, da se Kamnik lahko postavi ob bok 
enako velikim mestom, moramo s takšnimi in podobnimi akci
jami oživiti, večinoma pa kar ustvariti mnoga področja kulturne 
produkcije. Sodobno gledališče? Praktično ne obstaja. Razen 
rednih uličnih produkcij KDPMja, ki jih večinoma igramo drugje 
in skrivnostnega, menda v nizkem startu prežečega zaspanega 
tigra KIDa je omembe vrednih bore malo gledaliških skupin. 
Lutke? Aha, to je tisto za otroke. No, ni! Nadaljujmo, literarni ve
čeri? Ja, to imamo, to pa imamo. Počakajte, mislim na sodobne 
literarne večere, podprte z glasbo, performansom? Moderni pes
niki snemajo plošče s priznanimi glasbeniki, spodbujanje bralne 
kulture je letos ena od prioritet Ministrstva za kulturo. Koliko 
vas je bilo na pesniškem večeru Lovljenje ritma prejšnji teden 
v Domu kulture Kamnik? Kup Ljubljančanov in Domžalčanov, 
Kamničanov pa le za noht. Mladi pesniki in pesnice! Ne pustite, 
da vas očetje pesniki zapirajo domov! Pobegnite jim skozi za
dnja vrata, skozi underground ali skozi streho in povejte vsem, 
kje plujejo vaše misli. V pevske zbore se ne bom vtikal, ker bi 
po izidu članka dobil zidak ali dva v zadnjo šipo, bo pa verjetno 
marsikaj zanimivega videti in slišati na letni reviji pevskih zborov. 
Petje v Domu kulture ni hec. Nepoškodovani se z bojišča vrnejo 
samo največji junaki.

Februarja prihaja na naš oder opera Seviljski brivec, ki bo za
ključila kulturno bogati februar. Medtem, ko berete te v bistvu 
optimistične besede (kulturna situacija se, prepričan sem, izbo
ljšuje!!) pa se je zgodilo, kar se včasih pač zgodi. Vsem znani 
Sebastijan Cavazza si je na petkovi vaji hudo poškodoval roko 
in tako je Fragile ostal doma. Obljubimo vam ga v maju. Fragile 
namreč. S.moskih.com pa že prej, pa četudi bo Sebastijan šar- 
miral s povezano roko.

Ampak proslave ob kulturnem prazniku kljub vsemu tudi letos 
ne bo. Ampak drugo leto... Goran Završnik

KDPM

www.kd-domzale.si

ebruar
torek, 6. februar ob 20:00 
MOJCA ZLOBKO VAJGL harfa 
DIETER FLURV flavta
na sporedu: Bach, Petrič, Damase, Mozart, Ramovš, 
Willi in Faure, koncert

četrtek, 8. februar ob 20:00
SLAVNOSTNA AKADEMIJA OB 
SLOVENSKEM KULTURNEM PRAZNIKU

torek, 13. februar ob 20:00 
Zijah Sokolovič
MEDIGRE 00 - 24
kabaret

ponedeljek 19. februar ob 20:00 
torek, 20. februar ob 20:00 
Mestno gledališče ljubljansko 
James Prideaux: GOSPODINJA 
komedija

sobota, 24. februar ob 10:00 
Lutkovno gledališče Maribor 
Brata Grimm: RDEČA KAPICA
lutkovna predstava

INF0 in REZERVACIJE:
tel. 722 50 50

Kulturni dom 
Franca Bernika
Domžale
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STOKRAT RAJŠI IMAM 
MIKIJA KOT TEBE

Tako je govorila žena svojemu »srečnemu« možu, ki se ni po 
njenem mnenju dovolj hitro plazil okrog grmov, da bi našel nje
nega ljubljenega Mikija. Da, da! Mnogo je takšnih »Mikijev« v 
mačji, pasji ali še kakšni drugi živalski obliki. Takole zaljubljene v 
svojo žival seveda niso samo ženske, ampak tudi moški. Je s tem 
kaj narobe? Nič! Ali pa? Odvisno od posameznika. Če mož, ko 
pride domov, enako ljubeče poboža svojo ženo, kot poboža psa 
in jo vpraša: »Kako si se imela danes, draga? Ali ti sedaj kaj po
magam? Itd.« potem bo žena zadovoljna in bo veselje v hiši. Ja, če 
bi toliko ljubeznivosti in pozornosti posvečali drug drugemu kot 
posvečamo živalim, bi mnogi imeli zelo srečne zakone.

Veliko veselja nam prinašajo živali. Žal ima vsaka stvar dve 
plati. Tako imamo do živali tudi obveze, dolžnosti, odgovorno
sti. Skrbeti moramo, da imajo primerno hrano, da imajo dovolj 
tekočine in seveda, da imajo primeren prostor za bivanje. Mora 
jesti, mora piti, mora nekje biti. Mora se tudi gibati. Živali smo 
iztrgali iz narave. Volk v naravi na dan preteče precej kilo
metrov. Pes ima enake potrebe. Kaj naredimo? Zapremo ga v 
prostor velik 1 m2 ali morda 2 m2 ali v stanovanje. Naš suženj 
je! Po deset in več ur zaprt v stanovanju -SAM! Kaj delamo z 
živalmi? Slabo karmo si ustvarjamo! Cvetka je v Auri pisala, da 
nas angeli opozarjajo, naj nehamo mučiti živali, jih zapirati v 
majhne prostore, hraniti z neprimerno hrano ali jih celo stra
dati, puščati žejne, trpinčiti... Da bodo zaradi tega katastrofe! 
Da bodo bolezni, epidemije ...

Glede življenjskega prostora so na najslabšem veliki psi. Mačke se 
same znajdejo. Poiščejo kakšno odprto okno, smuknejo skozi priprta 
vrata in so na svobodi. Pa še nekaj dobrega imajo - svoje izločke 
lepo zakopljejo. Psi pa ne in to postaja družbeni problem. Lansko 
zimo je bil visok sneg. Psi so »kakali« ob robu ceste, ob pločniku, po 
pločniku. Groza! Vsepovsod same »pokakane« ulice. Ob koncu zime, 
ko se je sneg topil, sem šla proti zdravstvenemu domu. Po pločniku 
nisem mogla hoditi - razmočeni pasji drekci po celem pločniku, vse 
razmazano. Šla sem na cesto. Nasproti pa je prišla cela vrsta otrok iz 
vrtca. Seveda so hodili po teh »drekcih«, kje pa naj bi. S temi čeveljci 
so šli nato v vrtec in v avto in domov. Tako se ta nesnaga prenaša 
na podplatih, na gumah avtomobilov, kolesov - vsepovsod. Bo kaj 
čudnega, če bo izbruhnila kakšna bolezen? Prav nič!

Kje je rešitev? Samo v zavesti ljudi. Tisti, ki imate psa, bi se mo
rali zavedati, da je to tako, kot če bi imeli dojenčka - poskrbeti 
morate za »pleničke« - za vrečke! Pred odhodom vrečke v žep! 
Ko se ljubljeni kuža pokaka, vrečko iz žepa, pobrati, obrniti in v 
posodo za odpadke! Premagati je treba odpor! V imenu otrok, 
v imenu vseh ljudi lepo prosim VSE, da to tako storite! Vsa čast 
tistim, ki tako že delate! Na srečo vasje vsak dan več.

Močno upam, da bom ob koncu letošnje zime lahko šla z otro
škim vozičkom po pločniku in da otrokom iz vrtca ne bo treba 
»gaziti« po pasjih odpadkih.

S tem upanjem vas lepo pozdravljam in želim, da izboljšate 
odnose do vseh ljudi in tudi do živali.

DRAGICA FRIEDL

Je pes res lastniku in 
sosedu najboljši prijatelj?

Včasih sem živel v mirnem okolju, danes, kaj danes, že kar nekaj 
let pa ni več tako. Mirno okolje so uničili ali popolnoma spremenili 
t.i. ljubitelji psov. Ta modna muha je prerasla v pravo blaznost, 
že skoraj v vsaki hiši jih imajo. Nekateri v stanovanju, drugi v 
hišicah in v začetku so verjetno vsi v skrbeh za ta ščeneta, potem 
pa ... Ne mine dan, ne mine noč, zjutraj, popoldan ali zvečer ta 
ščeneta lajajo vsevprek, ob treh ponoči, ob štirih popoldan, ob 
osmih zjutraj, ob sedmih zvečer. Celo za božični večer smo imeli 
dveurni koncert. Sprašujem se, kaj naj naredimo v takih primerih. 
Prepuščeni smo milosti lastnikov psov.

Opozarjamo na njihovo vest, da naj nam privoščijo vsaj kakšen 
dan miru.

Vendar se za naše pripombe ne zmenijo, so celo užaljeni. No
čem prihajati v nesoglaje s sosedi, vendar kar je preveč, je preveč. 
Že sedaj se bojim poletja, ko imamo okna odprta. V pogovorih z 
znanci, prijatelji povedo, da je povsod približno tako. Ljudje gredo 
od doma in pustijo pse same, ti lajajo v nedogled ... Vse vogale 
hiš imamo označene.

Večkrat razmišljam, od kod si jemljejo pravico, ti ljudje s svojimi 
ščeneti, da posegajo in vnašajo nemir v moje življenje!??

LEON PIRMAN

Kinološko društvo Kamnik
vam daje priložnost da, 
nudite svojemu najboljšemu prijatelju 
najboljše!!!
Pridružite se nam v tečajih 
Šolanja psov in glede na velikost, I 
starost ali pasmo, bomo skupaj izbrali f 
najustreznejši tečaj!

VPISI bodo v nedeljo 11., 18. in 25. 
februarja med 10. in 12. uro 
ter 3. in 4. marca med 10. in 12. u 
na društvenem vadbišču!

Pokličite 031/261-503 
ali 031/607-692

V SDS PRIČAKUJEMO RAZVOJNO 
NARAVNAN PRORAČUN

V mesecu marcu bo za Občin
ski svet ena najpomembnejših 
sej v letu 2007. Svetniki bodo na 
predlog župana obravnavali ob
činski proračun za tekoče leto, ki 
naj bi znašal okoli 20 milijonov 
evrov. Glede na to, da je Sloven
ska demokratska stranka na mi
nulih lokalnih volitvah zmagala, 
pa kljub temu ostala v opoziciji, 
menimo, da bi g. župan moral 
upoštevati tudi naše predloge. 
Na konstitutivni seji je tudi po
udaril, da želi biti župan vseh 
Kamničank in Kamničanov, zato 
bo moral, če bo hotel izpolniti 
dano obljubo, upoštevati tudi 
predloge svojega protikandidata. 
V nasprotnem primeru bo postal 
župan svojih volivcev. Sestavljav
cem občinskega proračuna zato 
predlagamo, da upoštevajo vsaj 
del zahtev volivk in volivcev, ki 
so na volitvah podprli SDS in žu
panskega kandidata g. Demetra 
Sadnikarja. Naše predloge smo 
strnili v osem ključnih točk:

1. Projekt zahodne obvoznice, 
ki je bil v volilni kampanji vizija 
vseh županskih kandidatov, je 
potrebno vključiti v državni pro
račun. Takoj moramo pristopiti k 
izdelavi študij umeščanja v pros
tor in vključiti državne institucije 
za projektiranje. Projekt se realno 
lahko začne izvajati konec tega 
mandata v letu 2010.

2. Izdelava projektne doku
mentacije za asfaltiranje ceste od 
Kranjskega Raka do Mačkovega 
Kota na Veliki planini. Prepriča
ni smo, da dostop po asfaltirani 
cesti na Veliko planino pomeni 
popestritev sicer zelo skromne 
turistične ponudbe v Kamniku. 
S tem projektom bi se odprle mo
žnosti turističnega razvoja tudi v 
dolini Črne.

3. Turistični biser Kamnika 
- Mali grad ne smemo pustiti pro
padanju. Projekt, ki je že izdelan,

je potrebno posodobiti ali raz
deliti na kulturni in komercialni 
del, pri čemer se prvega vključi 
v programe, ki jih razpisuje mi
nistrstvo za kulturo, za slednjega 
pa se lahko uporabijo prednosti 
javno zasebnega partnerstva.

4. Zelo velik problem po na
šem mnenju predstavljajo ne
znosne razmere v osnovnih šolah 
Frana Albrehta, Toma Brejca in v 
glasbeni šoli, katerim so skupni 
imenovalec nefunkcionalni pros
tori. Nekateri poizkusi izdelave 
projektov so bili v času volitev 
sicer že narejeni, vendar pa pri
čakujemo, da se bo v letošnjem 
proračunu tej problematiki po
svetilo dovolj pozornosti, še zla
sti zaradi dotoka velikega števila 
priseljencev v ta del Kamnika. 
Z idejnimi rešitvami izgradnje 
novih šol in izdelavo projektov 
je treba pričeti nemudoma, če 
želimo pridobiti sredstva tudi s 
strani ministrstva za šolstvo in 
šport. Istočasno pa ne smemo 
pozabiti na obnovo in vzdrževa
nje podružničnih osnovnih šol, 
saj so le te gibalo kulture in raz
voja v svojem okolju.

5. Občina Kamnik mora vsako 
leto nameniti del proračunskih 
sredstev za nakup socialnih sta
novanj. Da bi te odhodke zma
njšali, v SDS predlagamo, da naj 
občina odkupi nekaj stanovanj na 
Šutni in jih obnovi. S tem bi pri
dobili še več cenejših stanovanj 
in hkrati prispevali k oživitvi 
mestnega jedra.

6. Kamnik vedno bolj postaja 
spalno naselje za občane, ki si slu
žijo kruh izven mesta, vendar pa v 
njem upravičeno pričakujejo mo
žnosti sprostitve. Na tem mestu 
bi morala ključno vlogo odigrati 
lokalna skupnost, ki naj zagotovi 
dovolj športnih objektov ter kul
turnih in družabnih prireditev, 
da bodo občani lahko polno izko-

Aktivna Slovenija 
v Kamniku odrinjena 
na stranski tir

V občinskem odboru AS Kamnik razočarani nad nivojem 
političnega obračunavanja, na katerem so se odvijali dogodki 
po drugem krogu županskih volitev.

Kot je znano in kot smo na
povedali, smo v drugem krogu 
županskih volitev podprli kandi
data, ki se je bil pripravljen po
govarjati z nami o našem progra
mu. Glede na to, da se je bil pri
pravljen z nami pogovarjati samo 
Demeter Sadnikar, je bila naša 
odločitev logična in enostavna. 
Drugi kandidat Tone Smolnikar 
je ubral zanj lažjo možnost in na 
svojo stran pridobil novoizvolje
nega svetnika naše liste Toneta 
Šuštarja. Tone Šuštar se je strinjal 
z našim programom, ko se je pri
družil naši listi in bil zelo aktiven 
kandidat. Vendar rezultat volitev 
je prinesel drugo sliko človeka, 
kar naenkrat program stranke ni 
bil več pomemben, za izvolitev je 
vse zasluge pripisoval sebi in od
ločitev stranke o podpori kandi
datu za župana v drugem krogu je 
bila napačna, kajti po njegovem 
mnenju bi bilo bolje počakati na 
rezultate in sodelovati z zmago
valcem. V 00 AS Kamnik smo bili 
mnenja, da je čakanje na rezulta
te taktika tistih, ki so jim bolj kot 
program stranke in predvolilne 
obljube pomembni osebni inter
esi. Zato smo kaj kmalu spoznali, 
da je bil na naši listi, žal, izvoljen 
človek, ki ne bo pripravljen na 
usklajevanje strankinih inter
esov in uresničevanje našega 
programa.

Volitve so prinesle novega - sta
rega župana in pričakovali smo, 
da bomo odrinjeni na rob politi
čnega dogajanja v Kamniku. Ven
dar nismo pričakovali, da nam 
župan Tone Smolnikar tako zelo 
zameri podporo njegovemu pro
tikandidatu, da se bo to odrazilo 
tudi pri imenovanju predstavni
kov Aktivne Slovenije v delovna 
telesa občinskega sveta. Kljub

temu, da ostale stranke niso na
sprotovale našemu predlogu, da 
imamo predstavnika v Nadzor
nem odboru Občine Kamnik je 
župan temu ostro nasprotoval. Po 
usklajevanju z ostalimi strankami 
je Aktivni Sloveniji pripadalo šest 
mest v odborih, od tega jih je pol
ovico zasedel neodvisni svetnik 
Tone Šuštar, izvoljen na listi Ak
tivne Slovenije. Za tri mesta v 
odborih, kjer bi bili člani lahko 
nesvetniki, smo predlagali naše 
kandidate, vendar je župan zopet 
vzel pravico v svoje roke in nam 
podelil samo eno mesto.

Člani Aktivne Slovenije smo 
razočarani, ker preko občinske
ga sveta in odborov ne moremo 
predstavljati svojega programa in 
uresničevati zaupanja 665 volivk 
in volivcev. Bomo pa za uresniče
vanje svojega programa uporabi
li možnosti, ki so nam na voljo. 
Kot politiki si štejemo v čast, 
da si nas župan ne želi imeti 
v Nadzornem odboru, kot ob
čani smo zaskrbljeni, kaj nam 
prinaša mandat, ki prihaja in 
se je začel s podražitvijo par
kiranja in uvajanjem novosti - 
profesionalnih podžupanov.

Upamo, da Kamnik resnično 
napreduje, ker smo po 12-ih le
tih dobili župana s programom 
in konkretnimi obljubami, ki ga 
podpira poimensko znana koali
cija in čez štiri leta ne bo več iz
govorov, da je v Kamniku težko 
delati, ker ni koalicije. V kolikor 
županu uspe uresničiti obljube, 
tudi naš nastop na volitvah s pro
gramom za boljši Kamnik ni bil 
zaman, kajti Kamnik bo dejansko 
boljši in AS je Za boljši Kamnik, 
ne za osebne interese.

OO AS KAMNIK

ristili svoj prosti čas. Prvenstveno 
je potrebno zagotoviti ustrezne 
pogoje za nogometaše v poveza
vi z atletskim stadionom, na kate
rem bi bilo potrebno urediti od
tekanje vode z atletskih stez, da 
bi bil le ta lahko uporaben tudi v 
zimskih in deževnih dneh.

7. Piroliza že dolgo vrsto let 
ostaja trn v peti vseh prebivalcev 
Duplice in naravovarstvenikov. 
Zato predlagamo, da bi občina 
Kamnik po zgledu Ljubljanske 
toplarne kupila napravo, ki bi 
omogočala stalen monitoring 
onesnaževanja okolice.

8. Glede na pereče potrebe 
po obnovi lokalnih cest predla
gamo, da se takoj pristopi k iz
delavi projektov za moderniza
cijo najmanj 20 km lokalnih cest 
letno, kar naj bo opredeljeno v 
posebnem programu vključno z 
letnim terminskim programom 
do leta 2010.

Ker proračun predstavlja zelo 
pomemben finančni vir občine, 
v SDS želimo, da se ne bi polnil z 
eventualnim zadolževanjem ali s 
prodajo nepremičnin v lasti ob
čine Kamnik.

Istočasno dajemo pobudo, da 
bi za vse zazidalne načrte, ki jih 
bo obravnaval občinski svet, raz
pisali predhodni posvetovalni 
referendum v pripadajoči kra
jevni skupnosti. Na ta način bi 
občinski svetniki dobili iz prve 
roke informacijo, kako glasovati v 
posameznih primerih, saj bi bila s 
tem bila najbolje izražena ljudska 
volja. Predlagamo občinski upra
vi izvedbo le teh na dan držav
nih volitev. Prvi primer bi lahko 
uporabili pri odločitvi izgradnje 
osnovnošolskega kompleksa šol 
Frana Albrehta in Toma Brejca.

OO SDS Kamnik, 
TOMAŽ PETEK, 

tiskovni predstavnik

Daniel Kovačič, samostojni občinski svetnik

Tudi v prihodnje 
blizu okoljevarstveni 
problematiki

Prebivalce Kamnika, volivce, ki so mi na lokalnih volitvah oktobra 
2006dali svoj glas, vse KS, občane, ki so me v preteklosti večkrat sez
nanili z nedopustnimi dejanji onesnaževanja zraka, motečega hru
pa v naravnem in življenjskem okolju, nizko frekvenčnega hrupa, 
ki povzroča obolelost pri ljudeh, formaldehidnemu plinu, ki povzro
ča neprijeten vonj in o divjih odlagališčih raznih odpadkov, obveš
čam, da sem zaradi nekaj letnih nesporazumov znotraj pred
sedstva Zelenih Slovenije (od mesecajunija 2006 dalje pa Ze
lene stranke, občinski odbor Kamnik) izstopil iz stranke. To 
tudi pomeni, da bom v nadaljevanju nastopal v vlogi samo
stojnega občinskega svetnika. O morebitnih spremembah bom 
javnost pravočasno obvestil.

Kljub temu pa nameravam tudi v prihodnje delovati na po
dročju okoljevarstvene problematike in sicer znotraj območja 
občine Kamnik in morda Občine Komenda. Torej to pomeni, da 
bom še z večjo angažiranostjo, pridobljeno sposobnostjo in zado
voljstvom nudil pomoč posameznim prizadetim prebivalcem, ki se 
bodo obrnili na moj naslov oz. telefonsko številko: 041 499 - 788 
ali na naslov e-mail: kodan@volia. net. Če pa želite, da po vašem 
mnenju sporno zadevo obravnavamo na seji odbora za varova
nje okolja v občini Kamnik, pošljite sporočilo na naslov: Občina 
Kamnik, odbora za varovanje okolja v občini Kamnik, predsednik 
Daniel Kovačič, Glavni trg 24,1240 Kamnik.

Pomembno je tudi, da se s strani MOP dokaj zanemarjena oko
ljevarstvena problematika pripelje v klopi poslancev Parlamenta 
RS, predvsem zato, ker večina podzakonskih predpisov še vedno 
ni sprejeta kljub evropsko naravnanemu Zakonu o varstvu okolja 
(Ur. I. RS, št. 41/2004 in 39/2006) - uradno prečiščeno besedilo. 
Posamezni predpisi pa so še iz časov SRS in SFRJ.

Moj komentar na članek Zelena stranka z novimi, mladimi 
močmi, objavljen v Kamniškemu občanu štev. 4 od 25. januar
ja 2007, je sledeč: Vabila, zabeležke in zapisniki vseh sestankov 
predstavnikov zainteresiranih sprva devetih, pozneje pa šestih 
občinskih odborov, so bili napisani oz. zapisani z moje strani. Na 
osnovi pooblastila sem osebno izvedel vse potrebno, daje MNZ 
registriralo Zeleno stranko na državnem nivoju, samostojno sem 
napisal Statut in Program stranke, redno preko elektronske in obi
čajne pošte in telefona vzpostavljal stike z vsemi devetimi, pozneje 
pa s šestimi občinskimi odbori (Ilirska Bistrica, Pivka, Postojna, 
Domžale, Medvode, Celje, Ljubljana, Trbovlje in Kamnik), kar po
meni, da je predsedstvo OO Kamnik v sedanji sestavi zelo malo 
postorilo pri ustanovitvi nove politične stranke Zelena stranka. 
Prihod samo dveh mlajših članic in prevzem vodstvene funkcije s 
strani dolgoletnega komajda prepoznanega člana OO Kamnik po 
mojem mnenju ni vredno naslova omenjenega članka v prejšnjem 
Kamniškem občanu. Po podatkih, s katerimi sem razpolagal do 
24. 1. 2007, Zelena stranka - OO Kamnik sploh nima evidentira
nih vseh članov tega odbora, razen tistih, ki se redno odzovejo na 
vabilo sklicanega občinskega odbora oz. volilne konvencije. Ta 
številka pa se vrti med 30 in 40 članov.

Za zaključek sem dolžan pojasniti, da mi je zelo žal, ker sem za
radi večkratnih obtoževanj in pranja umazanega perila na mojem 
hrbtu podal izstopno izjavo, saj sva se s profesorjem, ki predava na 
Fakulteti za organizacijske vede v Kranju, zelo dobro dopolnjevala 
pri reševanju okoljskih zadev, upam pa, da bova tudi v bodoče 
sodelovala. Žal mi je tudi zaradi nekaterih drugih članov pred
sedstva, kar pa ne velja za vodilna funkcionarja. Z druge strani pa 
sem se rešil živčnih napetosti. Stari pregovor pravi: »Tistega konja, 
ki vleče, je potrebno še boli udarjati z bičem«.

DANIEL KOVAČIČ

KLEPAR-KROVEC
dobi delo za nedoločen delovni čas
Zaželjene so nekajletne delovne izkušnje v kleparskih in 
krovskih delih. Vozniški izpit »B« kategorije.
Stimulativni osebni prihodek. Pričetek dela takoj.

Zoran Sodnik, s.p., Gmajnica 9, Komenda, tel.: 041/719 499.
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70 malčkov v prvem kamniškem 
zasebnem vrtcu Peter Pan

Prvi koncesijski zasebno-javni vrtec v kamniški občini Peter 
Pan na Cankarjevi cesti, ki je prvega februarja sprejel prvih se
demdeset otrok, še en oddelek tridesetih otrok prve starostne 
skupine pa bo sprejel v marcu, predstavlja pomemben korak 
k reševanju pomanjkanja prostora v kamniških vrtcih. Kot 
je ob podpisu koncesijske pogodbe za obdobje desetih let po
udaril župan Anton Tone Smolnikar, bo občina Kamnik skupaj 
z zasebno-javnim vrtcem na Cankarjevi in z novo zgrajenim 
javnim vrtcem na Perovem, ki bo med 130 in 150 otrok sprejel 
jeseni, bistveno omilila problematiko pomanjkanja prostih 
mest v vrtcih.

Otroci so prvega februarja prvič prestopili prag novega vrtca Peter Pan in se počasi že privajajo na novo 
okolje, nove prijatelje in vzgojitelje.

Kot z zadovoljstvom ugotav
lja župan Tone Smolnikar, 
bo občina tako jeseni prese
gla 70-odstotno vključenost 
otrok v vrtce, kar je precej nad 
državnim povprečjem (62 %). 
Že doslej, ko je bilo v organi
zirano varstvo in predšolsko

vzgojo vključenih 682 otrok v 
kamniških vrtcih in 144 otrok 
v vrtcih izven občine, je kam
niška občina blizu slovenskega 
povprečja.

Ob tem je Anton Kamin, 
vodja oddelka za družbene

dejavnosti, pojasnil, da bo šte
vilo otrok, ki bodo ostali brez 
organiziranega varstva, jasno 
šele jeseni, saj se takrat običaj
no pokažejo precejšnje razlike 
med prijavljenimi in dejanskimi 
potrebami. Starši namreč vpiše
jo otroka v več vrtcev, ob tem

pa iščejo možnosti varstva, ki so 
jim najbolj »pri roki« na poti v 
službo, saj je dnevna migracija 
v naši občini velika.

Družinsko podjetje Peter 
Pan d.o.o., ki dejavnost otro
škega varstva že pet let izvaja

v zasebnem vrtcu Mali princ v 
Domžalah, je zasebno hišo na 
Cankarjevi cesti v Kamniku pre
uredilo v prostore vrtca za pri
bližno sto otrok v petih oddel
kih. Sodobno opremljen vrtec 
na 560 kvadratnih metrih ima 
tudi lastno kuhinjo, saj želijo 
otrokom ponuditi kar najbolj 
kvalitetno in zdravo prehrano, 
v jedilnik vključujejo preproste 
jedi, veliko sadja, zelenjave, ne
sladkanih pijač....Kot je pove
dala direktorica vrtca Maša 
Drenik, so v vrtec sprejeli že 
70 otrok v štirih oddelkih - dva 
oddelka prve starostne skupine 
do treh let in dva oddelka dru
ge starostne skupine. »Ker pa 
je bilo povpraševanje za vpis 
otrok v prvo starostno skupi
no veliko, bomo v marcu, ko 
bo tudi slovesno odprtje vrtca 
Peter Pan, sprejeli še en odde
lek najmlajših«.

K naložbi v vrtec Peter Pan, 
ki je stala okrog 700.000 evrov, 
bo na podlagi 1. februarja pod
pisane pogodbe o podelitvi 
koncesije za obdobje desetih 
let, Občina Kamnik prispevala 
kot sofinancerski delež 50.000 
evrov nepovratnih sredstev na 
posamezni oddelek, kar pome
ni 250.000 evrov za pet novih 
oddelkov. Poleg tega pa mora 
občina za sofinanciranje pro
gramov izvajanja predšolske 
vzgoje (letno namreč prispeva 
občinski proračun blizu 3-000 
evrov na otroka) zagotoviti v 
občinskem proračunu, ki ga 
pripravlja v teh dneh, dodatna 
sredstva. Skupaj z dodatnimi 
mesti v novih vrtcih bo sofinan
ciranje programov predšolske 
vzgoje v letošnjem letu občino 
Kamnik stalo med 2,5 in 3 mili
joni evrov.

Kot je povedal župan, si 
občina prizadeva zagotoviti 
dodatna mesta z razpisi za 
podelitev koncesij zasebnim 
vrtcem, a zanimanja kljub ve
čkratnim razpisom ni 
prav veliko. Tako so 
pred časom potekali 
pogovori tudi z dru
gim koncesionarjem, 
ki pa je zaradi zahtev
nih prostorskih pogo
jev in normativov, ki 
jih predpisuje država, 
obupal.

Cena otroškega var
stva v zasebnem vrtcu 
Peter Pan s 16 zapo
slenimi (med njimi je 
10 vzgojiteljic in po
močnikov), ki so jo iz
računali po predpisani 
metodologiji oblikova
nja cen, naj bi bila po 
besedah direktorice 
blizu cen v javnem 
kamniškem vrtcu, s ka
terim že lepo sodeluje
jo in nameravajo neka
tere dejavnosti peljati

skupaj. V vrtcu Peter Pan, ki je 
odprt od 6.30 do 17. ure, bodo 
v roku dveh mesecev program 
po javnem korikulumu razširi
li z dodatnimi, plačljivimi de

javnostmi, kot so učenje tujih 
jezikov, računalništva, likovne 
in glasbene delavnice, pohod
ništvo ...).

SAŠA MEJAČ

V zasebnem vrtcu Peter Pan ob Cankarjevi cesti jev sodobno opremljenih pros
torih in na prostranem igrišču (del ga bodo pokrili) organizirano otroško varstvo 
za sto otrok v petih oddelkih. 1. februarja je vrtec sprejel prvih 70 otrok, v marcu 
pa se jim bo pridružilo še 30 otrok prve starostne skupine, za katero je največ 
zanimanja.

Pogodbo o podelitvi koncesije za prvi zasebno-javni vrtec v Kamniku 
za obdobje desetih let sta 1. februarja podpisala župan občine Kamnik 
Anton Tone Smolnikar in direktorica koncesijskega vrtca Peter Pan 
d.o.o. Maša Drenik.

Terme Snovik prijazne 
obiskovalcem in okolju

Pet let uspešnega neprekinjenega delovanja Term Snovik 
(25- januarja 2002 so namreč odprli pokrit bazenski kompleks, 
ki obiskovalcem vsak dan v letu nudi rekreacijo in sprostitev) 
so zaposleni z direktorjem Ivanom Hribarjem letos praznovali 
tudi s prejemom dveh pomembnih priznanj. Prav na 5. rojstni 
dan, 25. januarja 2007, so bila njihova prizadevanja ohranja
nja zelenega, čistega in zdravega okolja, v katerem domujejo 
Terme Snovik, nagrajena s prejemom certifikata sistema ka
kovosti ISO 14001:2004, že konec minulega leta pa z odločbo 
Ministrstva za zdravje, da je voda v Snoviku voda z zdravilnim 
učinkom.

»Snoviška voda ima zdravilne učinke«, je vse
bina odločbe Ministrstva za zdravje, ki je po
trdila večletne analize vode v Snoviku, Potoku 
in Vasenem ter dolgoletne izkušnje obiskovalcev 
in domačinov, ki vodo natočijo pri izviru in jo 
odnašajo domov za pitje.

Certifikat sistema kakovosti 
ISO 14001:2004, ki zavezuje k 
ozaveščenemu in odgovorne
mu odnosu ravnanja z okoljem, 
je direktorju Term Snovik Iva
nu Hribarju izročil mag. Marko 
Starman, državni sekretar Minis
trstva za okolje. Ana Pribakovič 
2 Inštituta za kakovost, ki je tudi 
preverjala izpolnjevanje strogih 
kriterijev, je ob podelitvi težko 
prisluženega priznanja poudari
la, da je termam v Snoviku uspelo 
razviti takšne procese, delovne 
tehnike, materiale, proizvode 
in energije, ki pripomorejo k

zmanjševanju in obvladovanju 
škodljivih vplivov na okolje. 
Sistem kakovosti pa podjetju 
nalaga, da dosledno izvaja in 
vzdržuje zastavljene cilje, skrbi 
za usposabljanje zaposlenih, ki 
se morajo zavedati svoje vloge, 
odgovornosti in pomena izpol
njevanja okoljske politike.

»Uresničujemo 
vizijo postati okolju 
prijazne terme«

Kot je ob prejemu certifikata 
sistema ravnanja z okoljem ISO

14001:2004 povedal direktor 
Ivan Hribar, zaposleni v Termah 
Snovik že vsa leta postopoma 
uresničujejo razvojno vizijo po
stati okolju prijazne terme. V 
letu 2005 so zaključili investicije 
v obnovljive vire energije, zgra
dili toplotno črpalko voda/voda 
ter vakumske cevne kolektorje. 
V prihodnjih tednih pa se bo ce
lotno apartmajsko naselje začelo 
ogrevati na lesno biomaso. »S tem 
se bodo bistveno zmanjšale emi
sije, izboljšalo bivalno okolje, pa 
tudi turistična privlačnost kraja«, 
poudarja Ivan Hribar, ki je tudi 
sicer zadovoljen s sodelovanjem 
s krajani, ki so vpeti v turistični 
razvoj kraja in celotne Tuhinjske 
doline. Terme se povezujejo tudi 
s Turističnim društvom Tuhinjska 
dolina, Občino Kamnik in njeno 
Agencijo za podjetništvo in turi
zem, širše pa v grozd malih ho
telov Slovenije, kar jim omogoča 
pridobivanje dodatnih znanj in 
odpiranje navzven.

Ze pred dvema letoma so v 
Termah Snovik pridobili prve 
standarde kakovosti za sistem 
vodenja ISO 9001:2000, ki po
sebno pomembnost dajejo 
predvsem pristopom v odnosih 
s strankami.

Voda v Snoviku ima 
zdravilne učinke

Odločba Ministrstva za zdrav
je, ki so jo Terme Snovik prejele 
v oktobru lansko leto, je doko
nčno potrdila večletne analize 
vode ter dolgoletne izkušnje ob
iskovalcev term in domačinov, 
da je snoviška termalna voda 
zdravilna - dokazano in zdaj tudi 
uradno potrjeno ima zdravilne 
učinke pri zdravljenju želodč
nih težav, kožnih bolezni in po
škodb, ima blagodejne balneolo- 
ške značilnosti in je primerna za 
pitje, rekreacijo in v zdravstve- 
no-terapevtske namene.

Govorice o zdravilni vodi, ki se 
je nahajala v Vasenem, Potoku in 
Snoviku, so prebivalce okoliških 
vasi vznemirjale že od preloma 
prejšnjega stoletja naprej. Doma
čini so pogosto hodili k prosto 
iztekajoči se vodi pri Kovaču na
makat noge in roke. Mnogi so jo 
odnašali domov za pitje, ker se 
je kmalu razširil glas, da blago
dejno deluje na prebavo.

Leta 2002 se je raziskave o 
zdravilnih učinkih termalnih 
izvirov Term Snovik lotil prof. 
dr. sci. Janez Kraševec, dr. 
med., profesor za balneologijo 
na Medicinski fakulteti v Ljub
ljani. Ocenjuje, da naravna da
nost v Tuhinjski dolini nudi do
kazano akratohomeotermalno 
zemeljskoalkalno vodo, ki se 
lahko koristno uporablja v re
kreativno turistične namene, 
šport in nenazadnje ob ustrez
nih gradbenih in kadrovskih 
pogojih za rehabilitacijsko bal- 
neološke namene. Vrelce bi se 
po mnenju dr. Kraševca lahko 
ugodno izkoriščalo v celo vrsto 
kurativnih in preventivnih na
menov, še zlasti pri kroničnih 
degenerativnih boleznih hrb
tenice in gibal, revmatizmu, 
artrozi, degerativnih procesih 
v hrbtenici in stanjem po ope
racijah na njej, po operaciji di- 
skus hernije...

Voda je čista, brez 
primesi in bogata 
s kalcijem, magne
zijem in drugimi 
koristnimi minerali.
Za ohranjanje zdra
vilnih lastnosti, ki 
jih voda ima, je po
membna tudi nje
na temperatura. V 
večjem termalnem 
bazenu znaša 31 sto
pinj Celzija in je še 
primerna za aktivno 
gibanje v vodi.

Tudi letošnje 
leto
delovno in 
optimistično

Pomemben mej
nik v razvoju Term 
Snovik je pomenilo 
odprtje prvega dela 
apartmajskega na
selja v juniju 2005, 
saj so tako lahko 
obiskovalci končno 
prenočili in obiskali 
ta lep košček naše 
občine za več dni. 
Apartmajsko naselje 
raste, danes šteje 39 apartmajev 
in 30 dvoposteljnih sob, ki so v 
lanskem letu sprejeli obiskoval
ce iz kar 43 držav. V letošnjem

letu bo zaključena tretja faza 
apartmajskega naselja z novimi 
namestitvenimi kapacitetami, 
dvorano za seminarje, ki bo 
sprejela do 100 ljudi, razširili pa 
bodo tudi wellness ponudbo.

S še eno prijetno novostjo nas 
je ob 5. rojstnem dnevu Term 
Snovik presenetila Alenka Sve
tlin, vodja prodaje in marketin
ga. Predstavila je pravkar izdano 
brošuro - zbirko 32 zdravilnih 
rastlin, ki so jih spomladi lansko 
leto posadili ob prvi apartmajski 
hiški. »Zdravilne rastline v našem 
vrtu so spodbuda obiskovalcem 
in apartmajskim gostom. Spo
znavanje rastlin in prepoznava
nje njihove uporabnosti so del 
našega programa k dodajanju in 
obnavljanju zdravilnih energij in 
novih moči,« je v spremni bese
di zapisal direktor Term Snovik 
Ivan Hribar.

SAŠA MEJAČ

Kot je že običaj, so tudi peti rojstni dan Term Snovik zaposleni prazno
vali skupaj z zvestimi obiskovalci. Pravi ognjeni vulkan, ki so ga tokrat 
namesto svečk postavili na torto, je skušal upihniti reden obiskovalec 
Peter Razpotnik iz Komende...

... Alenka Svetlin, vodja prodaje in marketinga v Termah Snovik, pa je 
rojstnodnevno torto razrezala.
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PEUGEOT HDiTEHNOLOGIJA. 
MALO PORABI, DALEČ PRIDE.

NOV TURISTIČNI NAČRT MESTA KAMNIK

www.peugeot.si

Ne moremo vam obljubiti, da lahko pozabite na bencinsko črpalko, zagotovo pa 
kar za nekaj časa pozabite na ceno goriva. Ob nakupu nove 307 ali 407 (velja tudi za i 
vozila z bencinskim motorjem) vam podarimo gorivo za 20.000 km voinj*. In to vožnje v ki 
boste uživali ne le zato, ker bo zastonj, temveč predvsem zato, ker se bo s Peugeotom vsak kilo 
na cesti spremenil v čisti užitek v vožnji.

PEUGEOT MMMMS-tA TOTAL PEUGEOT. UŽITEK V DOVRŠENOSTI.
Izračun prevoženih kilometrov je narejen na osnovi kombinirane porace za meo 
Izračun kilometrov je na voljo na www. peugeotji. Vrednost predplačnike kartk 
Emisija CO^ 126-210 g/km 407 | Porab* - kombiniran način vožnje: SS ■

RODEX d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje 
www. rodex.si, 01/722 81 31, 722 77 98, 722 88 68

Agencija za razvoj turizma in podjetništva občine Kamnik je 
v sodelovanju z Območno obrtno zbornico Kamnik izdala nov 
turistični načrt mesta Kamnik v dveh trojezičnih izdajah (sloven- 
sko-angleško-nemško in italijansko-špansko-francosko).

Načrt služi obiskovalcem našega mesta kot turistična magistrala z 
označenimi in opisanimi glavnimi znamenitostmi s poudarkom na bo
gati kulturni dediščini. Kot je na novinarski konferenci ob predstavitvi 
pravkar izdanega novega promocijskega gradiva, ki ga bo mogoče do
biti v TIC-u in na turističnih sejmih doma in v tujini, povedala Alenka 
Hribar, so se pri pripravi načrta osredotočili na samo mesto, izhodišče 
poti pa je na Glavnem trgu pri Turistično informacijskem centru, kjer 
običajno turisti tudi začenjajo svojo pot odkrivanja našega lepega mesta. 
Na karti so označene vse, za turista potrebne informacije s kontakti 
(prenočišča, zdravstveni dom, lekarne, banke...)

Predstavljenih je tudi osem kamniških obrtnikov domače in umetnost
ne obrti.

Med turisti prevladujejo Angleži
Če pogledamo turistično bilanco lanskega leta, ta kaže velik porast 

obiskovalcev, ki so jih »zabeležili« TIC-u: leta 2005 je TIC obiskalo 8.199 
ljudi, leta 2006 pa kar 14.466. Seveda pa v teh številkah niso zajeti turi
sti, ki se ne zglasijo v TIC-u, ti namreč potem niso nikjer evidentirani. K 
boljšemu obisku so prav gotovo prispevali tudi prijaznejši, novi prostori 
na dostopnejši lokaciji na Glavnem trgu. Največ turistov obišče Kamnik 
v poletnih mesecih; med sredino junija in sredino septembra, predvsem 
v času prireditev Srednjeveški dnevi in Dnevi narodnih noš. Med tujimi 
turisti prevladujejo Angleži in Italijani, nekoliko manj je bilo v lanskem 
letu turistov iz Nemčije, kar je trend v celotnem slovenskem turizmu. Na 
drugi strani pa je močan porast obiskovalcev iz Španije in Francije, kar je 
tudi botrovalo izdaji načrta mesta v teh dveh jezikih. V TIC-u so še vedno 
zadovoljni s povpraševanjem po programih za najmlajše, kot je Iskanje 
Veronikinega zaklada, zato se bodo v prihodnje usmerili na vodene pro
grame za posamezne ciljne skupine. Razširili so tudi ponudbo spominkov, 
uvedli prodajo vstopnic sistema EVENTIM za večje prireditve po Sloveniji, 
prodajajo karte za Veliko planino, Terme Snovik, nekatere vstopnice za

prireditve v Domu kulture Kamnik. V času turistične sezone izposojajo 
kolesa, ki jih nameravajo spomladi še dokupiti.

Vodniki za različne ciljne skupine turistov, 
pogostejša predstavitev na sejmih, več 
dogajanja...

Alenka Hribar je med prihodnjimi načrti Agencije za razvoj turizma 
in podjetništva v občini Kamnik izpostavila pripravo štirih različnih ve
čjezičnih vodnikov za štiri ciljne skupine (v zaključni fazi je že vodnik 
za družine, intenzivno se dela vodnik za rekreativce in šolske skupine, v 
nadaljevanju tudi vodnik za upokojence), v izdelavi je nova spletna stran 
www.kamnik-tourism.si. ki bo omogočala dostop do promocijskega mate
riala. V prihodnjih tednih bodo organizirali delavnice in tečaj italijanščine 
za turistične ponudnike, tečaj za pridobitev licence za turistične vodnike 
po občini Kamnik ter tudi širše po občinah Podjetne regije (Komenda, 
Trzin. Domžale, Mengeš, Moravče in Lukovica). Načrtujejo tudi pogoste
jšo udeležbo na sejmih doma in v tujini, v času novinarske konference 
so predstavljali turistično ponudbo občine Kamnik na mednarodnem 
sejmu v Madridu.

»Želimo razširiti prireditve Kamniško kulturno poletje oziroma Po
letni festival Veronika (zapolniti vmesni čas med Srednjeveškimi dnevi, 
Kamfestom ter Dnevi narodnih noš) s prireditvami, kot na primer: kino 
na prostem, sejem Fotoantika po fotoantiki, festival starih slovenskih po
pevk, različni glasbeni večeri na večih lokacijah...želimo tudi dvigniti nivo 
Dnevov narodnih noš v kakovostno etnološko prireditev, ki bi se razširila 
na več dni v nekakšen Festival Dnevi narodnih noš«, je načrte opisovala 
Hribarjeva.

Na Malem gradu, osrednji turistični zanimivosti našega mesta, namera
vajo izoblikovati turistično informacijsko točko in v času med 15. majem 
in koncem septembra turistične sezone podaljšati odpiralni čas. Obis
kovalci so namreč toplo sprejeli podaljšan delovni čas TlC-a, še posebej 
v času glavne turistične sezone od sredine junija do konca avgusta, ko je 
odprt od 9. do 19. ure.

SAŠA MEJAČ
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Pred življenjsko odločitvijo
Učenci in dijaki, ki v letošnjem 

šolskem letu zaključujejo šolanje, 
pa tudi njihovi starši, so pred te
žko, a življenjsko pomembno od
ločitvijo o izbiri nadaljnjega šola
nja oziroma študija in s tem tudi 
izbire poklicne poti. Tudi drugi, ki 
so »opravili« s šolo že pred leti, se

soočajo z odločitvami, saj se vsa
ko leto več ljudi odloča za nada
ljevanju študija ob delu na visokih 
strokovnih šolah in univerzah ali 
vsaj dokončanje srednje šole za 
pridobitev ustrezne izobrazbe. 
Znanje je postalo edino pravo 
gibalo razvoja, uspeha, omogoča

pot do željene službe, uspešne ka
riere, zadovoljstva v poklicnem in 
zasebnem življenju...

Za lažjo odločitev, predvsem pa 
pridobitev informacij o programih, 
dodatnih dejavnostih, vpisnih po
gojih in drugih informacij, kijih ni 
nikoli preveč, srednje šole in fakul
tete pripravljajo tudi letos informa
tivne dneve v petek, 9. februarja, 
večinoma ob 9. in 15. uri, ter v so
boto, 10. februarja, ob 9. uri.

Šole in fakultete so se, tako kot

zadnja leta, izredno potrudile pri 
pripravi predstavitev in promocije, 
vključujejo izkušnje dijakov, študen
tov, tako sedanjih kot nekdanjih, ki 
so uspeli v življenju, predstavljajo 
dosedanje uspehe, poleg rednega 
izobraževalnega procesa tudi do
datne dejavnosti, možnosti za za
poslitev po končanem študiju...

Podatek, da je letos 19.521 
učencem, ki končujejo osnovno 
šolanje, na voljo 25.439 vpisnih 
mest na srednjih šolah, je razve-

Srednja šola Domžale
Gimnazija
Poklicna in strokovna šola 
Cesta talcev 12 
1230 Domžale

Spoštovani, devetošolci in starši!

Letos bodo
INFORMATIVNI DNEVI 

9. in 10. februarja.
Na SREDNJI ŠOLI DOMŽALE vam bomo predstavili:

• PROGRAM SPLOŠNE GIMNAZIJE

• PROGRAM EKONOMSKI TEHNIK (pti)

• PROGRAM STROJNI TEHNIK (pti)

• MODEL SKUPNEGA IZVAJANJA 
PROGRAMOV V STROJNIŠTVU
- avtoserviser
- strojni mehanik
- inštalater strojnih instalacij

• PROGRAM PRODAJALEC

Vabimo tudi vse, ki bi se želeli vključiti v 
IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH.

Več informacij na www.ssdomzale.si, 
tel.: 01/724 06 30

srednja šola domžale

Leila, Višja strokovna šola, d.o.o.,
Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana, tel. 01/2811340, 
http://www.leila.si, irena.marinko@guest.arnes.si

VIŠJE STROKOVNO IZOBRAŽEVANJE: 
POSLOVNI SEKRETAR
Vizija in strategija šole: Naše poslanstvo je dati študen-tom 
dobro izobrazbo in pripeljati do diplome tudi tiste, ki se ne 
morejo pogosto udeležiti predavanj: matere z otroki, komer
cialiste na terenu, zaposlene v tujini. Specializirani smo za 
izobraževanje poslovnih sekretarjev, zato vsebine pri večini 
predmetov vsebujejo praktične primere, značilne prav za ta 
delovna mesta.
Predmetnik:
I. letnik: Računalništvo in informatika, Gospodarsko pravo, 
Organizacija poslovanja, Psihologija dela, Ekonomika in man- 
agement podjetja, Računovodstvo in finančno poslovanje, Po
slovno sporazumevanje v angleščini, Praktično izobraževanje.
II. letnik: Sodobno pisarniško poslovanje, Koncepti in veščine 
komuniciranja, Računalniški praktikum, Javna uprava, Poslov
no sporazumevanje v nemščini, Poslovno sporazumevanje v 
slovenščini, Praktično izobraževanje.
Organiziranost študija: Izobraževanje traja dve leti. Študij se za
ključi z diplomsko nalogo in zagovorom. Studijsko leto se prične 
oktobra in konča junija. Predmetnik in število ur sta prilago
jena programu za odrasle. Predavanja potekajo modularno, po 
posameznih predavanjih se opravljajo izpiti. Ce imajo kandidati 
dve ali več let delovnih izkušenj na poslovno administrativnem 
področju, so lahko delno ali v celoti oproščeni opravljanja prak
tičnega izobraževanja. Po uspešnem zaključku izobraževanja 
izda Višja strokovna šola Leila d.o.o. javno veljavno diplomo in 
študent pridobi naziv Poslovni sekretar/Poslovna sekretarka. 
Cena enega letnika je 1260 evrov, če se plača v enem obroku. 
Če se plača v treh obrokih, je cena 1335 evrov za en letnik. V 
šolnino je vključena vpisnina, učbeniki in ponavljanje izpitov.
Informacije o vpisu dobite na telefonski številki 01/2811340 
ali preko internetnega naslova irena.marinko@guest.arnes.si

seljiv. A je potrebno ob tem po
vedati, da je za programe nižjega 
in srednjega poklicnega izobraže
vanja v zadnjih letih več razpisa
nih mest kot je dejansko vpisanih 
dijakov. Kot je pričakovati, se bo 
precejšen del bodočih dijakov od
ločil za vpis v gimnazije kot naj
bolj splošno izbiro, ki omogoča 
nadaljevanje študija na različnih 
smereh, a učenci (in tudi njihovi 
starši) naj realno precenijo sposo
bnosti in zanimanja, saj preveliko 
število dijakov ne konča šolanja 
prav zaradi napačne izbire.

Prijave za vpis v gimnazijo, 
programe nižjega, srednjega 
poklicnega in strokovnega izob

raževanja bodo šole sprejemale 
do 23. marca. Učenci bodo lahko 
nato svojo prijavo prenesli na dru
go izbrano šolo še do 13. aprila. O 
morebitnih omejitvah vpisa bodo 
obveščeni do 8. maja, vpisi pa 
bodo potekali od 18. do 20. junija. 
Na šolah, kjer ne bo omejitve vpi
sa, bodo prijavljeni kandidati po 
predložitvi dokazil tudi vpisani. Na 
šolah, kjer bo omejen vpis, pa bo 
potrebno uspešno opraviti izbirni 
postopek.

Odločitev, ki bo zaznamovala 
vaše življenje, je samo vaša, zato 
spoznajte srednje šole, fakultete 
in njihove programe, da bo pot 

do prave odločitve lažja.

Gimnazija
Ekonomska
gimnazija
Ekonomski
tehnik

PETEK ■

9. februar
ob 9. in 15. uri

SOBOTA
10. februar 
ob 9. uri

z"

ŠOLSKI CENTER ZA POŠTO, EKONOMIJO 
IN TELEKOMUNIKACIJE LJUBLJANA 
CELJSKA 16, 1000 LJUBLJANA

iobražujemo dijake, študenteV Šolskem centru za pošto, ekonomijo in telekomunikacije Lji

in odrasle za zelo perspektivne poklice z dobrimi možnostmi za: zaposlovanje. Hiter razvoj postav

lja pred nas večje zahteve in kdor več zna, več velja. Našim dijakom skušamo dati čim več uporab

nega znanja. Za to imamo dobre pogoje: specializirane učilnice, računalnike in drugo tehnično opre
mo, novo telovadnico in še marsikaj drugega. Poznajo nas kot prijazno, sodobno šolo.

Novost na naši šoli so Športni oddelki. V šolskem letu 2006/07 smo vpisali dva oddelka, enega v 

programu Ekonomski tehnik in enega v programu Elektrotehnik telekomunikacij. Tudi letos bomo 

vpisali dva oddelka športnikov po enega v vsakem programu.
Naši dijaki in diplomanti višjih šol imajo po končanem šolanju dobre možnosti za zaposlitev, pa tudi 

za nadaljevanje šolanja na visokih šolah in univerzi.

Možnosti šolanja v ŠC PET:

1. SREDNJA TEHNIČNA ŠOLA ZA TELEKOMUNIKACIJE:

elektrotehnik telekomunikacij 3 oddelki/ 90 mest

elektrotehnik telekomunikacij 50 mest - odrasli

2. SREDNJA EKONOMSKA ŠOLA:

ekonomski tehnik 

ekonomski tehnik
4 oddelkov/120 mest 

50 mest - odrasli

3. VIŠJA STROKOVNA ŠOLA ZA TELEKOMUNIKACIJE: 

inženir telekomunikacij 70 študijskih mest za redne

70 študijskih mest za izredne študente

4. VIŠJA STROKOVNA ŠOLA ZA POŠTNI PROMET:

tehnolog poštnega prometa 70 študijskih mest za redne in 

50 študijskih mest za izredne študente

Pokličite nas lahko po telefonu: 01/2342 400 za srednje šole

01/2342 458 za višje šole (za redne in izredne študente) 

01/2342 428 za izobraževanje odraslih

g)IWHE) rBig
Višješolska izobrazba je želja mnogih. Toda odrasli moramo študijske obveznosti prilagajati delu in 
svojim najbližjim. Rešitev ponujata Šolski center Rudolfa Maistra in priznana zasebna višja šola B&B, 
ki začenjata v letošnjem študijskem letu z izvajanjem dveh višješolskih programov v Kamniku.

Po 17 letih uspešnega prenašanja znanja, 
v zadnjih letih pa že skoraj 500 izrednim 
študentom vKranju in Ljubljani je izobraževalni 
center B&B odprl vrata višje strokovne šole tudi 
v Kamniku. V sodelovanju s Šolskim centrom 
Rudolfa Maistra, s sedežem ob glavni kamniški 
prometnici med Gorenjsko in Štajersko, bo 
šola B&B že v letošnjem letu ponudila vpis v 
programa Poslovni sekretar in Komercialist.

Študij na višješolskih programih je praktično 
naravnan. V prvi meri je namenjen zaposlenim, ki 
si želijo pridobiti dodatna praktična in teoretična

organizirajo tudi strokovne ekskurzije, med 
katerimi za preteklo študijsko leto izpostavimo le 
strokovni ekskurziji v Muenchen in Trst. Plačilo 
šolnine je možno v 20 obrokih v dveh letih, poleg 
tega pa vam bodo v referatu šole pripravili vse 
pomembne obrazce za vpis in vam brezplačno 
overili vse originalne dokumente. Izrednim 
študentom so na voljo vsi študentski popusti, prav 
tako pa lahko delajo preko študentskega servisa.

Prvi rok za vpis v višje strokovne šole bo potekal 
do 8. marca v referatu šole B&B v prostorih 
ŠCRM kot partnerskega zavoda na Novem trgu 
41/a v Kamniku.

Za vse, ki jih bolj zanima področje prometa , 
bo tudi letos na voljo vpis v višješolski program 
Promet, ki se izvaja v Prometnem centru, v 
Ljubljani, na Letališki cesti 16.

Ne zamudite priložnosti! Pokličite nas na tel. 
01/ 547 45 01, pošljite elektronsko pošto na 
Iure.Razinger@bb-kranj.si ali se udeležite 
informativnih dni 9. februarja (ob 10. in 16. 
uri) in 10. februarja (ob 10. uri) na Letališki 16 
v Ljubljani.

znanja. Na višji strokovni šoli B&B posvečajo 
največ pozornosti visoko strokovnemu kadru 
in dobri organizaciji študija. Prvi stik z študenti 
so namreč predavatelji, ki kot vodje različnih 
sektorjev na ministrstvih in v uglednih slovenskih 
podjetjih prenašajo na študente svoje bogate 
izkušnje in aktualna znanja. Organizacija študija 
je prilagojena izrednim študentom. Predavanja 
potekajo dvakrat tedensko v popoldanskem 
času. Končanemu bloku predavanj posameznega 
predmeta sledi izpit. V šoli vsaj dvakrat letno

www. promet, info
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Hom ttmta »mtlMutje
Glede na to, da smo se skoraj dva meseca 

opravičevali zaradi odpadlih zimskih projektov, 
smo tokrat končno ponosni na to, da smo jih 
nekaj že izpeljali.

Vedno in na vseh projektih je »nor žur«, na 
tokratnem sankanju na Jezerskem pa smo skoraj 
podrli klubske rekorde.

Poln kombi zagrizenih sankačev se je v zgod
njem večeru začel spuščati z jezerske strmine, 
ko se je vse skupaj začelo... na vsakem projektu 
je obvezno fotografiranje.

Za hec vedno rečemo, da je »za Občana«, 
čeprav na koncu večina fotografij pristane le 
na klubski spletni strani. Tokrat je bilo druga
če. Naš član Tomaž je na vsak način hotel svojo 
fotografijo videti tudi v lokalnem časopisu in 
vodja projekta Mark se je hitro znašel. »Če se 
pelješ po progi v gatah, boš pa v časopisu«. In 
res. Sankaču ni bilo treba reči dvakrat. S svojim 
dejanjem si vsekakor zasluži »vpis« med klubske 
legende. Bo kdo na naslednjem sankanju še bolj 
pogumen?

Pogumni pa so bili vsi (tudi tokrat polno za
sedene kapacitete klubskega prevoznega sred
stva), ki so se v torek odpravili na prvo letošnjo 
in prvo v tej smučarski sezoni - tradicionalno 
torkovo nočno smučanje v Kranjsko Goro. Malo

www.studentski-klub.com

čez peto popoldne smo zavzeli svoje strateške 
položaje v kombiju in se veseli, da končno gre
mo, odpeljali proti Gorenjski. Že pred sedmo 
zvečer (ko se prižgejo reflektorji na smučišču 
in se rekreacija prične) smo se preobuli v smu
čarske čevlje, si nadeli čelade, hitro zapeli vezi 
in oddrveli proti sedežnici Dolenčev rut. Kdo se 

bo prvi peljal po sveže 
steptani, lepo urejeni 
in osvetljeni progi, če 
ne ŠKKjevci?

Ja, prvi smo bili. In 
tudi zadnji. Večer se ni 
zaključil po treh urah 
neprestanega vijuga
nja, ampak malce kas
neje ob dobri hrani in 
obveznem zaključku, 
da gremo naslednji 
torek spet. Torkov bo 
še dovolj, upamo, da 
tudi snega. Smučanje, 
sankanje, sankanje, 
smučanje...

Smučanje na Veli
ki planini. Smučanje 
v maskah. Nagrade 
za najboljše. Vse to 

se bo zjgodilo na pustno soboto v »roru«. Na 
tekmo SKK se lahko prijavijo tako člani kot tudi 
vsi ostali. Več informacij dobite na spletni strani 
www.studentski-klub.com ali »iz prve roke« na 
klubskih telefonskih številkah.

Seveda ne bodo zimski športi edina stvar, ki 
jo pripravljamo v februarju. Tukaj so še obvezna 
potopisna predavanja in informativni dan. Kakš
no je zanimanje mladih za posamezne fakultete 
bomo poročali v prihodnje. Vsekakor vsem dija
kom želimo, da se pravilno odločijo in da svoje 
odločitve v življenju ne bodo obžalovali.

Vsem ostalim pa želimo vsaj še kakšno sne
žinko...

MIRTA KADIVEC 
Pr-kamnik@studentski-klub.com

Zimovanje v Trofaiachu 2006

Učenci OŠ Šmartno v Tuhi
nju so se že četrto leto zapored 
udeležili smučarskega tečaja v 
pobratenem mestu Trofaiach. 
Sodelovanje med šolo in planin
skim društvom Prijatelji narave 
iz Trofaiacha prerašča v tradi
cionalno srečanje v božično- 
novoletnem času. Tako so tudi 
letos učenci šole preživeli štiri 
prijetne dni.

Glavni organizator in izva
jalec tečaja je bil gospod Rudi 
Ehvveiner, predsednik planin
skega društva Prijatelji narave

in pobudnik tovrstnih srečanj. 
Sodelovala sta tudi mag. Armin 
Hofmann, upokojeni gimnazij
ski ravnatelj, športni pedagog 
in alpinist, in slovenski rojak 
Janez Ivanc, sicer »motor« kam- 
niško-trofaiaškega prijateljstva. 
Učence sta vodili Urška Kotnik 
in Tanja Drovenik Čalič. Celotni 
projekt mednarodnega sodelo
vanja je potekal pod pokrovi
teljstvom Oddelka za družbene 
dejavnosti Občine Kamnik.

Nameščeni smo bili v petsto- 
letni graščini v središču mesta, 
ki je bila nekoč tudi evange
ličansko župnišče, danes pa 
je preurejena v prenočišča za

mlade - youth hostel. Spali smo 
v velikih skupinskih spalnicah. 
V večjem skupnem prostoru 
sta bila postavljena biljard in 
namizni nogomet, ki sta obeta
la veliko zabave in igre. Debele 
stene z visokimi stropi in stari
mi lestenci so nas spominjale na 
preteklost zgradbe in prispevale 
k posebnemu vzdušju. V kleti je 
postavljena zelo zanimiva občin
ska muzejska zbirka, ki smo si jo 
natančno ogledali. Udeleženci 
smo se še posebno veselili obis
kov našega gostitelja, evangeli

čanskega seniorja župnika go
spoda Huberta Lintnerja, ki je 
skrbel, da nas je velika lončena 
peč v dnevnem prostoru vedno 
pričakala prijetno topla. Gospod 
Hubert se zna dobro vživeti v 
družbo mladih in jih zabavati na 
svojstven način. Obiskala nas je 
tudi gospa Helga Pongraz, pod
županja občine Trofaiach, ki je 
sodelovala na prvem smučar
skem tečaju leta 2003.

Smučali smo na bližnjem Pri- 
bichlu, kjer je običajno v tem 
času obilica snega. Letošnja 
zima je bila tudi tod skopa s 
snežnimi padavinami, zato je 
obratoval le del smučišča, ki so

ga umetno zasnežili. Gospoda 
Rudi Ehvveiner in Armin Hof
mann sta smučarska učitelja z 
dolgoletnimi izkušnjami, zato so 
tečaj uspešno zaključili vsi ude
leženci, čeprav je bilo začetno 
smučarsko znanje udeležencev 
zelo raznoliko.

Vremenske razmere so bile 
bolj naklonjene ogledu mesta 
Trofaiacha in okolice. Obiskali 
smo še bližnje večje mesto Le- 
oben s 1200-letno zgodovino, 
ki je sedaj znano po veliki že
lezarni. Ogledali smo si dobro 

ohranjeno mestno 
jedro, ki je v bo
žičnem času tra
dicionalno lepo 
okrašeno, in staro 
jezuitsko cerkev.

Naše druženje 
smo zaključili s po
slovilnim večerom, 
kjer so se otroci 
predstavili z zabav
nim programom. 
Za premostitev 
jezikovnih ovir je 
skrbel Janez Ivanc, 
a tudi sicer nezna
nje nemškega jezi
ka ni predstavljalo 
nikakršne ovire. 
Nekateri učenci 
so imeli prilo
žnost, da so pre

izkusili svoje znanje nemščine, 
ki so se je naučili na tečajih in 
v devetletki. Z gostitelji smo si 
izmenjali darila, s katerimi smo 
želeli izkazati hvaležnost za go
stoljubje in nesebično druženje. 
Razšli smo se bogatejši za lepo 
doživetje, z novimi izkušnjami 
in izboljšanim smučarskim zna
njem.

Športno sodelovanje trofaia- 
ških planincev in učencev ter 
učiteljic šole Šmartno je že po 
prvem srečanju preraslo v pri
jateljstvo. Vsi sodelujoči smo se 
resnično potrudili, da so otro
ci kakovostno preživeli počit
nice ob izkušnji pridobivanja

NA SEJMU UČNIH PODJETIJ V CELJU

V učnem podjetju uspešno uporabljamo 
teoretično znanje in pridobivamo izkušnje

V januarju smo se dijakinje 
in dijaki 4.a Srednje šole ZUIM 
Kamnik udeležili 2. Sejma učnih 
podjetij v Celju. Na sejmu sode
lujejo učna podjetja srednjih šol 
ekonomske in administrativne 
smeri. Vsak razstavljalec ima svoj 
razstavni prostor, ki ga sam opre
mi. Med razstavljale! potekajo šte
vilni poslovni razgovori, kot tudi 
prodaja in nakup. Sklepajo se 
nova poslovna poznanstva, raz
iskuje se tržišče, predstavljajo 
se novosti. Učna podjetja oprav
ljamo tudi plačila s plačilnimi 
nalogi (imamo svojo banko), na 
samem sejmu pa lahko trgujejo 
tudi fizične osebe, ki v ta namen 
dobijo plačilne kartice.

Svoje učno podjetje oglašuje
mo tudi preko sejemskega radia 
ter s predstavitvijo na osrednjem 
prizorišču. Na sejmu poteka tek
movanje za najboljšo predstavitev 
učnega podjetja v naslednjih kate
gorijah: najbolj tržno zanimiv iz
delek oz. storitev, najbolj urejen 
razstavni prostor in najboljša celo
stna podoba.

Naše učno podjetje se ime
nuje UP UFI IZUM d.o.o. in 
posluje z opremo za lov, ribo
lov in šport. Delo v podjetju smo 
organizirali v štirih oddelkih: vo
denje in računovodstvo; prodaja; 
nabava in informatika ter splošna 
služba. Pošiljamo ponudbe, izdaja
mo račune, naročamo blago, knji
žimo poslovne dogodke, opravlja
mo plačilni promet ter si za svoje 
delo seveda obračunavamo tudi 
osebni dohodek. Dela nam nikdar 
ne zmanjka.

V učnem podjetju uspešno upo
rabljamo naše teoretično znanje, 
pridobivamo nove izkušnje ter se 
počutimo nasploh odlično.

Naj se pohvalimo, da imajo take

pomembnih vrednot Evropske 
unije, kot so multikulturnost, 
sodelovanje, prijateljstvo, pri
dobivanje novih znanj in iz
kušenj ter aktivno preživljanje 
prostega časa. V imenu šole 
Šmartno v Tuhinju, učencev in 
njihovih staršev zahvaljujeva žu
panu občine Kamnik g. Tonetu 
Smolnikarju in gospodu Anto
nu Kaminu in ge. Miri Resnik z 
Oddelka za družbeno dejavnost 
za moralno in finančno podpo
ro, ki omogoča učencem ude
ležbo z najmanjšimi možnimi 
stroški. Vsa zahvala pa gre tudi 
sodelavcem iz Trofaiacha Jane
zu Ivancu, Arminu Hofmannu, 
Hubertu Lintnerju, zlasti pa go
spodu Rudiju Ehweinerju, čigar 
delo z organizacijo je vse pre
več skrito očem javnosti. Leto 
se je šele dobro začelo, otroci 
pa se že zdaj veselijo Trofaiacha 
2007.

Tanja Drovenik Čalič in 
Urška Kotnik

in podobne oblike dela v naši šoli 
že dolgo tradicijo. Vseskozi se 
trudimo, da sledimo sodobnim 
oblikam poučevanja in uvajamo 
novosti. Med letošnjimi novostmi

je gotovo najpomembnejša uved
ba povsem novega srednjega po
klicnega programa računalnikar.

Računalnikar je program, ki je na
stal iz potreb trga dela in odpira 
številne možnosti ne le izobraže
vanja, pač pa tudi zaposlovanja 
mladih. Od vpisa prve generacije

v šolskem letu 2007/2008 si veli
ko obetamo.

Prof. M. Hočevar, mentorica

SODOBNI PLES V KAMNIKU
Delavnica sodobnega plesa. Mentor: Brane Potočan. Organizira 

MC Kotlovnica.
Toliko sem vedela na začetku. Priznam, kakšnega večjega napora 

nisem vložila, da bi izvedela več. Pa niti nisem imela slabe vesti, saj 
moja plesna nadarjenost res ne presega meje ljubke nerodnosti.

Ta delavnica bi se lahko začela brez mene, a se ni. Motivacija po
sameznikov je bila intenzivna in trdna - izoblikovala se je skupina 
sedmih, ki s(m)o bili pripravljeni poskusiti sodobni ples. Seveda ne 
govorim o kakšni zaključeni skupini, nasprotno, sledi namreč še 5 
srečanj (od sedmih), če vas zanima, samo pridite v nedeljo popol
dne v Dom kulture Kamnik. Mi bomo tam, ker nam je všeč. In to je 
tisto, zaradi česar se veselimo naslednjega srečanja. Verjamem, da je 
za bralce teh vrstic naš afekt dokaj šibek argument, naj bo še tako 
intenziven. Še sreča, da ni edini.

Brane Potočan je koreograf in plesalec, ki se je leta 1986 pridru
žil Plesnemu Teatru 
Ljubljana (PTL), leta 
1990 je začel plesati 
pri mednarodni sku
pini Ultima Vez na 
povabilo belgijske
ga koreografa l/ima 
Vandekeybusa, leta 
1994 je osnoval sku
pino Fourklor, ki prav 
v teh dneh nastopa v 
Cankarjevem domu 
s plesno predstavo 
Zarjavele trobente, 
je tudi član plesne 
skupine Betontanc, 
vodi plesne seminar
je po Sloveniji, za svoje delo je prejel več nagrad, med drugimi tudi 
zlato ptico.

Ta isti Brane Potočan je naš mentor. Ni slabo, ne? Da ne bo pomote, 
zgornji popis dejavnosti ni izčrpen, med drugim piše tudi poezijo, a 
to je že druga zgodba.

Začetek neke nove zgodbe pa je zaključek: Če bodo zvezde mile, 
se delavnica sodobnega plesa prav gotovo ne bo končala brez mene. 
Drži pa tudi to, da bom odslej zelo pozorno spremljala dogajanje v 
MC Kotlovnica, še posebej ustvarjalne delavnice. Z veselim začude
njem namreč okušam sodobni ples, ki ni »kr neki«, ampak odpira 
nove možnosti gibanja, recepcije plesa in razmišljanja o njem.

Simona Pirnat

Na nedavnem sejmu učnih podjetij v Celju smo dijakinje in dijaki Sred
nje šole ZUIM Kamnik uspešno predstavili naše učno podjetje UP UFI 
IZUM d.o.o., ki posluje z opremo za lov, ribolov in šport.

NOV USPEH SELEKCIJE U-10
V soboto, 27. januarja, so se 

kamniški desetletniki udeležili 
turnirja na Bledu. Pričakalo jih 
je prečudovito vreme in pol me
tra snega. Turnirja so se udeleži
le tudi ekipe iz Gorenjske in Pre
kmurja. Kamniški nogometaši so 
premagali vse svoje nasprotnike, 
v finalu tudi zelo opevano ekipo 
iz Veržeja, ki se lahko pohvali s 
številnimi naslovi v svoji MNZ in 
osvojenimi turnirji po vsej Slo
veniji. Koliko jim je pomenil ta 
turnir, nam pove podatek, da so 
na Bled prišli že dan pred tekmo.
Naša ekipa jim ni prizanašala in 
gladko zmagala s 4:0. Zanimiv je 
podatek, da so Kamničani vsem 
nasprotnikom nasuli po štiri 
gole. Čestitamo!

Naslednji dan pa so naši mla
di nogometaši morali odigrati 
še dve tekmi v zimski ligi MNZ v 
Ljubljani in sicer proti ekipama iz 
Trbovelj in Kočevja. Tudi ti dve tekmi so zrna- ni predstavi v skupini premagali vrstnike iz 
gali in spet obema nasprotnikoma nasuli po Šenčurja ter igrali neodločeno z nogometaši 
štiri gole. Bravo! Ilirije, v četrtfinalu pa so bili od njih močnejši

Pohvaliti pa je treba tudi nogometaše SELEK- poznejši zmagovalci turnirja - ekipa Alfe-Inter- 
CIJE U-9, ki so se v soboto, 27.1.2007, udeležili ja iz Ljubljane.
turnirja v Športni hali v Kamniku in po borbe- Peter
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PREGLED LETNEGA ODVZEMA DIVJADI

Zbor lovcev Kamniško-Savinjskega 
lovskega upravljavskega območja

V nedeljo, 28. januarja, je v lov
skem domu LD Motnik - Špitalič 
potekalo posvetovanje z razpravo 
o letnem odvzemu divjadi za leto 
2006 po posameznih lovskih dru
žinah (LD) v Kamniško-Savinjskem 
lovsko upravljavskem območju 
(LUO), to so lovišča 19-ih lovskih 
družin: Solčava, Luče, Ljubno, Re
čica ob Savinji, Mozirje, Smrekovec 
Šoštanj, Velunja Šoštanj, Gornji 
Grad, Dreta, Braslovče, Vransko, 
Stahovica, Kamnik, Seja pri Kam
niku, Tuhinj, Motnik- Špitalič, Do
mžale, Lukovica in Trojane Ožbolt. 
Razstavljene so bile trofeje srnjadi, 
jelenjadi, gamsov in divjega pra
šiča, uplenjenih prav tako v letu 
2006.

Za uvod, pa tudi za zaključek, 
je nekaj lepih lovskih pesmi zapel 
Škofjeloški lovski pevski zbor. Raz
pravo je vodil Milan Cajner, pred
sednik Upravnega odbora OZUL, 
prisotni so bili tudi predstavnik 
Zavoda za gozdove RS OE Naza
rje, lovski inšpektor in predstavnik 
gojitvenega lovišča KOZOROG iz 
Kamnika, ki so podali svoja stališča 
in opažanja, najprej pa je Jernej 
Štrajhar (član LD Sela), predsednik 
komisije za kategorizacijo divjadi 
OZUL, podal oceno letnega pre
gleda odvzema divjadi, ki je po
tekala po ustaljenem sistemu in 
je po njegovem mnenju pozitiv
na. Veljalo bi opozoriti nekatere 
posameznike v lovskih družinah 
za preveč malomaren odnos do 
trofej, saj se ne zavedajo, da je 
trofeja ogledalo lovca. Zanimiv 
in pohvalen razpored trofej in 
spodnje čeljusti iz lovišča odvze
te divjadi je na posebnem okro
glem stebru prikazala LD Dom
žale, kar kaže na resnost pristopa 
h kategorizaciji in etičen odnos do 
trofej.

Natančne strokovne analize od
vzema srnjadi, gamsa, jelenjadi, 
divjih prašičev, zveri (lisica, jazbec, 
kuna belica, kuna zlatica), male 
divjadi (poljski zajec, fazan raca 
mlakarica, sraka, šoja, siva vrana)

ter damjeka in muf
lona po posameznih 
lovskih družinah, 
podkrepljene z gra
fi in razpredelnica
mi, razdeljenimi na 
spolno strukturo 
odvzete divjadi in 
starostne razrede, 
so pokazale realiza
cijo načrta odvze
ma, v katerega so 
poleg realiziranega 
odstrela vštete tudi 
nenaravne izgube 
(na cesti, železniških progah, za
radi psov, pri košnji, krivolov) in 
naravne izgube (bolezen, plen 
zveri in neznani vzroki).

Zaradi hude zime v letu 2006 je 
bilo odvzeto 96%, to je 2110 sr
njadi, bilo je tudi veliko naravnih 
izgub, pa tudi nenaravnih - zaradi 
klateških psov. V celoti pa je bil 
vprašljiv delež izgub pri ženskem 
spolu populacije.

Trend odvzema gamsov je stabi
len. V letu je bilo odvzetih 160 ži
vali, 5 več kot leto poprej. Osnovni 
cilj upravljanja s populacijo gamsa 
je tudi v bodoče ohranitev vrste, 
zaustavitev širjenja garij in obliko
vanje z okoljem usklajene popula
cije normalne starostne in spolne 
strukture.

Pri jelenjadi je bil predviden 
plan 110 živali, odvzetih je bilo 
96 (87%). Podatki o kategoriza
ciji odvzema jelenjadi kažejo, da 
je bilo pri odstrelu preveč napak, 
zlasti pri dve- in večletnih jelenih. 
Nepravilno je bilo odstreljenih 11 
kronskih jelenov od skupaj 17 v tej 
kategoriji. Pri dveh LD je prišlo do 
večjih nepravilnosti pri odstrelu, z 
očitnim namenom pridobiti dobro 
trofejo, pri dveh LD pa kršen do
govor o gospodarjenju z jelenjad
jo. V naslednjih letih bo potrebno 
bolj dosledno varovati vse nad
povprečno razvite srednje stare 
jelene, jim pustiti, da se postarajo, 
prav tako pa ne delati napak pri 
odstrelu starih košut.

Jernej Štrajhar (stoji) je podal oceno letnega od
vzema divjadi.

Na primerkih trofej na razsta
vi je član komisije Vojko Šemrov 
predstavil kategorizacijo jelenja
di. Trofejni višek doseže jelen v 
13. letu starosti. Na razstavi je 
bilo predstavljenih nekaj izredno 
lepih trofej z obojestransko lepo 
oblikovano krono, lepe temne 
barve; predstavljena je bila tudi 
trofeja 4-letnega jelena, ki bi bil 
zelo perspektiven in bi bilo prav, 
da bi ostal v lovišču. Zato bo treba 
v prihodnje posebno pozornost 
nameniti skrbi, da jeleni dočakajo 
nad deset let.

Gospod Veternik iz gojitvenega 
lovišča KOZOROG Kamnik je po
vedal, da skupaj s kolegi iz Avstrije 
v 35-letnem sodelovanju opažajo,

da trofejni jelen v starosti 12-13 
let redko pade. Zadevo za nazaj je 
treba popraviti. Poveča naj se od
strel netrofejne jelenjadi. Obvezno 
pa je treba pri jelenjadi dati čeljust 
oz. zobe na brušenje, da se ugotovi 
dejanska starost jelena. Prav tako 
skupaj z Avstrijci ugotavljajo, da 
pade preveč košut od 12-13 let sta
rosti, ki so potrebne v lovišču kot 
vodje tropa.

Pri divjih prašičih se je pokaza
lo, da v loviščih ni zrelih merjascev, 
odvzem je bil realiziran 44% ozi
roma 7 merjascev od načrtovanih 
16, sicer pa je letni načrt predvi
deval odvzem 260 divjih prašičev, 
dosežen odvzem je bil 217 živali 
(ozimci, lanščaki in starejše živali). 
Opozorili so na dosledno varova
nje kategorije merjaščkov lanšča- 
kov.

Pri odvzemu zveri in male divjadi 
letni načrt ni bil realiziran v celo
ti. Opozorilo pa je bilo namenjeno 
odstrelu sive vrane, zaradi katere 
se ponekod pojavljajo precejšnje 
škode in lahko nastanejo problemi 
zaradi povračila škode.

Na koncu so bila predstavljena 
še izhodišča letnega načrta od
vzema divjadi za leto 2007 iz lo
višč Kamniško-Savinjskega lovsko 
upravljavskega okoliša.

Posvet je bil dobro obiskan, med 
njima sem opazila tudi dva mlada 
»lovca« Žiga Vrankarja in Anžeta 
Goltnika iz LD Motnik-Špitalič, ki 
sta pozorno prisluhnila lovskim 
strokovnjakom.

Tekst in foto: MARINKA MOŠNIK

Lovci pred domom LD Motnik-Špitalič

Čas za cepljenje proti klopnemu 
meningoencefalitisu je zdaj!

Klopni meningoencefalitis 
(KME) je ena izmed najpomemb
nejših okužb centralnega živčnega 
sistema med ljudmi. Povzročitelj 
je virus, katerega prenašajo klopi, 
zato govorimo o klopno prenoslji
vi bolezni. Med te bolezni spadajo 
tudi Lymska borelioza, babezioza 
in erlihioza; klop, ki prenaša virus 
KME, je lahko hkrati okužen tudi 
z drugimi povzročitelji bolezni. 
Slovenija je endemično področje 
za virus KME.

Povzročitelj KME je virus, ki spa
da v družino flavivirusov. Okužimo 
se preko vboda okuženega klopa. 
Okužbe s KME so sezonske, ker je 
tudi pojavnost klopov sezonska 
(aktivni so, ko je temperatura tal 
nad 5-7 °C> vrh obolevnosti 
je maja-junija in septembra- 
oktobra. Vlažna poletja in mile 
zime, kot je letošnja, povečujejo 
številčnost klopov, toplejše pomla
di pa zgodnejše pojavljanje klopov. 
Kadar je klop okužen z virusom 
KME, ga ob vbodu s slino prenese 
v gostitelja.

Klinični potek bolezni je t.i. 
bifazičen pri vsaj dveh tretjinah 
ljudi: od vstopa virusa v telo do 
pojava prvih bolezenskih znakov 
traja nekaj dni, nato se začne obo
lenje s simptomi, podobnimi gripi 
(utrujenost, glavobol, bolečine v 
mišicah, slabost, povišana telesna 
temperatura), ki traja nekaj dni. 
Temu sledi čas, ko je bolnik brez 
bolezenskih simptomov (1-20 
dni). Tej fazi pa sledi prodor virusa 
v centralni živčni sistem, z visokim 
porastom telesne temperature in 
klinično sliko meningitisa - vnetja 
možganske ovojnice (glavobol, 
slabost, bruhanje, otrdelost tilni
ka), meningoencefalitisa - vnetja

možganske ovojnice in možganov 
(zaspanost, motnje zavesti, nemir, 
tresavica, krči, vrtoglavica, motnje 
govora,...), meningoencefalomie- 
litisa (dodatno se pojavijo pareza 
okončin, lahko pride tudi do priza
detosti dihanja in krvnega obroka) 
ali meningoradikulitisa (oslabelost 
posameznih skupin mišic, naj
pogosteje ramenskega obroča). 
Skoraj polovica bolnikov kasneje 
trpi za dolgotrajnimi posledicami 
bolezni (t.i. postencefalitični sin
drom), v 1-2% pa je bolezen tudi 
smrtna. Preboleli za isto boleznijo 
ne more več zboleti, ker je proti 
virusu doživljenjsko zaščiten.

Diagnozo bolezni lahko najbolj 
natančno postavimo z laboratorij
skimi preiskavami, ker je klinična 
slika preveč nespecifična. Virus 
lahko izoliramo iz krvi v prvi fazi. 
Specifična diagnoza temelji na 
najdbi specifičnih protiteles v se
rumu.

Zaenkrat ne obstaja speci
fično vzročno zdravljenje te 
bolezni. Učinkovito je predvsem 
preprečevanje bolezni. V prvi 
vrsti se moramo zaščititi pred 
vbodi klopov. Klope najdemo v 
gozdovih v bližini jas, voda, kjer 
je veliko podrasti in na sončnih 
predelih. Klope lahko najdemo 
tudi v vrtovih, jih prinesemo do
mov s psi, rožami, vejami ali na 
oblačilih. Zato je jasno, da so še 
posebej ogrožene skupine ljudi, 
ki zahajajo v gozdove ali v njihovo 
bližino. Lani je v Sloveniji za KME 
zbolelo 362 ljudi. Meje nevar
nega območja lahko v Sloveniji 
navzven postavimo s črto, ki po
teka od Jesenic, čez Škofjo Loko, 
Postojno do Kočevja, nato do 
proti Litiji, preko Zidanega Mosta,

mimo Celja in Šentjurja proti meji 
s Hrvaško. Znotraj teh meja so po
samezna območja, kjer je tveganje, 
da bo prišlo do okužbe, večje. To 
sta predvsem ljubljanska in celjska 
kotlina ter njuno nižje hribovito 
obrobje. Število obolelih je najve
čje na območju vzdolž rek Save, 
Kamniške Bistrice in Savinje ter 
na obronkih Pohorskega hribov
ja. V vsem obdobju, kar se klopni 
meningitis v Sloveniji pojavlja, se 
nevarno območje ni širilo.

Klopi se zadržujejo na rastlinju 
do višine 1,5 m. Pri odraslih jih naj
večkrat najdemo na nogah, zadnji
ci in v bližini spolovil, pri otrocih 
pa v 75% na glavi.

Priporočljivo je, da se pred 
odhodom v gozd ustrezno za
ščitimo.

Najbolje storimo, če se obleče
mo v oblačila iz gladkih materialov, 
ki klopom onemogočajo, da bi se 
oprijeli, hkrati pa poskrbimo, da je 
čim več kože pokrite (dolge hlače, 
škornji, kapa). Oblačila naj bodo 
svetla, da klopa prej opazimo.

Za zaščito odkritih delov telesa 
se zaščitimo s pripravki, ki odga
njajo mrčes (repelenti).

Ko se vrnemo domov, si na
tančno pregledamo telo (kožne 
gube, uhlje, dimlje, pazduhi). Če 
pri telesnem pregledu opazimo 
klopa, ga čimprej previdno od
stranimo (s pinceto ga zagrabimo 
v bližini kože in ga izvlečemo brez 
vrtenja; pred tem na kožo ne na
našamo ničesar; v naslednjih dneh 
opazujemo kožo, kjer je bil klop 
pritrjen; na mestu vboda klopa se 
lahko pojavi rdečina; če se pojavi 
v prvih nekaj dneh po vbodu, obi
čajno ni nevarna in sama od sebe v 
nekaj dneh izgine. Če pa se pojavi

neboleča rdečina na mestu vboda 
po treh dneh do več kot mesec dni 
kasneje in če je kolobarjasta ter se 
širi, obiščemo zdravnika).

Že več kot 20 let je na voljo tudi 
učinkovito in varno cepivo pro
ti tej bolezni. Cepivo nudi zelo vi
soko stopnjo zaščite (več kot 96%). 
Za popolno zaščito so potrebni tri
je odmerki cepiva. Prvi odmerek 
je priporočljiv v zimskih mesecih, 
da oseba prejme dva odmerka do 
tedaj, ko nastopi aktivnost klo
pov. Drugi odmerek sledi čez 14 
dni do 3 mesece, tretji pa 6 do 12 
mesecev po prvem. Odpornost 
obnavljamo z enim odmerkom v 
3 do 5-letnih presledkih. Spodnja 
starostna meja za cepljenje je 1 
leto, zgornje starostne meje pa ni. 
Če začnemo s cepljenjem šele v 
poletnih mesecih, je priporočljivo 
dati drugi odmerek cepiva že dva 
tedna po prvem, da čim prej dose
žemo zaščitni nivo protiteles (t.i. 
hitra shema).

Stranski pojavi cepljenja so 
redki, najbolj pogosti kot boleči
na, rdečina na mestu vboda, zelo 
redko pa vročina, glavobol, kratko
trajno slabo počutje.

Čepivo proti klopnemu me
ningoencefalitisu ne varuje pred 
boreliozo, proti kateri cepiva še ni 
na razpolago.

Ne cepimo oseb, ki prebolevajo 
akutno vročinsko bolezen, so aler
gične na kokošja jajca ali so imele 
alergično reakcijo na predhodni 
odmerek. Varnost cepiva v času 
nosečnosti in dojenja ni bila potr
jena v kliničnih poizkusih, zato ga 
v teh obdobjih odsvetujemo.

Cepljenje je obvezno za vse, ki so 
pri svojem delu poklicno izpostav
ljeni in priporočljivo za osebe, ki 
preživljajo svoj prosti čas v naravi 
na okuženih območjih te bolezni. 
V kamniškem zdravstvenem domu 
je cena enega odmerka cepiva 
21,70era!

URŠKA TOMEC

Slavko Avsenik še ni slišal 
tako lepo zaigrane 
»Slovenija...«
Da dober glas seže v deveto glas, dober zvok harmonike pa še 
dlje, je v soboto, 27. januarja, ponovno potrdil mladi harmo
nikar Matic Hribar iz Volčjega Potoka. •

Kulturno umetniško društvo bratov Avsenik iz Begunj na Go
renjskem je prvič organiziralo mednarodno tekmovanje na klavir
ski in diatonični harmoniki, ki se ga je udeležilo 40 harmonikarjev 
iz Slovenije in tujine. Nastopili so v štirih starostnih skupinah: do

Matic Hribar iz Volčjega Potoka (v sredini) ponovno v družbi najboljših 
harmonikarjev (foto: Foto Repanšek).

12 let, od 12 do 15 let, od 15 do 19 let in nad 20 let. Iz naše občine 
se je tekmovanja udeležil Matic Hribar iz Volčjega Potoka in zopet 
presenetil z dobro uvrstitvijo, nad katero je bil tudi sam zelo za
dovoljen. V veliki konkurenci harmonikarjev od 12 do 15 let je do
segel največje število točk ter se tako uvrstil na prvo mesto v svoji 
starostni skupini ter v skupnem številu točk vseh tekmovalcev na 
diatonično harmoniko dosegel drugo mesto. Poleg lepih nagrad 
mu je v velik ponos pohvala Slavka Avsenika ml., da je izredno 
lepo zaigral Slovenijo, da oče Slavko še ni slišal tako lepo zaigrane, 
za kar pa gre zahvala mentorju Tomažu Hribarju iz Preddvora, ki 
je posebej za Matica priredil Slovenijo in s katerim uspešno so
delujeta komaj štiri mesece, pa sta se že prebila v sam vrh. Seveda 
pa ne gre zanemariti Matičevega pridobljenega znanja v Glasbeni 
šoli Kamnik, ki jo je lansko leto zaključil. K uspehu pripomore kpr 
cela vrsta dejavnikov: poleg dobrega mentorja, pridnega učenca, 
veliko vaje tudi kvalitetna harmonika, kar seveda Rutar harmonika 
tudi je, veliko volje, pa tudi nekajsreče. Absolutni zmagovalec na 
diatonični harmoniki je bil Matic Stavar iz Brkinov. Njegov mentor 
je Zoran Lupine. Drugi je bil torej Hribar Matic iz Volčjega Potoka, 
njegov mentor je Tomaž Hribar iz Preddvora. Tretji pa je bil David 
Tavčar iz Škofja Loke. Njegov mentor je Janez Fabian.

Komisija v sestavi VVerner Lexer, Slavko Avsenik ml., Dejan Raj, 
Janez Fabian in Matej Zavec je imela zelo težko nalogo izbrati tri 
najboljše harmonikarje. Tekmovanje je bilo zelo dobro organizi
rano, z vmesnim programom in predstavitvijo filma o nastanku 
oz. razvoju ansambla Slavka Avsenika.

Obiskali smo častna 
občana

Častni občan prof. Viktor Mihelčič v teh dneh, 3. februarja, 
praznuje visok življenjski jubilej, 94. rojstni dan. Ob tej prilo
žnosti sta ga obiskala župan Tone Smolnikar in podžupan Rudolf Pfaj
far. V sproščenem klepetu se je prof. Mihelčič spominjal svojih ustvar
jalnih dni v Kamniku in izrazil zadovoljstvo, da del starosti preživlja 
v Domu starejših občanov v Kamniku, kjer ga redno obiskujeta hči 
Alenka in sin Matjaž. Dejal je celo, da bi z drugim častnim občanom, 
Cenetom Matiči
čem, še vedno 
lahko nastopala ob 
občinskem prazni
ku, on za klavirjem,
Cene Matičič pa bi 
zapel, ko se mu bo 
zdravje okrepilo. V 
minulih dneh se je 
namreč vrnil iz bol
nišnice. Tudi Cene
tu Matičiču sta žu
pan in podžupan 
izročila Kamniški 
zbornik in nekaj 
»priboljškov«.

Občina Kamnik
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Avtokros v Tunjicah dobiva 
nove razsežnosti

Avtokros v Tunjicah je postal že prava krajevna znameni
tost, zdaj pa so se sodelujoči na dosedanjih dirkah in nekateri 
tekmovalci odločili, da ustanovijo tudi svoj dirkaški klub, saj 
se za kraj, ki je poleg vsega postal znan tudi zaradi avtokrosa, 
spodobi, da premore svoje dirkaško društvo.

O ustanovitvi 
novega društva se 
je govorilo že dalj 
časa, a šele novem
bra prejšnje leto 
je bil organiziran 
ustanovni sestanek 
novonastalega dir
kaškega kluba, na 
katerem so se neka
teri člani ACS Mu
stanga Domžale in 
njihov predsednik 
dogovorili o usta
novitvi novega dir
kaškega kluba ASC 
Mustang Tunjice.
Predsednik je po
stal nekdanji dirkač 
in poznavalec avto
krosa Srečo Koželj, 
ki je bil do sedaj 
član domžalskega Mustanga. Do- sezono, ki se nezadržno pribli- 
ločili so tudi datum ustanovne žuje. Tunjiški Mustang name- 
skupščine, kjer pa so se sestali rava skupaj z domžalskim letos 
vsi pristaši avtokrosa v Tunjicah podaljšati znamenito tunjiško

Trr\ OKSagCa I.AT.
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progo, ki med slovenskimi, pa 
tudi tujimi dirkači slovi kot 
najboljša v Sloveniji, ob progi 
pa bodo zgradili tudi štartno 
hišo, ki bo zelo olajšala sodni-

Dirkača tunjiškega Mustanga Jani Kosirnik (levo) in Damjan Dolin
šek

in potrdili sklepe ustanovnega 
sestanka.

Tunjiškemu Mustangu se je 
pridružil tudi domači tekmova
lec Jani Kosirnik, ki je bil prej 
član domžalskega kluba in je 
v lanskem letu v državnem pr
venstvu dosegel četrto mesto, 
v naslednji sezoni, ki bo zanj 
že četrta, pa bo dirkal za ASC 
Mustang Tunjice skupaj z Dam
janom Dolinškom, ki se bo šele 
letos preizkusil kot dirkač (do 
sedaj je klubu in nekaterim dir
kačem pomagal z donatorskimi 
sredstvi),

Ustanovna skupščina 12.
•januarja je potrdila sklepe 
ustanovnega sestanka ter upra
vne organe, poleg tega pa so 
zbrani skovali načrte za novo

ško in časomerilsko delo na 
dirkah.

Svoje načrte so člani obeh 
klubov že začeli izpolnjevati 
in sicer na dveh delovnih ak
cijah, ki sta bili organizirani 
20. in 27. januarja. Pripravili 
so teren za podaljšanje proge 
ter postavili temelje za štartno 
hišo.

Avtokros ima torej vedno 
več pristašev, ne le v Tunji
cah, tudi po Sloveniji postaja 
vse bolj priljubljen šport, ki 
pa ne zahteva le dobro pri
pravljenega dirkalnika, ampak 
tudi vztrajnega in predanega 
voznika. Pa še nekaj za tiste, ki 
nestrpno pričakujete naslednji 
dirkaški spektakel v Tunjicah, 
prvega boste dočakali 30. ju
nija in 1 julija, drugi pa bo 
prišel na vrsto šele 26. in 27. 
avgusta. Do takrat pa počasi in 
previdno!

ANJA PANČUR

Avtomobilske dirke bodo v Tunjicah atrakcija tudi v prihodnji sezoni 
avtokrosa.

VAJA POSTAJE GRS KAMNIK

REŠEVANJE Z ŽIČNIC JE USPELO
stvom inštruktorja Rada Nad- 
vešnika izvedli vajo reševanja s 

sedežnice. Poleg njih 
so se je udeležili tudi 
gasilci PGD Kamniška 
Bistrica, člana postaje 
GRS Ljubljana in se
veda žičničarji. Na 
njej so preizkusili 
opremo, dopolnili 
in izboljšali sam na
čin reševanja. Naj
prej so s posebnim 
drogom pritrdili vrv 
na nosilno vrv. Nato 
so z njo potegnili 
gor reševalca, ki je 
potem, ko je zavaro
val sebe, zavaroval 
potnika, nato pa ene
ga za drugim vpel v 
posebni sedež, da so 
ju enega za drugim 
reševalci na tleh spu
stili dol. Ko sta bila 
oba potnika na tleh, 
se je reševalec s po
sebnim škripcem,

V soboto, 27. januarja, so člani 
postaje GRS Kamnik pod vod-

Spuščanje potnika s sedežnice

varovan od spodaj, spustil do 
drugega sedeža in tam ponovil 
akcijo. To se je dogajalo hkrati 
na štirih mestih, tako da je reše
vanje potekalo dokaj hitro.

Po končani vaji reševanja s 
sedežnice je bila še preverjena 
oprema in usposobljenost za 
reševanje iz gondole. To poteka 
tako, da sprevodnik v gondoli 
spusti do tal jeklenico in z njo 
potegne v gondolo vrv, po kateri 
nato spleza reševalec. Nato oba 
pripravita potnike za spust v po
sebnem sedežu - vreči, ki jo spu
ščajo reševalci na tleh.

Po končani vaji in preverjanju 
opreme je sledila analiza, v kate
ri so bile ugotovljene manjše po
manjkljivosti in določena njihova 
odprava ter predlagane nekatere 
izboljšave, predvsem glede so
delovanja z gasilci, ki bi lahko 
z lestvami tam, kjer je žična vrv 
bliže tal, hitreje omogočili dostop 
reševalca.

Bojč

Pogovor s predsednikom novonastalega kluba 
ASC Mustang Tunjice Srečkom Koželjem
Kako to, da te se odločili za ustanovitev novega 
kluba, saj ste bili ustanovitelji ves čas pristaši 
domžalskega kluba Mustang?

Kot eden izmed pionirjev avtokrosa v Slove
niji in Tunjicah sem s spoštovanjem gledal na 
ponovni razvoj v Tunjicah in spremljal delo čla
nov domžalskega kluba ASC Mustang. Po treh 
letih njihovega delovanja in veliko prošnjah, naj 
se vključim v to društvo sem bil še nekaj časa 
skeptičen, vendar pa sem po tehtnem razmisleku 
ugotovil, da si fantje prizadevajo za napredek 
tega športa in pristopil k njim, saj so z vso vnemo 
in veseljem ustanovili društvo, kot tudi pripravi
li progo in organizirali nekaj najlepših tekem v 
novi dobi avtokrosa v Sloveniji.

Že pred dobrim letom smo v Tunjicah želeli 
ustanoviti Avtocross klub Tunjice, vendar zaradi 
premajhnega interesa to ni bilo izvedljivo. ASC 
Mustang Tunjice smo nato ustanovili na pobu
do Staneta Sušnika (je ustanovitelj in predsed
nik ASC Mustang Domžale) predvsem zato, da 
bi razširili in popularizirali avtokros v Tunjicah. 
Tako, kot pri ostalih dejavnostih v življenju, je 
tudi v društvu pomembno, da je le to močno, 
zato spoštujemo odločitev vodstva Mustang 
Domžale, da se ustanavljajo dodatna društva, 
ki nam predstavljajo pomoč na stezi in okolici 
pred, med in po dirki ter moč v državnem merilu. 
Tako so ustanovljena tri Mustang društva, ki v 
slovenskem merilu predstavljajo dobro tretjino 
tekmovalcev in športnih funkcionarjev. In to so 
kot prvi ASC Mustang Domžale, RT Mustang Li
tija in ASC Mustang Tunjice.

Kaj bo, po vašem mnenju, nov dirkaški klub do
prinesel k razvoju avtošporta v kamniški občini 
in Tunjicam?

Na to vprašanje bi lahko odgovoril marsjkdo, ki 
pozna avtošport v Kamniku in Tunjicah. Že pred 
mnogo leti so se v Tunjicah odvijale tekme za 
državna prvenstva, vendar pa po daljšem premo
ru ni bilo organizatorja, ki bi ponovno oživel ta 
šport. Menim, da je avtokros že pred leti ponesel 
Kamnik in Tunjice v anale slovenskega športa in 
se kljub premoru veliko ljudi spominja začetkov 
in zgodovine avtokrosa v Tunjicah. Prav zaradi 
tega pozdravljamo oživitev tega športa v našem 
kraju, saj nam prinaša prepoznavnost (tekme na
mreč obiskuje veliko število ljudi, ne le iz bližnje 
okolice, ampak tudi iz oddaljenejših slovenskih 
krajev in celo iz tujine), to pa nenazadnje pri
naša zaslužek tudi mnogim našim krajanom, ki 
so nesebično pomagali pri ponovni oživitvi tega 
športa.

Sami ste se tudi v preteklosti ukvarjali z avto- 
krosom. Nam poveste kaj o tem?

S ponosom in z veseljem sem se udeleževal že 
začetnih prvih korakov ustanovitve avtokrosa 
Slovenije, ki so bili v Tunjicah in ki so jih naredili 
očetje nekaterih današnjih tekmovalcev, med 
drugimi tudi jaz in Drago Vrhovnik, ki v novo
nastalem tunjiškem klubu opravlja funkcijo tajni

ka, pa še nekateri člani današnjega domžalskega 
Mustanga. Skupaj smo v tistih časih veliko pri
pomogli k temu, da so Tunjice postale znane ne 
le v Sloveniji, pač pa tudi širom Evrope, zunaj 
meja nekdanje Jugoslavije, kjer smo predstavljali 
slovenski avtošport.

V mladostniških letih sem se kot gledalec 
udeleževal avtokrosističnih dirk prav v Tunjicah 
in ni minilo veliko časa, ko sem si leta 1987 pri
pravil tekmovalno vozilo in se z največjim ra
zumevanjem moje družine udeležil prvih dirk. 
Tekmovanje in želje so me gnale naprej, ne le v 
nekdanjem jugoslovanskem merilu, ampak tudi 
zunaj meja, kjer sem se udeležil nekaj tekem in 
dosegel odlične rezultate. Trikrat sem bil državni 
prvak Jugoslavije in nato še enkrat državni pr
vak Slovenije. Po zaključku mojega prvega dela 
avtokrosistične kariere sem bil prepričan, da je 
to poglavje zame zaključeno, vendar pa očitno 
še nisem rekel zadnje besede.

Kakšne pa so vaše ambicije za prihodnost? Ver
jetno želite avtokros nekoliko bolj popularizi
rati, kako vam bo to uspelo in kje boste dobili 
sredstva?

Sredstva pridobivamo pri naših najboljših 
prijateljih, ki so tudi naši pokrovitelji in nam 
vsako leto pomagajo iz tekme v tekmo. Naše 
želje pa so tudi, da bi na podlagi medijske pre
poznavnosti in popularitete tega športa prido
bili čim več sponzorjev, ki bi nam priskočili na 
pomoč tako s finančnimi kot tudi z material
nimi sredstvi, ki jih bomo z veseljem vložili v 
ureditev proge in okolice. Trenutna situacija 
pa je žal takšna, da se tekme pokrivajo s po
zitivno ničlo, na prvih tekmah sezone pa smo 
celo v primanjkljaju.

Kar se tiče popularizacije avtokrosa zares ne 
bi izgubljal besed, saj si na zvezi za avtošport AŠ 
2005 že prizadevajo, da bi ta šport dvignili z dna, 
vendar pa tudi oni nimajo moči, da bi pridobili 
medije, saj tak način popularizacije zahteva pre
velika finančna sredstva ali pa močna poznanstva 
v medijskih krogih, ki jih pa, kot kaže, ni.

Kdo bo od zdaj naprej organiziral tunjiške dirke 
in kdaj lahko pričakujemo prvo?

Zelo jasno je, da so prve novodobne dirke v 
Tunjicah organizirali člani ASC Mustang Domž
ale in tako bo tudi vnaprej, le v soorganizaciji 
in sodelovanju z RT Mustang Litija in ASC Mu
stang Tunjice. Koledar tekem je sicer neuradno 
že znan, vendar pa ne bi želel zavajati javnosti, 
zato raje počakajmo, da bo koledar potrjen. 
Lahko pa povem, da bo prva dirka potekala v 
Sopotnici 29. aprila, v Tunjicah pa se bo prvič 
kadilo 30. 6. in 1. 7.

Za konec bi rad povedal še to, da sem zelo 
vesel, da se tudi mladi vedno bolj zanimajo za 
avtomobilski šport in da bom z veseljem sku
paj z vodstvom kluba posredoval informacije in 
skrbel za boljšo obveščenost javnosti v zvezi z 
avtokrosom.

Kdaj poostreni policijski 
nadzori v februarju?

Tudi v drugem mesecu leta nas pričakuje kar ne
kaj poostrenih policijskih nadzorov. Policisti Poli
cijske postaje Kamnik na območju občine Kamnik 
in Komenda napovedujejo ob bližajočih se veselja
čenjih in pustovanju poostrene kontrole prisotnosti 
alkohola pri voznikih -10., 16. in 24. februarja, 
predvsem v večernih in nočnih urah. Če bo torej do
bra in »okrogla« zabava, nikakor za volan, tudi pustna 
maska vas ne zakrije!

Nadzorujmo tudi hitrost vožnje, saj se nadzori 
hitrosti izvajajo na regionalnih cestah, v naseljih 
in v bližini šol, na skrite merilce hitrosti bodimo še 
posebej pozorni 16. in 28. februarja. Kot so nam

sporočili s Policijske postaje Kamnik so v januarju 
namerili naslednje najvišje hitrosti: 95 km/h naselje 
Šmarca, 86 km/h naselje Moste in 87 km/h naselje 
Kamnik.

Policisti bodo redno kontrolirali tudi uporabo 
varnostnega pasu, zimsko opremo vozil in varnost 
prevozov otrok. V času med 19. in 25. februar
jem pa poteka še posebej ostra kontrola upo
rabe varnostnega pasu!

Tudi pešci ne bodo varni pred budnim očesom 
policistov. Torej, strpno in varno na cesti!

SAŠA MEJAČ

PREDIZBORNI FESTIVAL ZA ROCK 
OTOČEC 2007 TUDI LETOS V KAMNIKU

Tudi letos se lahko mlade, ne
uveljavljene glasbene skupine 
prijavijo na mednarodni predi- 
zborni festival ZA Rock Otočec 
2007, ki bo potekal v Sloveniji, 
Avstriji, Italiji ter na Madžar
skem in Hrvaškem. Eden izmed 
lokalnih predizbornih festivalov 
bo tudi letos potekal v Kamni
ku in sicer v klubu KNB-Krasni 
Nori Bar. Kamniški predizbori 
bodo potekali v mesecu marcu. 
Kamniški zmagovalci se uvrstijo 
na nacionalni predizbor, ki bo 
potekal v Ljubljani.

Organizator festivala Rock 
Otočec je festival podaljšal iz 
3-dnevnega na 4- dnevni in 
prvi dan festivala - četrtek,

5. 7. 2007, v celoti posvetil fi
nalu predizbornega festivala ZA 
Rock Otočec 2007. Prve tri uvrš
čene glasbene skupine prejmejo 
tudi finančne nagrade. Glasbe
ne skupine se na festival prija
vijo pri nacionalnem organiza
torju predizbornega 
festivala: MC Patriot 
Slovenske Konjice,
Žička cesta 4a, 3210 
Slovenske Konjice, s 
pripisom »ZA ROCK 
OTOČEC« ali pri ene
mu izmed lokalnih 
organizatorjev, pri 
čemer morajo kopijo 
prijave obvezno posla
ti tudi nacionalnemu

organizatorju predizbornega 
festivala, najpozneje do 15.2.20- 
07. Kontaktna oseba lokalnega 
predizbora v Kamniku je Nina 
Stankovič, nina.s@siol.com. 
Več informacij na www.rock- 
otocec.com.

Domžal« Masljeva 11,1230 Domžale,

k j M ljubljanska c. 21A (TPC Duplica)
’ tel. 01 831 17 96

Arww.simax-slo.com
PRTLJAŽNIKI

AVTO DELI - AVTO IVI E MAM tK A 
VULKAINLZERSTVO

NA ZALOGI PNEVMATIKE

Sana 6$
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Ali se zgodovina 
ponavlja?

Potem, ko so košarkarji CALCITA MAVRICE v prvem delu 
sezone brez velikih težav premagovali svoje nasprotnike kot 
po tekočem traku in izgubili le na gostovanju pri ekipi Grosup- 
lja, pa so v drugem delu doživeli že drug poraz v tej sezoni in 
sicer na gostovanju v Šmartnem z ekipo Pingvinov.

Najprej so v trinajstem krogu 3- SKL na gostovanju pri ekipi 
DGN Ljubljana zmagali kar z 39 točkami razlike, nato pa so v 
14. krogu pri že prej omenjeni ekipi Pingvinov doživeli pravo 
katastrofo in izgubili kar z neverjetnimi 41 točkami razlike. 
Čeprav po takem porazu, ko so v prvem polčasu kamniški 
košarkarji dosegli le borih 21 točk, ne gre iskati opravičil, pa 
je kljub temu treba povedati, da so bili pogoji za igranje zelo 
slabi. Dvorana, ki si tega imena pravzaprav sploh ne zasluži, 
je tako majhna, da smo gledalci stali na igrišču. Razsvetljava 
je bila bolj za silo, prav tako se niso izkazali niti sodniki niti 
gostitelji z ne najbolj športno igro. Kljub temu pa se moramo 
sprijazniti, da je tudi to košarka in tudi na takih tekmah mora 
ekipa pokazati svoj pravi karakter.

Kljub bolečemu porazu pa še ni prav nič izgubljeno. Ekipa 
CALCITA MAVRICE je še vedno na prvem mestu v skupi
ni z enim porazom manj od svojih konkurentov.

Prav tako kot v lanski sezoni, bo verjetno odločilna domača 
tekma z ekipo Grosuplja, ki jo košarkarji CALCITA MAVRICE 
nikakor ne smejo izgubiti in ob predvidevanjih, da bosta obe 
ekipi zmagali tudi na preostalih tekmah z dejansko nekaj sla
bšimi nasprotniki. Do konca tekmovanja je le še pet krogov. 
Tekma z ekipo Grosuplja pa bo v soboto, 10. februarja, 
ob 17 uri.

Kamniški košarkarji obljubljajo boj za vsako žogo, vsi pa 
pričakujemo polno dvorano in pomoč gledalcev, ki so se ne
kajkrat v tej sezoni že izkazali.

Zato še enkrat vljudno vabljeni, da pomagate ekipi CALCI
TA MAVRICE stopiti še eno stopničko višje do dokončnega 
vstopa v 2. SKL.

ROBERT PROSEN

Zmaga in poraz 
Ete in Calcita

V drugem kolu državnega 
prvenstva v 1.A ligi so igralke 
Eta Kamnik pričakovano prema
gala gostje iz Kranja z rezultatom 
6:2. Tekma je bila praktično odlo
čena že s prvimi tremi igralkami. 
Povedle so namreč 3:0, s 150 po
drtimi keglji več kot gostje. Med 
Kamničankami so bile najboljše 
Damjana Pirman s 587, Štefka 
Flerin 549 in Lidija Pirman 538 
podrtimi keglji. Naslednje kolo 
so gostovale v Cerknici na der
bi kola pri drugouvrščeni ekipi 
Brest, kjer so doživele poraz z 
rezultatom 6:2, vendar bi po pri
kazanem lahko zmagale. Tokrat 
sta zatajili prejšnji teden najbo
ljši igralki, najboljši sta bili Boža 
Habat s 613 in Lidija Pirman s 
551 podrtimi keglji. Po 12. kolu 
zasedajo 3- mesto.

Igralci Calcita so prav tako 
igrali doma in premagali ekipo 
Izole z rezultatom 7:1. V ekipi 
Calcita so bili najboljši Aleš Pro
sen s 601, Franci Grubar s 568 
in Drago Flerin s 567 podrtimi 
keglji. Naslednje kolo so igralci 
Calcita gostovala v Cerknici in 
bili poraženi s 6:2. Po 12. kolu je 
Calcit na 7. mestu z 9- točkami.

Druga ženska ekipa Eta je 
gostovala v Postojni in prema
gala Pivko s 5:3- Od naših so bile 
najboljše Olga Starovasnik s 573, 
Anja Pohlin s 534 in Marija Ko
rošec s 517 podrtimi keglji. Tudi

v naslednjem kolu so gostovale v 
Kopru in zmagale za dva keglja z 
rezultatom 5:3- Anja Pohlin s 562 
in Tadeja Kokalj s 548 podrtimi 
keglji sta bili med igralkami Eta 
najboljši. Piko na i pa sta dodali 
Olga Starovasnik in Nika Koro
šec.

Druga ekipa Calcita je go
stovala v Škofja Loki, kjer so jih 
domačini premagali s 7:1. V ekipi 
Calcita je bil Marko Mirt najboljši 
s 557 podrtimi keglji. Prav tako 
so bili poraženi doma proti eki
pi iz Postojne. Med našimi je bil 
tokrat najboljši Janez Stare s 601 
podrtimi keglji.

V Občinski ligi je bilo odigrano 
13. in 14. kolo.

Rezultati 13. kola:
Calcit: ŠD Soteska 2:6, Mladin

ci : Zarja 5:3, OOZ: Eta 4 :4, Alu 
Alprem : Kam bus 7 : 1, ŠD Poli
cist : Zarja elektronika 4: 4.

V tem kolu je presenetil Joško 
Traven iz ekipe Zarja s 602 podr
timi keglji.

Rezultati 14. kola:
DU : ŠD Policit 8:0, Kam bus : 

OOZ 2 : 6, Mladinci: Alu Alprem 
6:2, Eta : Zarja elek. 8 : 0, Zarja : 
Calcit 6:2.

V tem kolu se je izkazal Franci 
Poljanšek iz ekipe DU s 552 po
drtimi keglji.

Kegljaški Klub Kamnik 
Leon Pirman

Lestvica po 14. kolu
1l.OOZ 13 11 i 23

2. Alu Alprem 13 11 0 2 22
3. ŠD Soteska 12 10 0 2 20
4. Mladinci 13 9 0 4 18
5. Eta 13 7 1 5 15
6. Calcit 13 7 0 6 14
7. DU 12 5 0 7 10
8. Zarja 13 3 0 10 6
9. Kam bus 13 3 0 10 6
10.ŠD Policist 12 1 1 10 3
11.Zarja elektonika 13 1 1 11 3

d -wwniiiJ.JLJL ©mmm ®
drying rnade easy

ZAPOSLIMO:

2 MANIPULANTA, VILIČARISTA
Pogoji: dokončana osnovna šola, fizične sposobnosti za delo, 
prednostjo narejen izpit za viličarja, ni pa pogoj, volja do dela. 
Delo ie na Drnovem (med Kamnikom. Mengšem in Mostami) 
Prošnje pošljite na: DME d.o.o., Ljubljanska cesta 22,

4000 Kranj, tel. 04 20 15 210

Iz tabora Broline Kamnik

POMEMBNA ZMAGA 
NA JESENICAH

Odbojkarice Broline Kamnika 
so po dvotedenski pavzi zaradi 
prestavljene tekme s Hit Novo 
Gorico (tekma bo v ponedeljek, 
19.2., ob 18.30 uri v kamniški 
Športni dvorani), v tretjem kro
gu tretjega dela gostovala na 
Jesenicah, kjer so se v tej sezoni 
že opekle. V izredno pomemb
ni tekmi za Kamničanke, ki so 
za priključek k Izoli in Šentvidu 
nujno potrebovale zmago, so 
bolje začele mlade Jeseničan
ke, ki so ob koncu seta povedle 
že s 23:18, Kamničanke bi jih 
skoraj ujele, a so pri 24:23 same 
zapravile žogo za izenačenje.
V drugem in tretjem setu smo 
gledali precej podoben raz
plet tekme. Kamniški trener 
je namesto nerazpoložene 
Cimpričeve v igro poslal obo
lelo Koroščevo, Božičeva pa je 
odlično razigrala Vodebovo in 
Strel Kosmačevo v napadu. Po
leg tega je v bloku v teh dveh 
setih kraljevala Vodebova in 
Kamničanke so povedle z 2:1.
V četrtem setu pa.so zopet bo
lje začele domače (8:3), a so jih 
Kamničanke kmalu ujele in do 
18:18 smo gledali izenačeno 
igro. Pri tem rezultatu pa sta 
sledili dve precej dvomljivi sod
niški odločitvi v korist domačih 
igralk, ki so dobila krila in set 
z odličnimi servisi Jerale glad

ko dobila. V petem setu so se 
stvari zopet postavile na svoje 
mesto in Kamničanke so doka
zale, da so vendarle še boljše 
od mlade domače ekipe in sto 
zmago tudi ujele stik s sredino 
lestvice. Že naslednje kolo pa 
bo precej povedalo o obstanku 
kamniške ekipe v prvi ligi, saj 
igralke Broline-ja gostujejo pri 
Šentvidu. Morebitna zmaga bi 
jim na stežaj odprla vrata k ob
stanku. Odločilna tekma bo 17. 
2„ ob 17.30, ko v Kamniku go
sti ekipa Izole. Kamničanke Vas 
vabijo, da jih na tej tekmi pod
prete v čim večjem številu in 
tako pripomorete k obstanku 
ženske ekipe v prvi ligi. Vstop 
na tekmo bo prost.

Kadetinje so na drugem tur
nirju gostovale v Kranju in iz
gubile proti ekipi Žirovnice in 
premagale domačinke in tako 
ostajajo v boju za prvo mesto 
v skupini, ki bi ga dosegle z 
dvema zmagama na zadnjem 
turnirju na Bledu.

Igralke male odbojke pa so 
gostovale v tretjem krogu v Ko
pru in zabeležile eno zmago in 
dva poraza in bodo tako igrale 
še na zaključnem turnirju za 
končno uvrstitev nekje na sre
dini lestvice.

Cicol.

Iz tabora OK Kamnik

SLAVJE CALCITOVIH 
IGRALCEV

27. januarja so Calcitovi od
bojkarji doma gostili tretje 
uvrščeno ekipo iz Prvačine. 
Že sam prvi niz je kazal na iz
enačenost obeh ekip, saj je 
bil rezultat na koncu 28:30 za 
goste. Drugi niz so si gladko 
priigrali Calcitovi odbojkarji, v 
tretjem nizu pa je bil rezultat 
točkovno enak kot prvi, le da v 
korist domačih. Tudi četrti niz 
je pripadel domačim in zmaga 
je ostala doma. Domači so na
stopili v nepopolni postavi, saj 
je zaradi hudih zdravstvenih 
težav odsoten libero ekipe 
Klemen Hrastovec. Njegovo 
mesto je strateg Hribar zaupal 
še vedno poškodovanemu Se
včnikarju, ki pa je svojo vlogo 
odlično odigral. Pohvaliti pa je 
potrebno tudi Janeza Turka, ki 
je prispeval največ točk za do
mačo ekipo. Naslednji teden 
pa so Calcitovi igralci gostovali 
v Pomurju pri drugo uvrščeni 
ekipi. Na pot so se podali brez 
Hrastovca, obolelega Sevčnikar
ja, poškodovanega Kališnika in 
Janeza Turka, ki je bil odsoten 
zaradi družinskih obveznosti 
(postal je srečni očka). V Murski 
Šoboti so prvi niz dobili domači 
igralci. Drugi, tretji in četrti niz 
pa so se končali v prid Calci- 
tovih odbojkarjev. Se posebej 
sta se izkazala Gašper Ribič na 
mestu blokerja in kadetski re
prezentant Klemen Hribar na

mestu libera. S to zmago so 
si naši odbojkarji priborili še 
tri dragocene točke v boju za 
mesta na lestvici. Trenutno so s 
25 točkami na petem mestu in 
lovijo četrto uvrščeno Krko, ki 
ima štiri točke prednosti.

10. februarja ob 20.00 uri 
v Športni dvorani v Kamniku 
bodo Calcitovi igralci doma go
stili prvo uvrščeno ekipo Salonit 
Anhovo.

Tudi druga članska ekipa je 
v zadnjih štirinajstih dneh za
beležila dve zmagi. Najprej je 
v gosteh ugnala drugo člansko 
ekipo Prvačine z rezultatom 3:0, 
nato pa še doma drugo ekipo 
Krke z rezultatom 3:1. Z 28 to
čkami je na drugem mestu.

Kadetska ekipa je na turnirju 
v Šoštanju nastopila brez po
škodovanega podajalca Tineta 
Kvasa. Prvo tekmo je izgubila

proti ekipi 
Fužinarja z 
rezultatom 
2:1, dru
go tekmo 
pa gladko 
zmagala 
proti ekipi 
Šempetra.

Druga eki
pa male od
bojke se je 
na turnirju 
v Horjulu z 
drugim me
stom uvrstila 
v četrti krog 
tekmova
nja.

J.

SODELOVANJE MED POSTAJAMA 
GRS KAMNIK IN ŽELEZNA KAPLA

Pred več kot 20 leti začeto sodelovanje med postajama 
gorske reševalne službe iz Kamnika in Železne Kaple se 
uspešno nadaljuje naprej. Tako so se letošnje zimske vaje 
postaje GRS Železna Kapla na Obirju 20. januarja udeležili 
tudi trije predstavniki postaje GRS Kamnik. Tokratna vaja 
je potekala kot reševanje »ponesrečenca, ki je pri prečenju 
zahodnega dela Obirja zdrsnil po grapi in na njenem dnu 
obležal poškodovan«. Reševalci so se zbrali v Železni Kapli 
v lepo urejenem centru civilne zaščite, kjer domujejo tudi 
gasilci. Z avtomobili so se odpeljali okoli Obirja do kmeta 
Jagovca, kije s svojim traktorjem peljal del opreme po delno 
zasneženi in poledeneli gozdni cesti. Nato pa jo je bilo po
trebno nekaj sto višinskih metrov prenesti na ramenih. Po 
zdravniški oskrbi ponesrečenca, ki je imel »notranje poškod
be in zlomljeno nogo«, je sledil spust čez strme skoke v grapi 
s pomočjo vrvi in UT nosil, nato pa še prenos oz. spuščanje 
po grapi in melišču do gozdne ceste, kjer je ponesrečenca do 
reševalnega vozila prepeljal traktor.

Po končanem »reševanju« so se vsi udeleženci prepeljali 
do Kapelske koče (zaradi pomanjkanja snega je bila cesta 
prevozna prav do koče), kjer je sledil najprej medicinski del 
vaje, v katerem je postajni zdravnik razložil nekatere nove

Kratek predah med prenosom ponesrečenca v dolino.

ugotovitve v prvi pomoči predvsem glede prve pomoči pozi
mi. Sledila je še analiza prvega dela vaje in po večerji prosta 
razprava.

Kamniški udeleženci so aktivno sodelovali v celotnem delu, 
tako v sami akciji, kot tudi v analizi in razpravi. Pokazalo 
se je, da imajo tako slovenski kot tudi avstrijski reševalci 
skoraj enako opremo, pri čemer so slovenske dopolnitve UT 
nosil boljše. Tudi znanje in sam način reševanje je zelo po
doben, razlike so samo v nekaterih podrobnosti. Poleg tega 
so pa Kamničani dobili tudi informacijo o možnostih zava
rovanja za stroške reševanja, kakršno trenutno v Sloveniji 
še ni možno.

Takšno sodelovanje med GRS ni pomembno samo zaradi 
izmenjave strokovnega znanja in medsebojnega spoznava
nja, ampak v tem primeru tudi zaradi ohranjanja prisotno
sti slovenstva na etnično slovenskem ozemlju, kjer je slove
nščina že skoraj povsem izgubila bitko z nemščino. Starejši 
ljudje seveda še govorijo in razumejo slovensko, mlajši pa že 
bolj obvladajo angleščino kot pa avtohtoni jezik svojih slo
venskih prednikov. Da je temu tako, so velikokrat krivi tudi 
Slovenci iz matične domovine, ki namesto, da bi vsaj takoj 
za mejo govorili po slovensko, raje lomijo nemščino.

SPOMINSKI POHOD NA 
GRINTOVEC

Ko se alpinisti poslavljamo od svojih kolegov in prijateljev, 
ki so umrli v hribih, vedno rečemo, da ne bomo pozabili 
nanje in da bodo takrat, ko bomo doživljali lepote planin 
in gora, tudi oni v naših mislih z nami. To se tudi resnično 
dogaja, vendar bolj na intimni, kot pa na javni ravni. Kljub 
temu velja na AO Kamnik dogovor, da se v drugi polovici 
januarja odpravimo na Grintovec v spomin na prav vse naše 
tovariše, ki so brez možnosti vrnitve odšli iz naših vrst. Ta 
čas je izbran zato, ker se je 19- januarja 1999 v slapu nad 
Žagano pečjo smrtno ponesrečil Danilo Golob, 17. januar
ja 1997 pa je med reševalno akcijo na severnem pobočju 
Brane kložasti plaz odnesel v smrt Janeza Plevela. Seveda 
je udeležba popolnoma neobvezna - vsak sam presodi, če 
mu tak način spomina na preminule tovariše in prijatelje 
ustreza. Letošnji spominski pohod je bil 20. januarja, poleg 
članov AO se ga je udeležila tudi večina tečajnikov letošnje 
alpinistične šole.

Bojč

ŠOLA ŠPORTNEGA PLEZANJA
Alpinistični odsek Kamnik v mesecu marcu organizira šolo 

športnega plezanja, Namenjena je vsem, ki bi se radi naučili 
osnov za varno plezanje v urejenih plezališčih in na umetnih 
stenah. Predstavljene bodo osnovne tehnike plezanja, tehni
ke varovanja, spuščanje ob vrvi, poznavanje zgodovine in 
filozofije športnega plezanja... Šola se bo začela z uvodnim 
predavanjem v ponedeljek, 5. marca, ob 19- uri v prostorih 
Planinskega društva Kamnik in bo trajala 7 tednov. Šola 
obsega teoretična predavanja ter praktične vaje na umetni 
steni in v naravnih plezališčih. Dodatne informacije lahko 
dobite na telefonski številki 031 518 078 (Martin).

Martin Bombač
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Slovenija
Slovenci moramo jo imeti radi, 
saj ima le petnajst pomladi.
Je lepa, pogumna, zelena,
naša država pred petnajstimi leti ustanovljena.

Taka je, kot najstnica vsaka, 
najde se tu in tam kakšna napaka.
Vsi Slovenci smo dolžni za vzgojo njeno 
kakor mater, domovino imamo le eno.

Našo mladenko smo Evropi pridružili, 
da si bomo boljšo prihodnost zaslužili.
Zdaj smo tudi evro posvojili, 
počasi, potrpežljivo uspehe gradili.

Ponosni smo na samostojno državo,
leta enaindevetdeset nam je šlo tudi za glavo.
Slovenija je v svetu že dobro znana, 
v športu pa s prvaki odlikovana.

Jožefa Juršič

Slovo od mladosti
Dni mojih lepši polovica kmalo, 
mladosti leta! kmalo ste minule; 
rodile ve ste meni cvetja malo, 
še tega rožce so se koj osule, 
le redko upa sonce je sijalo, 
viharjov jeze so pogosto rjule; 
mladost! venderpo tvoji temni zarji 
srce bridko zdihuje, Bog te obvarji! 
Okusil zgodej sem tvoj sad, spoznanje! 
Veselja dokaj strup njegov je umoril: 
sem zvedel, de vest čisto, dobro djanje 
svet zaničvati seje zagovoril, 
ljubezen zvesto najti, kratke sanje! 
zbežale ste, ko seje dan zazoril. 
Modrost, pravičnost, učenost, device 
brez dot žalvati videl sem samice.
Sem videl, de svoj čoln po sapi sreče, 
komur sovražna je, zastonj obrača, 
kak veter nje nasproti temu vleče, 
kogar v zibeli vid‘la je berača, 
de lepetica da ime sloveče, 
de človek toliko velja, kar plača.
Sem videl čislati le to med nami, 
kar um slepi, z goljfijami, ležami!
Te videt, grji videti napake, 
je srcu rane vsekalo krvave; 
mladosti jasnost vender misli take 
si kmalo iz srca spodi in glave, 
gradove svitle zida si v oblake, 
zelene trate stavi si vpušave, 
povsod vesele lučice prižiga 
ji up goljfivi, k njim iz stisk ji miga.
Ne zmisli, de dih prve sapce bode 
odnesel to, kar misli so stvarile, 
pozabi koj nesrečprestanih škode, 
in ran, ki so se komej zacelile, 
dokler, de smo brez dna polnili sode; 
'zuče nas v starjih letih časov sile.
Zato, mladost!po tvoji temni zarji 
srce zdihvalo bo mi, Bog te obvarji!

France Prešeren

Življenje naše zdaj je prazno, 
ko tebe več med nami ni. 
Spomin na tebe ne ugasne 
in solza se ne posuši.

V SPOMIN

2. februarja mineva žalostno leto, odkar je bolezen iz naše 
sredine iztrgala našega

dragega moža, očeta, dedija, pradedija, brata in strica

RAFAELA MOHARJA
iz Starih sel

Vsi tvoji te vsak dan bolj pogrešamo.
Februar 2007

Vedno v naših mislih boš ostala,
Mnogo dobrega si nam dala, 
hvala draga mama.

ZAHVALA
V 87. letu je zaspala naša draga 

mama, stara mama, prababica, sestra, 
teta in tašča

ANGELA MALI
po domače Kočevarska mama

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, 

sveče in darove za maše.
Hvala gospodu župniku Kaštrunu za poslovilne besede in lepo 
opravljen obred. Zahvala tudi pevcem bratom Zupan in vsem, 

ki ste jo še zadnjič pospremili na njeni poti.
Vsi njeni

Bela Peč, januar 2007

VITA - DRUŠTVO ZA 
POMOČ PO NEZGODNI 
POŠKODBI GLAVE

ŽE LETO DNI TE, ZVONE, 
VEČ MED NAMI NI

V Sloveniji se vsako leto 
zgodi približno 3800 promet
nih nesreč. Žrtve so večinoma 
mladi in mlajši odrasli, med 
njimi pa je tudi veliko otrok. 
Posledice nesreč so v mnogih 
primerih poškodbe možganov, 
zaradi česar se tem osebam in 
njihovim družinam popolnoma 
spremeni življenje.

Oseba s pridobljeno mo
žgansko poškodbo ostane po 
nesreči precej izolirana od 
sveta, zato so 1 starši teh mla
dih ljudi leta 1992 ustanovili 
združenje Vita, kjer naj bi se 
s skupnimi močmi zavzeli in 
iskali pomoči za svoje otroke. 
Združenju je prostor za sreča
nja najprej odstopil Svetovalni 
center za otroke in mladostni
ke v Ljubljani in ena od prvih 
pobudnikov za ustanovitev 
društva je bila tudi klinična 
psihologinja Vera Slodnjak.

Starši so v združenju name
ravali doseči določene spre
membe, ki bi njim in otrokom 
olajšale življenje. Šlo je za ne
urejenost bolniških staležev, 
neizterljivost odškodnin, za 
probleme s šolanjem in zapo
slovanjem otrok, za medseboj
no podporo in komunikacijo.

Značilnosti osebe po ne
zgodni poškodbi glave so spe
cifične in največja od njih je iz
guba osebe, kakršno si poznal 
prej, kajti v strukturi osebnosti 
nastanejo navadno dramatične 
spremembe.

V mnogih primerih so poško
dovane osnovne, za življenje 
nujne sposobnosti, na primer 
sposobnost artikulacije glasov, 
izguba spomina za določena 
obdobja in dogodke. Mnogi 
pozabijo veliko tega, kar so

se do sedaj naučili v življenju 
(pisanje, branje, računanje, 
hoja in razne druge pridoblje
ne spretnosti ). Vključevanje 
v okolje pa jim otežujejo tudi 
različne fizične težave.

Po zdravljenju in osnovni re
habilitaciji v bolnici mora po
škodovana oseba vsakodnevno 
opravljati vaje in treninge, si
cer njeno zdravje hitro naza
duje.

Društvo Vita v ta namen 
organizira različne dejavno
sti, kot so vrstniška pomoč, 
svetovanje, popoldanske reha
bilitacijske delavnice, rekrea
tivno jahanje in hipoterapija, 
vrstniške tabore, letovanja in 
razna družabna srečanja.

Ena od pomembnih nalog 
Vite je tudi preko sredstev 
javnega obveščanja in dru
gače osveščati, opozarjati in 
predvsem vplivati na ljudi, da 
do takih nezgod ne bi priha
jalo, poškodovanim otrokom 
in njihovim staršem pa želimo 
s svojimi izkušnjami pomagati 
pri prvih korakih trnove poti 
okrevanja njihovih otrok.

Društvo Vita, za pomoč ose
bam po nezgodni poškodbi 
glave in njihovim družinam, 
gostuje zdaj v prostorih Zveze 
za cerebralno paralizo - Son
ček, na Vojkovi 73, v Ljubljani. 
Tu se odvija v glavnem naš ce
loten program. Imamo pa tudi 
svoje enote v Mariboru, Kopru 
in Kočevju. Vse, ki vas naše 
delo zanima vabimo, da nas 
kontaktirate po telefonu: 01 
565 87 96, 040 455 040 ali pa 
po elektronski pošti društvo. 
vita@siol.net. Vašega odziva 
bomo zelo veseli.

Diana Hudnik

Hvala Ti,
PPF ker si pokazal radost nam življenja,

ISE ker zgled si dal nam tihega potrpljenja.

* Jjj ZAHVALA

V 91. letu življenja je prenehalo biti ple-
menito srce našega dragega tata - očeta.

starega ata, tasta in svaka

ADOLFA RAVNIKA
(3.2.1916-23.1.2007) 

iz Kovinarske ulice 19a v Kamniku
Iskrena hvala vsem, ki ste nam v težkih dneh stali ob strani, izrekli 
sožalje, darovali sveče, cvetje in za sv. maše ter našega očeta spreml
jali na zadnji poti. Prav lepa hvala g župniku Dularju za lep pogrebni 
obred in pevcem g. Janezu Majcenoviču in kvartetu Krt za žalostinke, 
ki so nam polepšale trenutke slovesa. Hvala tudi nosilcem zastave in 

praporov Društva upokojencev in Planinskega društva.
Vsem še enkrat iskrena hvala!

Žalujoči: hčerki Hijacinta in Rožamarija z družinama 
Kamnik, januar 2007

So niti in nitke, 
ki nas vežejo, 
stkane v vezi ljubezni, 
ki ostanejo.

ZAHVALA

V 86. letu življenja nas je zapustila 
naša draga mama, tašča, stara mama 

in prababica

FRANČIŠKA KOLAR
Čarmanova mama iz Velikega hriba v Tuhinju

Iskreno se zahvaljujemo dobrim sosedom, sorodnikom, pri
jateljem, znancem in našim sodelavcem, ki ste nam v teh 
žalostnih dneh stali ob strani, nam pomagali, izrekli sožalja, 
podarili cvetje in sveče, darovali za svete maše ali v druge 
namene. Hvala gospodu župniku za lepo opravljen pogreb
ni obred. Posebna zahvala Marinki Mošnik za poslovilni 
govor, pevcem Domžalskega komornega zbora, trobentaču, 

praporščakoma in pogrebcem.
Iz srca hvala za vse dobro njenim sestram Angeli, Ančki in 
Ivanki ter vsem drugim, ki ste ji v življenju veliko pomenili 

in ji bili v oporo.
Hvala vsem, ki ste našo mamo v tako velikem številu pospre

mili na njeni zadnji poti.
Žalujoči: sinova Tone in Lojze ter hčerka Fani z družinami

Veliki hrib, Kamnik, Gmajnica, januar 2007

Ravno na Valentinovo bo minilo eno leto, kar nas je pretresla 
tragična novica, da je umrl Zvone Korošec. Tiste, ki smo ga imeli 
za prijatelja in gasilskega tovariša ter ga spoštovali, je prešinila 
misel, kako simbolično nam je želel še zadnjič povedati, da nas 
je imel rad in naj cenimo prijateljstvo, ki je največja vrednota v 
življenju.

Rodil se je 19. novembra leta 
1956. Rojenice mu niso namenile 
zdravega, brezskrbnega življenja.
Že zelo zgodaj je imel težave s sr
cem in komaj je dobro prestopil 
šolski prag, je že bil operiran 
na srcu. Veliko časa je preživel 
v bolnišnici, ki je skoraj postala 
njegov drugi dom. Družina je ži
vela v »Kloštru«, saj je bil oče član 
zadruge slepih. Zvone je dobro 
poznal vse kotičke samostana in 
verjetno je takrat tudi vzljubil 
vonj knjig, ki so postale njegove 
večne spremljevalke. O njihovi 
vsebini si se lahko z njim pogo
varjal ure in ure.

Ze leta 1969 se je včlanil v ga
silske vrste in gasilstvo je postalo njegov način življenja. Veliko 
časa je namenil izobraževanju, opravil je tečaj za gasilca, dve leti 
pozneje za nižjega gasilskega častnika in nazadnje še za gasilskega 
častnika. Leta 2000 je bil preimenovan v gasilskega častnika II 
stopnje.

Svojo strokovnost je izpopolnjeval na raznih tečajih specialnosti. 
Opravil je tečaj za strojnika, za sodnika gasilskih in gasilsko-šport- 
nih disciplin, mentorja mladine ter za tehničnega reševalca pri he
likopterskih intervencijah. Velikokrat je kot sodnik korektno sodil 
na tekmovanjih in na njegovo sojenje ni bilo nikdar pripomb.

Zvone je želel svoje bogato znanje posredovati mladim, zato je 
že leta 1982 postal vodja mladine. Zavzeto je treniral gasilski pod
mladek, najzvesteje pa so mu sledile pionirke. Uspeh njegovega 
dela ni izostal in mladi so na tekmovanjih posegali po naj višjih 
mestih. On pa je svoje varovance in varovanke za nagrado popeljal 
na sladoled. To navado je ohranil ves čas svojega dela z mladino. 
Za eno leto je prevzel tudi blagajniško delo. Nekaj let je bival v 
službenem stanovanju v gasilskem domu in takrat je bilo njegovo 
stanovanje zbirališče različnih generacij gasilcev, saj so ga zaradi 
njegove prijaznosti in gostoljubja vsi radi obiskovali.

Leta 1986 je postal vodja ženske mladine, nekaj let pozneje pa 
vodja mladine. Vsako nalogo je prevzel z vso odgovornostjo. Pred
vsem pa je bil sam zgled mladim in starejšim s svojo točnostjo, 
strokovnostjo in prijaznostjo.

Ves čas je bil tudi aktivni tekmovalec. Njegova enota A je zavzeto 
trenirala in dosegala zavidljive rezultate na vseh nivojih tekmo
vanj, tako doma, kot tudi v tujini. Pozneje, ko so postali enota B, 
so bili še vedno elita, predvsem zaradi tovarištva, ki jih je vsa leta 
povezovalo. Skupna pa jim je bila tudi misel pomagati v nesreči, 
zato so sodelovali pri mnogih intervencijah.

Zvone je imel poleg gasilstva rad tudi gore. Večkrat se je povzpel 
na Triglav in tja popeljal tudi gasilce, svoje prijatelje, nečake in 
otroke, ki jim je želel pokazati prelep planinski raj. Kljub zdrav
stvenim težavam ni popolnoma opustil hoje v gore, niti kegljanja 
in igre z otroki, ki jih je varoval.

Za svoje gasilsko delo in prispevek k razvoju gasilstva je prejel 
različna gasilska priznanja in odlikovanja: gasilsko plamenico III. 
stopnje, priznanje gasilske zveze II. stopnje, gasilsko odlikovanje 
III. stopnje, gasilsko odlikovanje II. stopnje in leta 2002 gasilsko 
odlikovanje I. stopnje. Prejel je tudi značko za 30-letno aktivno delo 
v gasilski organizaciji ter značko za 20-letno operativno delo.

Če ga ne bi kruta usoda iztrgala iz naših vrst, bi prav gotovo 
uresničil še marsikateri gasilski in drugi cilj, saj je bil vedno poln 
idej. Zvonetova prezgodaj prekinjena življenjska pot je v našem 
društvu naredila vrzel, ki je ne bomo mogli zapolniti.

Meseca novembra bi Zvone srečal Abrahama in gasilci smo se 
odločili, da s spominskim pohodom obeležimo njegov praznik. 
Tako smo organizirali pohod po Koželjevi poti, ki so se ga udeležili 
mladi gasilci in mentorji. Zvone pa je bil ves čas v naših srcih in 
besedah. Želimo, da bi pohod postal tradicionalen.

Trudili se bomo nadaljevati naše gasilsko poslanstvo po Zvone- 
tovem zgledu, v duhu pravega prijateljstva, kakršnega je gojil do 
ljudi, ki so ga obkrožali.

PGD Kamnik^

MATIČNI PODATKI 
NOVEMBER-DECEMBER 2006
POROKE V DECEMBRU:
- ENGELMAN ANDREJ, Kamnik, Parmova ul. 5 C, star 51 let in 

DIMKOVSKI MARIJA, Kamnik, Parmova ul. 5 B, stara 37 let

POROKE V NOVEMBRU:
- STELE TOMAŽ, Tunjiška Mlaka 9E, star 27 let in GRILC MOJCA, 

Cerklje na Gorenjskem, Sidraž 3, stara 23 let
- BOŽEGLAV DOMEN, Ljubljana, Jesenkova ul. 6, star 28 let in 

ZABAVNIK HELENA, Volčji Potok 391, stara 28 let

SMRTI V DECEMBRU:
- VERBIČ HOMAR IVANA, Kamnik, Bevkova ul. 52, stara 91 let
- VOGLAR LEOPOLD, Motnik 43, star, 50 let
- PREZELJ KAREL, Podgorje 93A, stara 78 let
- OSOLNIK MIRKO, Potok 3, star 43 let
- FLERIN JOŽEF, Nevlje 2, upok., star 64 let
- CASAGRANDE EGON RUDOLF, Kamnik, Groharjeva ul. 14, 

star 96 let

SMRTI V NOVEMBRU:
- PODBEVŠEK MARJETA, Zgornji Tuhinj 1, upok., stara 86 let
- RAMBOW GUNTHER WILLI, Komenda, Kranjska pot 1, upok., 

star 76 let
- LUŽAR JANEZ, Moste 15, upok., star 69 let
- JERMAN ANTON, Kamnik, Ljubljanska c. 47, upok., star 78 let
- IPAVIC MARIJA, roj. Špiclin, Ljubljana, Runkova ul. 18, stara 87 let



IMUNOST ALI ODPORNOST
Kako jo povečamo oz. ohranimo?
Nahajamo se sredi zime, ko je naš imunski sistem 
že dodobra načet. Kaj pravzaprav je imunski sistem? 
To je kompleksno tkivo v našem organizmu, katerega 
naloga je prepoznavati in odstranjevati tujke, zlasti 
mikrobe, ki vdrejo v naš organizem. Sestavljajo ga 
različne vrste imunskih celic, ki razlikujejo tujke od 
lastnih telesnih celic in opravljajo vrsto procesov, s 
katerimi odstranijo tujke. Imunski sistem deluje ves 
čas. Kadar deluje pravilno se njegovega delovanja ne 
zavedamo, občutimo pa, kadar je njegovo delovanje 
oslabljeno ali nepravilno. Takrat zbolimo.
Daje naš imunski sistem pomanjkljiv oz. da imamo 
slabo odpornost ugotovimo, če se nam pojavlja več 
kot 4 do 6 virusnih infekcij na leto, če se pogosto 
sprevržejo v bakterijsko okužbo, če bolezen povz
ročajo povzročitelji, ki so sicer za zdrave ljudi ne
nevarni, če obolevamo za kroničnimi okužbami ali 
kroničnimi vnetji.
Na pravilno delovanje našega imunskega sistema 
in tako boljšo odpornost vplivajo različni dejavniki: 
dednost, stres (psihični, fizični, tudi zima in mraz), 
prehrana, gibanje (rekreativno, ne prekomerno), poči
tek, spanje, pozitivna naravnanost (družabnost, mo
tivacija, razpoloženje), negativne razvade (kajenje, 
alkohol, droge).
Kako pa lahko poleg zdravega načina življenja in pozi
tivne naravnanosti vplivamo na našo odpornost?
Ena od možnosti so pripravki iz ameriškega slam
nika oz. škrlatne ehinaceje (Echinacea purpurea 
L.). Učinkovine, kijih vsebuje ta rastlina, povečajo 
število belih krvničk in okrepijo njihovo delovanje. 
Pospešijo odstranjevanje mikrobov, ki so vdrli v telo. 
Pripravki tako delujejo imunostimulativno, protibak- 
terijsko in protivirusno. So učinkovita pri povečanju 
odpornosti pred prehladom in gripo, pomagajo pri 
hitrejšem okrevanju in preprečijo nastanek zapletov 
(sinusitis, vnetje srednjega ušesa, pljučnica...). Poz
namo različne proizvajalce, različne oblike (kapljice, 
tablete). Nekatere uvrščamo med zdravila, druge med 
prehranske dodatke.
Obiščite svojo lekarno, vprašajte svoje farmacevte, z 
veseljem vam bomo pomagali izbrati in poiskati izdelek 
primeren za vas. Razložili vam bomo tudi vse o pravil
nem načinu jemanja, trajanju zdravljenja, kdo zdravilo 
sme uporabljati in za koga ni najbolj primerno.

Maja Oražem, mag. farm.
JZ MESTNE LEKARNE 

OE Kamnik

NAŠE ZNANJE ZA VAŠE ZDRAVJE

MESTNE LEKARNE
LEKARNA KAMNIK

KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure

Naročila sprejemamo na telefonsko številko

01/56-55-120.

mnmmjmmmmmmmv
TEHNIČNA TRGOVINA Jp

'..'

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

UGODNI NAKUPI V FEBRUARJU!
OD 12. - 17. FEBRUARJA 

^ 10% POPUSTA NA PRALNE
“ IN SUŠILNE STROJE

1 (popust velja pri plačilu z gotovino)

'POSODA -15%
OGREVANJE -10% 
SVETILA -15%

več na www.pemecom.si

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO 
00 PRODAJE ZALOG

UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI

• BREZPLAČNA DOSTAVA • KREDIT NA MESTU • NKBM, velja za vse banke 
KREDITI GORENJE 1+3 DO 1+24!

iijl

jAGROPROMET CERKLJE
I Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40
| Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12, u,e
I
UGODNA PONUDBA:

| - ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine, 
| sončnične tropine, krmilne moke)

VSE VRSTE KRMIL za purane, piščance, I 
kokoši nosnice, prašiče, govedo - tovarniške cene ]

sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo in ,
. —____enodnevne piscance

. . iSEMENSKA KORUZA ze na zalogi ,

VSE ZA KOLINE: naravna in umetna 
čreva, špile, kolofonija, začimbe

i . MOKA tip 500, SLADKOR - UGODNE CENE

JABOLKA ZA OZIMNICO IN ZA PRESANJE

ni
■
_ jSr

IZDELOVANJE KOVINSKIH IZDELKOV
Opara Vido s.p., Cesta Radomeljske čete 33,1235 Radomlje

Redno zaposlimo - rezkalca
strugarja
orodjarja
strojnega tehnika.

Prijave na zgoraj navedeni naslov ali tel.: 031/811-964.

Telefon:

mmwm
RAČUNALNIKI

nadgradnje - internet - instalacije 
kartuše in tonerji za tiskalnike 

mrežni in ostali povezovalni kabli 
- odstranjevanje virusov

I Prodaja na obroke I
TECH d.o.o., Ljubljanska c. 21e, KAMNIK 

(v obrtni coni Duplica) 
www.tech.si

MALI OGLASI
NUJNO najamem enosobno sta
novanje ali garsonjero v Kamniku 
ali okolici 031/458-618 Robi.
PRODAM vrtno hišico in oddam 
v najem vrt 040/721-126. 
INŠTRUIRAM matematiko in 
fiziko. Tel.: 723-81-57, 041/322- 
571.

RAČUNOVODSKE 
STORITVE 

IN SVETOVANJE
za fizične in pravne osebe

Al I BO# d.o.o.
Kamnik, Zikova ul. 4 

tel.: 01/831-45-15, 
031/305-451

PRVI MESEC 
BREZPLAČNO!

NUDIM likanje na svojem domu 
v okolici Kamnika. Tel.: 031/356- 
078.
INŠTRUKCIJE angleščine in ma
tematike za osnovno in srednje 
šole. Prva informativna ura brez
plačna. Tel.: 031/712-478.
Z MARCEM oddamo 2,5-sobno 
stanovanje v Kamniku. Tel.: 040/ 
522-882.

ZASEBNA
ZOBOZDRAVSTVENA 
ORDINACIJA 
dr. Jagoda Strehovec
Potočnikova 15, Domžale
tel.: 7212-990

Delovni čas:
ponedeljek, sreda, četrtek 13h-18h 

torek, petek 9h-12h

Nudimo vam
Hf Ko ob izgubi vašega kompletne i
1 / najbližjega ne veste kam, pogrebne >Hl 
, I so vam naše usluge cfnritvo / j/
l| hitro, kvalitetno, j|

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

Priznajte, da je prava sreča dobiti avto s toliko opreme za tako privlačno ceno.
MOJ Aveo s 5 vrati vam poleg vsega naštetega ponuja tudi ugodno financiranje in 3-letno 
garancijo.

AHAC&CO., d.o.o., Domžale,
Tel: 01/56 27 100

Mala Loka 15, 1230 Domžale 
internet: ahac.pizem.si

Slike so simbolne, povprečna poraba goriva 5,2 - 9,6 l/100km. Povprečna količina emisij C02: 152 - 173 g/km. Naročnik oglasa AHAC&CO., d.o.o., 
Domžale. * Ponudba in cene vključujeta vse dostopne popuste in veljata za model H5MA55C, za omejeno količino ali do 28.02.2007

Gostišče 
GTC 902 
ČRNIVEC
Tirosek 73

^ 03/83 94 602 
041/689 865e<

^1
f

f ^ ^ -■-m-rrr.

____  'JfeKatJ

Sobotni večeri pri nas so prijetni - ob dobri hrani, živi glasbi in plesu.
To je tudi odlična priložnost za praznovanje rojstnih dni, obletnic, Abrahamov ...

Pravočasno si zagotovite rezervacijo za 
f PUSTOVANJE v soboto, 17. februarja
& PLES OB DNEVU ŽENA 10. marca 

IN OB MATERINSKEM DNEVU 24. marca
<$> PRAZNOVANJA OBHAJILA, BIRME,

OBLETNIC
Razmišljate o poroki: rezervirajte si datum, 

da bo vaša poroka takšna, kot si želite.
Vabimo vas tudi na nedeljska in praznična kosila.



TERME SNOVIK - KAMNIK, d.o.o. . -.V.v
Molkova pot 5 TERME'
,W™N,K SNOVIK .

svet termalnih užitkov

Terme Snovik d.o.o. smo mlado rastoče podjetje, zato v svojo sredino 
vabimo kandidate, ki iščejo ustvarjalno in dinamično delo v turizmu ter 
so ambiciozni, komunikativni in pripravljeni na nove izzive:

>- vodja prodaje in marketinga (m/ž) -1 delavec
- VII. ali VI. stopnja ekonomske, turistične, gostinske ali druge 

ustrezne smeri
- znanje dveh svetovnih jezikov
- organizacijske in vodstvene sposobnosti
- najmanj dve leti delovnih izkušenj

>- komercialist (m/ž) -1 delavec
- VI. ali V. stopnja ekonomske, turistične ali druge ustrezne smeri
- znanje dveh svetovnih jezikov
- leto dni delovnih izkušenj

>- šef kuhinje (m/ž) -1 delavec
- VI. ali V. stopnja šolske izobrazbe gostinske, hotelirske ali druge 

žustrezne smeri
- znanje enega svetovnega jezika
- poznavanje standardov gostinstva
- organizacijske sposobnosti
■ dve leti delovnih izkušenj v kuhinji

kuhar ( m/ž) -1 delavec
- V. ali IV. stopnja šolske izobrazbe - smer gostinski tehnik - kuhar
- poznavanje standardov gostinstva
- pogovorno znanje enega svetovnega jezika
- leto dni delovnih izkušenj v kuhinji

>- natakar (m/ž) - 2 delavca
- V. ali IV. stopnja šolske izobrazbe - smer gostinski tehnik - natakar
■ poznavanje standardov gostinstva
■ pogovorno znanje enega svetovnega jezika
- leto dni delovnih izkušenj v strežbi

»• pomočnik v kuhinji (m/ž) - 2 delavca
- IV. stopnja ustrezne šolske izobrazbe gostinske smeri
- 6 mesecev delovnih izkušenj v kuhinji

reševalec iz vode (m/ž) -1 delavec
- V. stopnja šolske izobrazbe tehnične smeri
- opravljen izpit in veljavno licenco za reševalca iz vode
- pogovorno znanje enega svetovnega jezika
■ zaželene delovne izkušnje na področju reševanja iz vode

»■ gospodar/gospodinja (m/ž) -1 delavec
- V. stopnja šolske izobrazbe tehnične smeri (gospodar) ali 

družboslovne smeri (gospodinja)
- znanje enega svetovnega jezika
- dve leti delovnih izkušenj

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev sprejemamo 8 dni 
po objavi na naslov: TERME SNOVIK-KAMNIK, d.o.o., Molkova pot 5, 
1240 KAMNIK.
Dodatne informacije lahko dobite preko e-pošte: andreia.ustar@terme-snovik.si 
ali na tel. št.: 01/83 08 617 od 12. do 14. ure.
0 izbiri bomo kandidate pisno obvestili.

NA KAMNIŠKI OBVOZNICI SE JE ODPRL

Lepotilni salon^&fA
Zvezda

frizerstvo * masaža * solarij * manikura * umetni nohti
Tel.: 01 831 23 50, Perovo 30. Odprto: pon - pet, 7. - 20. ure; sob, 7.-12. ure

je prilagojen način vadbe za starejšo populacijo 
s poudarkom na stabilizaciji trupa, koordinaciji, 

krepitvi hrbtenice in raztezanju.

samo 23 eur (5.511,72 sit) mesečno
za vadbo 2x tedensko ali 8 obiskov z veljavnostjo 60 dni

SDKOLkamnik
fitnes center

Usnjarska 8, Kamnik (soseska Mali grad), Tel.: 01/831 93 39, 
sokolkamnik@sokolgroup.com, www.sokolgroup.com

Si Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo
v petek. 9. februarja, od 17. do 19. ure:
Ustvarjalna delavnica VALENTINOVI 
SRČKI
v ponedeljek. 12., torek. 13.. in sredo. 14. februaria. ves dan
NAGRADNA IGRA »Zaljubljeni do usest j
Vabimo vas, da nas obiščete in prepustite svoj nasmeh fotografu.
Z zaljubljeno fotografijo lahko osvojite izlet za dve osebi v Pariz, ; :‘
ki ga podeljuje Kompas, d.d., digitalni fotoaparat Canon A430 s | 1^“ rdpan. srčki, 100 g
tiskalnikom Canon CP720, ki ga podeljuje Canon Adria, d.o.o. ali Carstens, Nemčija
paket M mobil s telefonom Samsung SGH-X160...

’ 632?
v petek. 16. februarja, od 17. do 19. ure:
Otroška delavnica Klovni iz papirja 
in volne
v soboto, 17. februarja, od '10. do 11. ure:
PUSTOVANJE
zabavna pustna prireditev v so- 
organizaciji s TIC Kamnik 
ter kulturnim društvom dr.
Franceta Steleta 
v torek. 20. februarja, 
ob 17. uri:

Otroška predstava 
Mala čarovnica Lili
in glasbeno-plesna pUSTNIH KROFOV 
delavnica DOBAVITELJ^

■-r,
iilmn

Bonboniera Merci
Sclcction, 400 g 
Storck, Nemčija

5 514 EUR
1.232?

JU/ EUR
261?

■ Bonboniera Lindor 
mlečne kroglice, 200 g 
Lindt, Švica

3,89 EUR
933?

0frL

Ponudba velja od 1. 2. do 14. 2. 2007 oz. do razprodaje zalog

m5d Center tehnike, in gradnje Črnuče
Pot k sejmišču 32, Ljubljana - Črnuče. Odprto: od ponedeljka do sobote: oa 8. do 20. ure.

m

NyF'Jii

im TV PhilinsJ32PF3321
32” širokozaslonski LCD WXGA zaslon,
ločljivost 1366 x 768, HD Ready, odzivni čas 8 ms, svetlost 500 cd/m2, dinamično 
kontrastno razmerje 1600:1, Stereo, 10 str. TTX, budilka, slovenski menu, PIP - slika 
sliki preko HDMI vhoda, dvojni tekstovni zaslon, 2x Scart, 2 HDMI, 1 komponentni 
vhod, priključek za kamero in slušalke, priložen namizni podstavek

popusta
od 400 EUR 

do 2.000 EUR
/A

699,99
167.746XSIT

•ie

j popusta
nad2.000 EUR

Popusti veljajo glede na vrednost nakupa za 
programe tehnike, gradnje in pohištva. Oh 

^ prignanih popustih v celoti velja tudi bonitetni 
sistem Mercator Pika.

______________


